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Bu kişileri yoldan 
geçerken mi aldın?
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Ekrem İmamoğlu,
İçişleri Bakanlığı ta-

rafından yürütülen terör
soruşturmasıyla ilgili ola-
rak bir kez daha basın top-
lantısı düzenledi.
İmamoğlu, bu toplantıyı
İçişleri Bakanı'nı utandır-
mak için düzenlemediğini
belirterek, “Bakan beyi cid-
diye alma zamanı çoktan
geçmiştir. O kendini tüket-
miş, son kullanma tarihini
tamamlamıştır” dedi. Ada-
let Bakanı Bekir Bozdağ'ı
da eleştiren İmamoğlu,

“Sözlerimizin adresi ne 
İçişleri Bakanı ne de Adalet
Bakanı’dır. Onlar buzdağı-
nın sadece görünen yü-
züdür. Asıl kötülüğün
bu buzdağının altında
saklandığını hepimiz
bilelim. Haksız, hukuk-
suz soruşturmaların
imal edildiği, hakimle-
rin, müfettişlerin bir çır-
pıda değiştirildiği  bir
merkez vardır, o merkez
bellidir. Orası ruhsatsız-
dır, kaçak bir merkezdir”
açıklamasında bulundu.
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İçişleri Ba-
kanı Süley-

man Soylu, İBB
Başkanı Ekrem
İmamoğlu’nun
belediyelere yöne-
lik terör soruştur-
maları hakkındaki
açıklamalarıyla il-
gili "Basın toplan-

tısında arkadaşların verdiği bilgiler
çerçevesinde bir iflası görüyoruz.
Bu adamları yoldan geçerken mi
aldın? 'İddia ettiğiniz kişileri beledi-
yeye almadım, bana iftira atıyorsu-
nuz' demedi. Kıvırmak doğru değil.
Değer ailesi nedir? Terör örgütü
PKK dağa adam götürüyor, kardeş-
lerini işe sokuyor belediyelerde" ifa-
delerini kullandı. Soylu, İmamoğlu
ile bugüne kadar 40 telefon görüş-
mesi gerçekleştirdiğini söyledi. 

Büyükçekmece'de hırsızlar
okullara dadandı. Fatih Mahal-

lesi'nde bulunan Halime Bulduk İlk-
okulu, geçtiğimiz günlerde hırsızların
hedefi oldu. Alt katta ana sınıfının 
camını kırarak içeriye giren hırsızlar,
müdür odasının kapısını patlattı. 
4 adet dizüstü bilgisayarı alarak 
kayıplara karıştı. Halime Bulduk İlk-
okulu'ndan önce hırsızların, Güzelce
Cevdet Zebure Kotan Ortaokulu ve
Kumburgaz Kuvayi Milliye İlkoku-
lu'nu da soydukları öğrenildi. I SAYFA 9
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Hırsızlar okulları
gözüne kestirdi!

Milletvekili adaylığı için istifa
eden CHP Büyükçekmece İlçe

Başkanı Hüseyin Gökbulak'ın yerine
İlçe Yönetim Kurulu tarafından Halis
Çiçekçi seçildi. Çiçekçi'nin İlçe Baş-
kanlığı görevine oy birliği ile seçildiği
belirtildi. Gökbulak döneminde İlçe
Sekreteri olan Halis Çiçekci'nin yerine
ise Ogün Aciöz getirildi. Bir kamu
bankasından emekli olan Çiçekçi'nin
gayrimenkul alım satım işiyle uğraştığı
ve otuz yıldan fazla bir süredir Büyük-
çekmece’de ikamet ettiği öğrenildi. 
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Yeni ilçe başkanı
Halis Çiçekçi oldu

Partisinin grup toplantısında konuşan 
İYİ Parti lideri Meral Akşener, 2023'ün

dönüm noktası olduğunu söyledi. Akşener,
“Bu yıl Büyük Türk Milletinin en büyük ba-
şarılarından biri olan  Cumhuriyetimizin
100’üncü yılındayız. Artık gün gibi ortada
duruyor ki o sene bu sene. Bu sene Cumhu-
riyetimizi ikinci asrında Türk milleti yeniden
tarih yazacak” dedi. Akşener ayrıca Cum-
hurbaşkanı Erdoğan'ın seçimi kaybedeceği-
nin farkında olduğunu savundu. I SAYFA 7

9 Kasım 2022'de gerçekleşen İTO se-
çimlerinde Oteller Komitesi'ne aday

olan Eser Otelleri Yönetim Kurulu Başkanı
Bülent Alıcı, Damga'ya konuştu. Cumhur-
başkanı Erdoğan'ın Atatürk
Havalimanı'nın yanında bir
fuar alanı yapılacağını
duyurduğunu belirten
Alıcı, “İTO seçim süre-
cinde aynı öneriyi dile
getirdim. Cumhur-
başkanımz yatı-
rımcının yanında
olan bir lider.
2023 yılı tu-
rizm için atak
yılı olacak”
dedi. 
I SAYFA 9
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Cumhurbaşkanı
Erdoğan, "Tüm mille-

timizden 2023'te son defa ve
çok daha güçlü bir destek is-
tiyoruz. Bu son defa ifade-
mizi birileri yanlış anlıyor,
ben bu seçimle ilgili söylüyo-
rum. 'Start' değil bu 'finish',

bunu bu şekilde başaraca-
ğız" ifadelerini kullandı. Er-
doğan memur ve emeklilerin
maaşlarına yapılan zam 
oranının yüzde 30'a yüksel-
diğini, en düşük emekli 
maaşının ise 5 bin 500 lira
olduğunu açıkladı. I SAYFA 7
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COK BUYUK BIR 
VICDANSIZLIK!
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BU İLKEL BİR ZİHNİYET

Kimse yargıyı
tehdit edemez!

İBB Başkanı
Ekrem İma-

moğlu'nu "hakim-
leri tehdit
etmekle" suçlayan
Adalet Bakanı
Bekir Bozdağ,
"Hiç kimse yargı
görevini yapan
hakim ile savcıyı

tehdit edemez, İmamoğlu da teh-
dit edemez. Tehdit eden her zaman
karşısında hukuku bulur. Bu ilkel
zihniyetten Türkiye çok çekti" dedi.
İmamoğlu'nu, hukuku, mahke-
meyi, yargıyı tanımaya, saygılı,
temiz bir dil kullanmaya davet
eden "Yargıyla kavga edeceğine, 
İstanbul'un sorunlarıyla kavga
etsin" ifadelerini kullandı. I SAYFA 7
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MHP'DEN ATEŞ AÇIKLAMASI

Sabırlıyız ama 
asla zayıf değiliz

MHP Genel
Başkan Yar-

dımcısı Semih
Yalçın, eski Ülkü
Ocakları Başkanı
Ateş’in öldürül-
mesinin ardından
yazılı bir açık-
lama yaptı. Yal-
çın, Ateş'in adını

anmadan, "MHP camiası; kirli tez-
gâhlara düşmeyecek, çirkin oyun-
lara gelmeyecektir. Yeri ve zamanı
geldiğinde konuşur; desise, entrika
ve fitne erbabını susturmasını bili-
riz" dedi. Yalçın, “Zaman her şeyin
ilacıdır. Bazen sabretmeyi bilmek
gerekir. Sabırlıyız ama zayıf asla
değiliz. Beklemesini biliriz ama
mütereddit değiliz” diye konuştu. 
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START DEGIL 
BU FINISH!

2023’TE SON DEFA DESTEK İSTİYORUM
ç

2023 ATAK
YILI OLACAK

www.gazetedamga.com.tr

Süleyman
Soylu'nun,

terörist gibi
lanse ettiği isim-
lerin sicillerinin
temiz olduğunu
belirten İma-

moğlu, “Bu ül-
kede terör ben
İBB Başkanı
olduğum dö-

nemde başla-
madığına göre bu

dönemlerde terör il-
tisaklı insanların sız-
masına neden
izin verdiniz?
O dönemde İç-
işleri Bakanı

olarak

İBB’yi neden mercek
altına almadınız? 
Alenen görevi ihmal
suçunu nasıl işlersi-
niz?” diye sordu. 
Pandora’nın kutu-
sunu açtığını belirten
İmamoğlu, “Mevlüt
Bey ve sayın Ali Yerli-
kaya benim kusuruma
bakmasın. Soruş-
turma tarihlerine sizi
kattıkları için bu açık-
lamaları yapmak zo-
rundayım. Bir iltisak

meselesidir almış
gidiyor. Milleti sefil
ettiniz, aileleri par-
çaladınız. Bunu
kaldıramıyorum,
bu çok büyük bir
vicdansızlıktır”
tepkisini gösterdi. 

I SAYFA 5

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, İçişleri Bakanı Süleyman Soylu'nun 'terörle iltisaklı' olduklarını ileri sür-
düğü kişilerin adli sicil kayıtlarının temiz çıktığını söyledi. Mevlüt Uysal döneminde işe alınanlar arasında
bombalı saldırı gerçekleştirenler dahil beş terörist kaydı olduğunu belirten İmamoğlu, “O dönemde İçişleri
Bakanı olarak İBB’yi neden mercek altına almadınız? Bir iltisak meselesidir almış gidiyor. Milleti sefil etti-
niz, aileleri parçaladınız. Bunu kaldıramıyorum. Bu çok büyük bir vicdansızlıktır” diye konuştu
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HABER

ANIL BODUÇ

GÖK KUBBEYİ 
BAŞINIZA YIKARIZ!

ALENEN GÖREVİ İHMAL 
SUÇUNU NASIL İŞLERSİNİZ?

BAKAN BEY SON KULLANMA 
TARİHİNİ TAMAMLAMIŞTIR!

Soylu hakkında suç duyurusunda
bulunacağını söyleyen İmamoğlu,
“Değerli adalet dağıtıcıları kusura
bakmayın siz de doğruyu eğip 
bükecekseniz neden o koltuklarda
oturuyorsunuz? Gök kubbeyi başı-
nıza yıkarız dedim. Yıkarız karde-
şim, bundan hiç şüpheniz olmasın”
dedi. İmamoğlu, aksi bir karar çık-
ması durumunda tüm Türkiye'yi do-
laşacağını belirterek, “Başta İstanbul
olmak üzere cadde cadde dolaşıp
anlatacağım” ifadelerini kullandı.

Süper Lig'de Giresunspor ve
Trabzonspor karşılaşmalarında

üst üste iki yenilgi alan Fenerbahçe ,
sahasında Hatayspor'u 4-0 yenerek
moral bulmuştu. Önümüzdeki pazar
günü derbide Galatasaray 'ı ağırlaya-
cak Sarı-Lacivertliler, zorlu Antalyas-
por deplasmanında mağlup duruma
düştüğü mücadelede kayıp yaşa-
madı. Maç fazlasıyla Galatasaray'ın
2 puan önünde 35 puanla liderliği
kapan Kanarya'da sınırdaki oyuncu-
lar da sorun yaşamadı. I SAYFA 14
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Dev derbi öncesi 
sorun çıkmadı

Sultanahmet'teki bir otelin 
mescidinde çektirdiği fotoğraf

sonrasında hakkında "Halkı kin ve düş-
manlığa tahrik veya aşağılama" suçun-
dan resen soruşturma başlatılan Eda
Taşpınar, savcılığa ifade verdi. Taşpınar,

içerisinin ibadethane olduğunu
düşünmediğini belirterek

"Fotoğrafımı çeken ar-
kadaşlar da bana bu

hususta uyarıda
bulunmadı. Bu

durum için ger-
çekten üzgü-

nüm. Özür
dilerim.

Dini de-
ğerleri
aşağı-
lama
gibi bir
kastım
yoktur.
Böyle ol-
masını
istemez-
dim"
dedi.
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EDA TAŞPINAR
ÖZÜR DİLEDİ

26 Aralık'ta eski nişanlısı tarafından kaçı-
rılmak istenen, direnince de kafasından

vurulan 24 yaşındaki Ülkü Deniz Ersöz, son
yolculuğuna uğurlandı. Cenaze töreninde
anne Ayşegül Ersöz ayakta durmakta güç-
lük çekti. Baba Engin Ersöz taziyeleri
kabul etti. Baba Engin Ersöz, "Tek iste-
diğim, bayrağına ve toprağına kur-
ban olduğum güzel ülkemizde bu
tür ölümler olmasın. Devlet büyük-
lerinin bu tür konularla yakından
ilgilenmesini istiyorum.
Ben orada olsaydım o
tür bir olay olmazdı, 
olsa bile orada 
kalmazdı” diye 
feryat
etti.
I SAYFA 9

Sancaktepe’de eski nişanlısı Bedirhan Uysal tarafından evinin önünde öldürülen 24 yaşındaki Ülkü
Deniz Ersöz son yolculuğuna uğurlandı. Törende anne Ayşegül Ersöz ayakta durmakta güçlük çekti

ANNENIN FERYADI!
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ÜLKEMDE BU TÜR ÖLÜMLER OLMASIN

Toğal Madencilik İnşaat
AŞ'nin sahibi Bitlis Adil-

cevazlı iş insanı Enka Oktay
Toğal hayatını kaybetti. 2 gün

önce saat 22:00 sula-
rında Beylikdüzü'nde
yaralı olarak bulunan
Toğal'ın, kafasına 3 el
ateş edildiği öğrenildi.
Yakuplu Birinci Hasta-
nesi'ne kaldırılan Toğal,

yapılan müdahaleye rağmen
kurtarılamadı. Toğal'in intihar
ettiği iddia edilse de kafasına 3
el ateş edildiği ve olayın inti-
har olmasının mümkün ol-
madığı belirtildi. Toğal'ın
naaşının bugün memleketi
Adilcevaz'da toprağa verile-
ceği öğrenildi. Toğal, kamuo-
yunda hayırsever iş insanı
olarak tanınıyordu. 
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TAYLAN 
DAŞDÖĞEN
ÖZEL HABER

SUİKAST MI İNTİHAR MI?

Atığını getir puanını topla
Zeytinburnu Belediyesi’nin “Atığını
getir, puanını topla, alışverişinde

harca” sloganıyla 2 yıl önce başlattığı
Atık Kazanç Geri Toplama projesinde
bugüne kadar vatandaşlara, 4 milyon
240 bin TL dağıtıldı. I SAYFA 9
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Devamı sayfa 10’da

Eda 
Taşpınar

Enka Oktay Toğal
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K ış aylarında çocuklarda soğuk al-
gınlığı ve grip gibi üst solunum
yolları enfeksiyonları oldukça sık

görülüyor. Bu hastalıklarda ebeveynlerin
en büyük endişelerinden biri ‘yüksek ateş’
oluyor. Acıbadem Maslak Hastanesi
Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı Dr.
Öğretim Üyesi Tarkan İkizoğlu, özellikle
enfeksiyon hastalıklarında sık görülen bir
belirti olan yüksek ateşin aslında çocuklar
için zararlı değil, tam aksine yararlı oldu-
ğuna dikkat çekerek, “Zira ateş, vücudun
enfeksiyon etkeni ile savaşmasını kolaylaş-
tıran bir savunma mekanizmasıdır. Bu ne-
denle çocuklarda ateşi hemen düşürmeye
çalışmak gereksizdir. Ancak çocuk ateşli
dönemde kendini kötü hissediyorsa ve hal-
siz ise doktorunuzun önereceği ateş düşü-
rücü ilaçlar ile daha iyi hissetmesini
sağlayabilirsiniz” diyor. Çocukların ateşi
yükseldiğinde ebeveynlerin doğru müdaha-
lede bulunmaları da büyük önem taşıyor,
aksi halde hipotermiden ilaç zehirlenme-
sine kadar pek çok sorun gelişebiliyor.
Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı Dr.
Öğretim Üyesi Tarkan İkizoğlu, yüksek
ateşte kaçınmanız gereken hatalı alışkanlık-
ları anlattı; önemli öneriler ve uyarılarda
bulundu. 

Hemen ilaç vermek. YANLIŞ!  

DOĞRUSU: Ateş çocuğunuz tarafından
iyi tolere ediliyorsa hemen ilaç vermeniz
gerekmiyor. Eğer bir enfeksiyon söz ko-

nusu ise ateşi düşürmek sorunu daha
çabuk çözmüyor, nedeni ortadan kaldırmı-
yor. Ateşi çok yüksek değilse ve çocuğunuz
kendini kötü hissetmiyorsa, üzerini soyup,
ılık bir duş aldırabilirsiniz. Eğer kendini iyi
hissetmiyorsa, dozlarına ve dozlar arasın-
daki sürelere dikkat ederek ateş düşürücü
ilaç vermeniz ise önem taşıyor. Dr. Öğre-
tim Üyesi Tarkan İkizoğlu, “İlaç kullanı-
mına rağmen ateş 72 saat boyunca

düşmemiş ise mutlaka doktorunuza danış-
manız gerekiyor” uyarısında bulunuyor.

Yeterince su vermemek. YANLIŞ!

DOĞRUSU: Dr. Öğretim Üyesi Tarkan
İkizoğlu, yüksek ateşte çocuğunuza dü-
zenli olarak sıvı vermenizin çok önemli ol-
duğunu hatırlatarak, sözlerine şöyle devam
ediyor: “Susuz kalmayı engellemek hayati
bir öneme sahip. Zira hem ateşe karşı di-
renç hem de bağışıklık sisteminin etkin ça-
lışmasında sıvı dengesi kilit rol üstleniyor.
Bu nedenle çocuğunuz istemese bile ona
bol bol sıvı vermeyi ihmal etmeyin” 

Odanın ısısını yükseltmek. YANLIŞ!

DOĞRUSU: Ortam ısısı yüksek oldu-
ğunda çocuğun ateşi daha hızlı yükseliyor.
Dolayısıyla ortam sıcaklığının sabit ve 18-
20°C aralığında kalması gerekiyor. Ayrıca
ateşli çocuğun hava ihtiyacı artıyor, bu ne-
denle konforlu bir solunum için havanın
çok nemli veya çok kuru olmaması gereki-
yor. Odasını düzenli olarak havalandırma-
nız da, mikropların ortamdan
uzaklaşmalarını sağlıyor. 

Çocuğun üzerini örtmek. YANLIŞ!

DOĞRUSU: Ateşi yükseldiğinde çocuğu-
nuzun üzerini örtmeyin. Üşüme hissini
azaltmak için vücut ısısını yükseltmeyecek
incelikte ve pamuklu giysi veya örtü tercih
edin. Zira küçük bebekler, özellikle yeni do-
ğanlar sıcak ortamlarda fazla kalın giydiril-
diklerinde, vücut ısılarını
dengeleyemedikleri için ateşleri çıkabiliyor.
Bu yüzden ateşlendiklerinde fazla kalın

giydirmemek ve üzerlerini örtmemek gere-
kiyor. Ancak vücut ısısının fazla düşmesine
ve üşümesine yol açacağı için ateşi takip
etmeli ve düştüğünde uygun giysiler giydir-
melisiniz.  

Soğuk suda yıkamak. YANLIŞ!

DOĞRUSU: Ateşin yükselme evresinde
üşüyen çocuğu soğuk suda yıkamak kendi-
sini daha kötü hissetmesine neden olacağı
için önerilmiyor. Ateş düşürücü ilaca rağ-
men vücut ısısı düşmüyorsa ılık suyla duş
aldırmanız ilacın etki hızını artıracaktır.

Kolonya ve sirkeli su ile ovmak.
YANLIŞ!

DOĞRUSU: Sirke gibi asidik içerikli sıvı-
ların veya alkolün uçucu özelliği nedeniyle
buharlaşmayı artırarak ateşi düşüreceği
düşünülüyor. Ancak yapılan çalışmalarda
bu tür sıvıların hiçbir olumlu etkisi gösteril-
memiş. Aksine deriden emildikleri takdirde
çocuklarda zehirlenme bulgularına yol
açabiliyor. 

Buz ve buz torbaları uygulamak.
YANLIŞ!

DOĞRUSU: Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları
Uzmanı Dr. Öğretim Üyesi Tarkan İki-
zoğlu, enfeksiyona bağlı gelişen yüksek
ateşte ‘buz veya buz torbaları’ uygulaması-
nın kesinlikle önerilmediği uyarısında bulu-
narak, “Bu tür işlemler çocuğun üşüme
duygusunu artırmasının yanı sıra vücudun
ısıtma mekanizmalarını daha güçlü çalıştı-
rarak ateşin daha da yükselmesine neden
olabiliyor” diyor. 

HABER MERKEZİ

Kışın soğuk ve rüzgarlı havası, en-
feksiyonlardan korunmak için sık
sık el yıkamak, sıcak suyla banyo

yapmak ve hijyen sağlamak için dezenfektan
kullanmak derken kış aylarında cildimizin
yıpranması hızla artıyor. Acıbadem Üniversi-
tesi Atakent Hastanesi Dermatoloji Uzmanı
Prof. Dr. Dilek Bıyık Özkaya kış mevsiminde
cildin yıpranmasının yanı sıra egzamadan se-
defe dek bir çok cilt hastalığında da artış ya-
şandığını belirterek bu nedenle bazı kuralları
ihmal etmemek gerektiğini vurguluyor. Der-
matoloji Uzmanı Prof. Dr. Dilek Bıyık Öz-
kaya, kışın cilt hastalıklarından korunmanın
ve sağlıklı cilde sahip olmanın 7 etkili yolunu
anlattı, önemli uyarılar ve önerilerde bu-
lundu.  

Sağlıklı beslenin ve mutlaka su için 

Sağlıklı beslenme ve yeterli miktarda su
içmek cilt sağlığımız için son derece önemli.
Dermatoloji Uzmanı Prof. Dr. Dilek Bıyık
Özkaya bağırsak florasındaki bozulmanın
cildimizi doğrudan etkilediğine dikkat çeke-
rek şöyle konuşuyor: “Antiinflamatuar yiye-
cekler (limon ve turunçgiller, kırmızı
meyveler, zerdaçal, yeşil çay, zeytinyağı, avo-
kado, balık, bitter çikolata), probiyotikten
zengin beslenme, dengeli beslenme ve yeterli
su içme sağlıklı bir cilt için oldukça önemli-

dir. Yeterli beslenmeyi sağlayamıyorsak dok-
torumuzun önereceği takviyeleri kullanmak
cildimize fayda sağlayabilir.”

Cildinizi mutlaka nemlendirin

Dermatoloji Uzmanı Prof. Dr. Dilek Bıyık
Özkaya, cildimizde kışın artan kurulukla be-
raber çatlaklar ve bariyer fonksiyonunda bo-
zulma görülebildiğini belirterek, cilt tipine
uygun bir nemlendirici kullanılması gerekti-
ğini söylüyor. Ellerin her yıkanmasının ardın-
dan ve duş sonrası düzenli şekilde
uygulayacağınız nemlendirici ile cildinizin su
kaybını önleyerek, kuruluğa bağlı oluşan pul-
lanmaların önüne geçebilirsiniz.   

Güneş koruyucu sürün

'Güneş yok, kışın güneşinden ne zarar gelir’
diye düşünmemek, güneş koruyucuyu mut-
laka sürmek gerektiğini vurgulayan Prof. Dr.
Dilek Bıyık Özkaya “Kimyasal güneş koruyu-
cular bizi UVB ve UVA ışınlarından korusa
da, görünür ışığa karşı yeterli gelmeyebilir.
Bu nedenle demir oksit içeren güneş koruyu-
cuların tercih edilmesi gerekir” diyor.   

Yeterli ve kaliteli uyuyun

Düzenli uykunun cilt sağlığı açısından son
derece önemli olduğunu belirten Prof. Dr.
Dilek Bıyık Özkaya “Uykusuzluk veya kaliteli

olmayan uyku cilt yıpranmasını hızla artırı-
yor ve erken yaşlılığa yol açıyor. Bu nedenle
yeterli süre ve kaliteli uyumaya çok özen gös-
terilmelidir. Gerekirse uzman desteği almak-
tan kaçınmayın” diyor. 

Stresi yönetmeyi öğrenin  

Kışın cilt yıpranmasını artıran etkenler sa-
dece soğuk ve rüzgarlı hava, sık el yıkamak,
sıcak suyla banyo yapmak ve dezenfektan
kullanmakla sınırlı değil. Stres de cilt sağlı-
ğını yakından ilgilendiriyor. Prof. Dr. Dilek
Bıyık Özkaya stresle birlikte vücudumuzda
kortizol, adrenalin gibi hormonlar salgılandı-
ğını belirterek “Bunun sonucu olarak da
akne, sedef ve gül hastalığı gibi cilt hastalık-
ları alevleniyor, bazı egzama türleri gelişebili-
yor. Bu nedenle stresi yönetmeyi öğrenmek
genel sağlığımız açısından olduğu gibi cilt
sağlığının ve erken yaşlılığın önüne geçmede
de önemli bir rol oynuyor” diye konuşuyor.

Günlük cilt bakımını ihmal etmeyin 

Kışın egzamadan kaşıntı ve sedefe dek bir
çok cilt hastalığının tetiklendiğini belirten
Acıbadem Üniversitesi Atakent Hastanesi
Dermatoloji Uzmanı Prof. Dr. Dilek Bıyık
Özkaya günlük cilt bakımının da ihmal edil-
memesi gerektiğini vurgulayarak şöyle konu-
şuyor: “Cildimiz bizim için dış etkenlere karşı

koruyucu bir tabakadır. Hava kirliliği de dahil
olmak üzere dış etkenler cildimize hasar ver-
mektedir. Yüzümüzü günlük olarak uygun
bir yıkama ürünü ile yıkamak, nemlendirici
ve güneş koruyucu sürmek, yaşımıza ve cilt
tipimize uygun ürünler kullanmak cildimiz
için yapabileceğimiz en iyi yatırımdır.”

Sigarayı bırakın

Yapılan bilimsel çalışmalar; nikotinin cildi-

mizde erken yaşlanmaya neden olduğunu,
aynı zamanda cilt beslenmesini bozduğu
için yaraların iyileşmesinde gecikmeye yol
açtığını gösteriyor. Sigaranın aynı za-
manda dudak üstlerinde erken yaşta çizgi-
lenmeler de oluşturduğunu belirten Prof.
Dr. Dilek Bıyık Özkaya, sigarayı bırakarak
daha sağlıklı bir cilde kavuşmanın müm-
kün olacağını söylüyor. 
HABER MERKEZİ

Dermatoloji Uzmanı Prof. Dr. Dilek Bıyık Özkaya, kışın cilt hastalıklarından korunmanın ve
sağlıklı cilde sahip olmanın 7 etkili yolunu anlattı, önemli uyarılar ve önerilerde bulundu

Sağlıklı bir cilt için 7 öneri

Kolajen aşısı
gençlik verir

Vücuttadoğal olarak bulunan kola-
jen proteini cildin yaklaşık yüzde 90'ını
oluşturuyor. Kolajen cildin kendini ye-

nilenmesine ve elastikiyetini korumasını sağlıyor.
Sigara, yoğun stres, güneş ışınlarına maruz kalma
kolajeni azaltan etkenler arasında bulunuyor. Ko-
lajen azaldıkça cilt; matlaşmaya, nemini kaybet-
meye, kırışmaya ve yaşlanmaya başlıyor. Bu
etkilere karşı kolajen tedavileri ön plana çıkıyor.
Kolajen uygulamaları cilde ihtiyaç duyduğu ışıltıyı,
nemi, yumuşaklığı ve gençliği geri kazandırıyor.
Memorial Wellness Dermatoloji bölümünden
Doç. Dr. Pelin Özgen, sıcak kolajen uygulaması
hakkında bilgi verdi. 

Orta yaşlardan itibaren üretim azalıyor

Kolajen ciltte doğal olarak bulunur ve ciltteki kola-
jen üretimini fibroblastlar yapmaktadır. Bu pro-
tein, bağ dokusunun hücre dışı matrisinin
oluşumunda temel bir öneme sahiptir. Orta yaş-
lardan itibaren kolajen üretimi azalmaya başlar ve
her yıl yaklaşık % 1 kolajen kaybedilir. Kadınlarda
menopozun ilk beş yılında bu kayıp % 30'a kadar
çıkabilmektedir. Ciltteki kolajen üretimi; kolajen-
den zengin besinlerle, kolajen içeren kremlerle,
lazer ve kolajen aşıları ile desteklenebilmektedir. 

Cildi doğal bir şekilde gençleştiriyor

Sıcak kolajen uygulaması bir çeşit kolajen aşısıdır.
Kolajen aşısının uygulama alanı, ciltteki izler,
yaşa bağlı olarak gelişen kırışıklıklar, akne izleridir.
Dolgu gibi hacim vermezken, doğal görünümü
tercih eden hastalarda özellikle kırışıklıklarda açıl-
malar, izlerde azalmalar görülür. Kolajen aşısıyla
yapılan şey aslında cildin epidermis tabakasının
altında bulunan dermis tabakasında kolajen üre-
timini uyarmaktır. Özel içerikleri ile pek çok farklı
cilt sorununa hızlı çözümler sunar. Ayrıca destek-
leyici etkisi ile cilt gençleştirme veya güzelleştirme
amaçlı uygulamalarda olumlu etkilere sahiptir.
Sıcak kolajen uygulaması 4 hafta arayla 2 kez 
uygulanmaktadır. 

Cilt elastikiyet ve parlaklık kazanıyor

Ciltte azalana kolajen, kolajen aşısıyla tekrar tetik-
lenir ve bu süreç hızlandırılır. Kişi kendi doku-
suyla, kendi kolajeniyle gençleşir. Cilt kaybettiği
elastikiyetini ve parlaklığını geri kazanır. Kolajen
aşısı, cilt kırışıklıklarının tedavisinde ve önlenme-
sinde önemli bir rol oynar. Yüz, boyun, dekolte,
diz kapağı ve ellere rahatlıkla uygulanabilen kola-
jen etken maddesi cilt altına 1-3 cm aralıklarla en-
jekte edilir. Kolajen aşısı uygulaması tek başına
uygulanabileceği gibi, altın iğne radyofrekans,
lazer işlemleri gibi işlemlerden sonra da rahatlıkla
yapılabilmektedir. Lazer tedavileri de ciltteki kola-
jen üretimini uyarıp, kolajen üretimini artırmakta-
dır. Bu tedaviler kişilere günlük hayata ve rutin
aktivitelere sorunsuz devam edebilme gibi 
avantajlar sağlamaktadır.

Cilt sorununuz olursa
ihmal etmeyin! 
Islaklık, nem ve terleme gibi etkenlerin cildimizde mantar 
enfeksiyonlarına yatkınlık oluşturduğuna dikkat çeken Derma-
toloji Uzmanı Prof. Dr. Dilek Bıyık Özkaya şöyle konuşuyor:
“Ortak kullanılan alanlarda siğil ve molluskum gibi viral hasta-
lıklar bulaşabilmektedir. Deri bütünlüğünü bozan durumlarda
(böcek ısırığı, çatlaklar, travmalar vb) bakteriyel enfeksiyonlar
görülebilmektedir. Böyle bir şüphe durumunda dermatoloji 
uzmanına başvurarak gerekli tedaviyi almak önemlidir.”

Memorial Wellness Dermatoloji
bölümünden Doç. Dr. Pelin Özgen, sıcak
kolajen uygulaması hakkında bilgi verdi

KaS yapayım derKen
gOz CıKarma!
Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı Dr. Öğretim Üyesi Tarkan İkizoğlu, yüksek ateşte
kaçınmanız gereken hatalı alışkanlıkları anlattı; önemli öneriler ve uyarılarda bulundu



K adıköy E-5 Fikirtepe mevkiinde
30 Aralık Cuma gecesi 03.30 sıra-
larında, Berna K. (52) ve Yıldız

S.( 48), cipleriyle bir arkadaşlarının
doğum günü partisinden dönüyordu. Kı-
zıltoprak'a geldiklerinde ciplerine arka-
dan bir taksi çarptı. Ne olduğunu
anlayamadan taksici ikinci kez ciplerine
çarptı. Taksicinin kendilerine kasıtlı şe-
kilde çarptığını fark eden kadınlar gaza
basarak kurtulmaya çalıştı. Ancak taksici
ısrar ederek takip etmeyi ve arkalarından
çarpmayı sürdürdü. Gecenin karanlı-
ğında dehşet içinde kalan kadınlardan
Yıldız S. polisi arayarak yardım istedi.
Kadınlar hastane önüne geldiğinde tak-
sici bir kez daha arkadan çarpınca yol

üzerindeki polisler gürültüyü fark etti.
Polisleri gören taksici de kaçtı.

63 suç kaydı çıktı

İstanbul Emniyet Müdürlüğü ekipleri ko-
nuyla ilgili inceleme başlattı. Araçların
seyir güzergahlarındaki kameralarının in-
celenmesi sonucunda ticari taksinin pla-
kası tespit edildi. Çalışmaların
devamında taksi sürücüsü R.Ş. (35),  dün
gözaltına alındı. Yapılan araştırmalarda
taksi sürücüsünün 35'i 'Otodan hırsızlık'
olmak üzere 7 farklı konudan toplam 63
suç kaydı olduğu belirlendi. Şüpheli taksi
sürücüsü, 'Mala zarar verme' suçundan
bugün adli makamlara sevk edileceği
öğrenildi.  DHA
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Görüntüler, geçtiğimiz
günlerde Başakşehir TEM
Otoyolu'nda kaydedildi. Ha-

mile olduğunu belirttiği kardeşi ile
Esenyurt, istikametine giden kadının
aracına iddiaya göre ambulans çarptı.
Kazanın ardından aracından inen sü-
rücü, ambulans şoförüne bıçakla saldı-
rarak, kolundan yaraladı. Korkuya

kapılan acil sağlık ekibi, araçlarının ka-
pısını kilitleyerek, kendilerini korumaya
çalıştı. Bu sırada yoldan geçen ve ka-
zayı gören bir kişi, olay yerinde dura-
rak, yaşananları telefonunun kamerası
ile kaydetmeye başladı.
Ambulans şoförünü olayı soran kişiye,
kadın sürücü tepki gösterdi. Saldırgan
görüntü alan kişinin üzerine yürüyerek,

telefonuna vurdu. Video kaydında sal-
dırganın, "Kimse bıçakla saldırmadı.
Benim kardeşim hamile, ambulans
bize çarptı. Bebeğe zararı olabilirdi. Siz
nasıl gazetecisiniz? İşinizi yapın. Can
kurtarayım derken, can aldı. Taciz etti-
niz, sapıksınız" dediği duyuldu. Saldır-
gan daha sonra aracına binerek,
uzaklaştı.  DHA

Arabayla drift
attı ceza yedi

Kadıköy'de arkadaşlarının
doğum günü partisine

katıldıktan sonra evlerine
dönen iki kadının içinde

bulunduğu cipe, kasıtlı
şekilde birkaç kez çarpan

taksi şoförü R.Ş. yakalandı.
35 yaşındaki sürücünün 63

suç kaydı olduğu ortaya çıktı

TAKSICI DEGIL
SUC makineSi!

Avcılar'da drift atan sürücüye 9 bin 125
TL para cezası verilerek, ehliyeti 60 gün
süreyle geri alındı. Sürücünün otomobili
de 60 gün süreyle trafikten menedildi

trafİk Denetleme Şube Müdürlüğü
sivil trafik ekipleri, Avcılar Kanuni Sultan
Süleyman Caddesi üzerinde 27 Aralık

Salı günü drift yaparak trafik güvenliğini tehlikeye
düşüren 34 FIE 333 plakalı araç sürücüsü M. K.'yi
yakaladı. M. K.'ya, Karayolları Trafik Kanunu'nun
'drift yapmak' maddesinden 9 bin 125 TL idari para
cezası kesildi. Sürücü belgesi 60 gün süreyle geri
alınan M.K.'nın, aracı aracı da 60 gün süreyle tra-
fikten menedildi. Sürücü M.K., trafikte yaptığı teh-
likeli hareketler nedeniyle, Türk Ceza Kanunu'nun
'Trafik güvenliğini tehlikeye sokmak' maddesinden
adli işlem yapılması için Avcılar Tahtakale Şehit
Abdulkadir Sirma Polis Merkezi Amirliği'ne teslim
edildi.  DHA

Başakşehir'de ambulansın, aracına çarptığını iddia eden sürücü, ambulans şoförünü 
kolundan bıçakla yaraladı. Araçtaki hamile kardeşini bahane eden kadın, kendisini 
telefon kamerası ile görüntüleyen kişiye de saldırdı. Yaşananlar saniye saniye kaydedildi

AmbulAns şoförüne sAldırdı!

Film sahnesini
aratmayan kaçış!
Sultangazi'de, park halindeki otomobilin
içerisinde uyuşturucu madde kullandıkları
iddiası ile ihbar edilen 4 kişi, polisin olay
yerine gelmesi ile mahalleyi birbirine kattı.
Şüpheliler, polisi gördükten sonra otomobille
harekete geçerek, park halindeki araçlara
çarptıktan sonra kaçmaya başladı

Olay, dün saat 14.30 sıralarında Esen-
tepe Mahallesi'nde meydana geldi. Sokak
arasında, içinde 4 kişinin bulunduğu oto-

mobilden şüphelenen mahalle sakinleri, 112 Acil
Çağrı Merkezi'ne ihbarda bulundu. İhbarın yapıldığı
adrese gelen polis ekipleri, otomobilin yanına yak-
laştığı sırada, sürücü otomobili çalıştırarak hareket
etti. Bu sırada geri manevra yapan otomobil, park
halindeki otomobile çarptıktan sonra kaldırıma çıktı.
Polisten kaçmak için kaldırımda ilerleyen otomobile,
ekipler uyarı atışı yapmasına rağmen sürücü dur-
mayarak, kaldırımda devam etti. Ara sokağa giren
otomobil, burada seyir halindeki kamyonete ve park
halindeki iki araca daha çarptı. Otomobilin lastikleri
patlamasına rağmen kaçmaya devam eden sürücü,
bir başka sokakta otomobili park etti. Otomobilden
inen sürücü ve yanındaki 3 kişi, yaya olarak kaçtı.
Polis, kaçan 4 kişiyi kısa süre sonra yakalayarak
gözaltına aldı. 

Madde kullanıyorlardı

Yaşananları anlatan oto tamircisi Sadık Tekin, "Dı-
şarıdan bir gürültü sesi geldi. Ne olduğunu anlamak
için dışarı çıktığımız zaman aracın biri polislerden
kaçıyordu. Araçta 4 kişi varmış. Bizim sokakta park
halinde üç araca, seyir halinde olan kamyonete
çarptılar. Bir kaç dakika sonra arka sokağa geçtik.
Otomobil oradaydı ve kullanılamaz haldeydi. Polis-
ler geldi. Polis, 3 kişiyi yakalamış, birinin de yaya
olarak kaçtığı söylendi. Madde kullandıkları için
kaçtıklarını söylediler. Bizim sokaktan geçerken per-
sonelimiz de sokaktaydı. O sırada onlara da çarpa-
bilirdi. Allah korudu onları. Kıl payı kurtardılar
diyebiliriz. Hatta bir müşterimiz de aracına bakmak
için yola çıktığında sesi duyup kaçtı. Kaçmasa belki
aracın altında kalabilirdi" dedi.  DHA

Fırından çok sayıda
EROINÇIKTI

İstanbul Emniyet
Müdürlüğü Narkotik
Suçlarla Mücadele

Şube Müdürlüğü ekipleri, 10-19
Aralık tarihleri arasında Esenyurt
ile Bahçelievler'de uyuşturucu ti-
careti yapanlara yönelik operas-
yonlar düzenledi. Esenyurt'ta
takibe alınan seyir halindeki bir
TIR'da polis kontrol noktasında
durduruldu. TIR'da narkotik kö-
peğiyle yapılan aramada, köpek
TIR'ın dorsesindeki ekmek fırı-
nına tepki verdi. Bunun üzerine
fırının içini arayan polis, bir tuğ-
layı kaldırınca arkasında siyah bir
branda gördü. Tuğlaları söken
polis, fırının altında paketler ha-
linde toplam 112 kilo 550 gram
eroin buldu. Farklı tarihlerde çok
sayıda adrese yapılan operasyon-
larda 11 şüpheli gözaltına alındı.
Şüphelilerin ev ve araçlarında ya-
pılan aramalarda 112 kilo 550 gr
eroin, 23 kilo 810 gram MDMA,
3 kilo 560 gram kokain, 1 kilo 590
gram toz extacy ele geçirildi.
Gözaltına alınan şüphelilerden
3'ü emniyetteki işlemlerinin ardın-
dan serbest bırakılırken, adliyeye
sevk edilen 8 şüpheliden 4'ü adli
kontrol şartıyla serbest bırakıldı.
4 kişi ise tutuklandı. DHA

Esenyurt ve Bahçelievler'de düzenlenen uyuşturucu operasyonlarında
gözaltına alınan 11 şüpheliden 4'ü tutuklandı. Esenyurt'ta bir TIR'ın
dorsesine yüklenen ekmek fırınından 112 kilogram eroin ele geçirildi

Anahtarlıkla
adam vurdu!
Beyoğlu'nda husumetli olduğu kişiyle
karşılaşan A.G. isimli şüpheli, 
cebinden çıkardığı anahtarlık
şeklindeki tabancayla ateş etti.
Şüpheli kaçarken, ateş ettiği M.G.'nin
ayaklarından yaralandığı öğrenildi

Olay, Beyoğlu'nda 2 Ocak Pa-
zartesi gece saatlerinde mey-
dana geldi. arkadaşıyla

köpeğini gezdiren a.G., sokakta husumet-
lisi M.G. ile karşılaştı. Şüpheli cebinde ta-
şıdığı anahtarlık şeklindeki silahla M.G’yi
ayaklarından vurarak kaçtı. Şüpheliyi ya-
kalamak için çalışma başlatan Beyoğlu
asayiş Büro amirliği
ekipleri olay yerin-
den kaçan şüpheli
a.G.'yi aynı gece Be-
şiktaş'ta yakalayarak
gözaltına aldı. Şüp-
helinin üzerinde
olayda kullandığı de-
ğerlendirilen silah da ele geçirildi. Şüp-
heli, polis merkezindeki işlemlerinin
ardından adliyeye sevk edildi. a.G.'nin hu-
sumetlisini vurarak kaçması ise kamera-
lar tarafından kaydedildi. Görüntülerde,
a.G’nin husumetlisini vurarak kaçması
görülüyor. DHa

Arabayı mı yaktı?
Cennet Mahallesi'nde dün 02.30 sı-
ralarında gerçekleşen olayda, so-
kakta park halinde olan otomobil,

kimliği belirsiz bir kişi tarafından çalındı. Polis,
yaklaşık 1 saat sonra otomobili Sultangazi
Gazi Mahallesi'nde yakılmış halde buldu. Olay
yerine giderek, yakılmış otomobilinin demir yı-
ğını haline geldiğini gören Dilara Tetik, polis
merkezine giderek şikayette bulundu. Tetik,
eski eşinden şüphelendiğini belirtirken polisin
olaya ilişkin çalışması sürüyor. aracın çalınma
anı güvenlik kamerasına saniye saniye yan-
sıdı. Dilara Tetik, "Ben dükkanımı kapatıyorum,
02.30'da olayı gerçekleştiriyor. Saat 03.40'da
polisler beni arıyor, 'aracınız yakılmış, kundak-
lanmış' diyor. aracın hiçbir parçasında eksiklik
yok, yani aracı direk alıp yakıyorlar. Gittiğimde
kül olmuştu aracım. Kim yaptığını bilmiyorum
ama şüphelendiğim tek bir insan var, eski
eşim olarak düşünüyorum. araba anahtarla
açılmış diyorlar, 2 anahtarda bende yedeği çe-
kilmiş. Kimse bunu
yapan bulunmasını
istiyorum. Bugün
aracımı yakan yarın
başka bir şeyde 
yapabilir. Kafemin
açılışından bir gün
sonra bu olay 
oluyor" dedi.  DHa

Talihsiz adama otobüs çarptı
Sancaktepe'de, karşı yöndeki İETT otobüsüne yetişmek için koşarak yola
çıkan yayaya durağa yanaşan başka bir İETT otobüsü çarptı. Yayanın
yaralandığı kaza çevredeki iş yerlerinin kameralarına yansıdı.

Kaza, dün saat 17.00 sıralarında
Yunus Emre Mahallesi'nde mey-
dana geldi. Yol kenarındaki dük-

kana giren ismi öğrenilemeyen bir kişi, bir
süre dükkanda kaldıktan sonra yolun karşısın-
daki İETT otobüsünü gördü. İETT otobüsüne
yetişmek için koşarak yola çıkan yayaya, du-
rağa yanaşan başka bir İETT otobüsü çarptı.
Kazada otobüsün çarptığı yaya yere yığılarak
başından yaralandı. Çevredekilerin ihbarı üze-
rine olay yerine
sağlık ve polis
ekipleri sevk
edildi. Sağlık ekip-
leri yaralıyı ambu-
lansa koyarak
Sultanbeyli Devlet
Hastanesi'ne kal-
dırdı. Tedavi altına
alınan yaralının
hayati tehlikesinin
olmadığı öğrenildi.
Polis ekipleri ka-

zayla ilgili inceleme başlattı. 

Kadın hemşire kalp masajı yaptı

Olayı gören Emrah Karayel, "Ben adamı araba-
nın orada yatarken gördüm. Dışarıya çıktım.
Baktım ki İETT otobüsün camında iz vardı.
adam da yerde yatıyordu. arkadaşıma koştum
yanındaki o da dedi ki, benim dükkanımdan ko-
şarak çıktı. adama karşıdan biri bağırdı otobü-
sün kaçıyor deyince o da çıkmış. Bizim arkadaş

da arkasından bağırmış
ağabey dur otobüs geliyor
diye, o arada otobüs adama
vurmuş. adamın bilinci ye-
rindeydi. Yüzünden kan geli-
yordu. Kafası da şişmişti.
allahtan yoldan geçen bir
hemşire kadın vardı. Hemen
adama müdahale etti. Biraz
konuştu onunla kalp masajı
yaptı. Sonra ambulans geldi
alıp hastaneye götürdüler"
dedi. DHa
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1 980’li yılların ortasında cezaevinde
tutulan siyasi tutsakların bazıları gibi
akrabası da askeri adli müşavirlerin

izniyle cezaevinde evlenir. Cezaevi bile olsa
tutsakların içeride ve dışarıda umutları sev-
dikleri vardı niye kendisinin olmasın diye dü-
şünür “narin” kızımız. Oysa birileri başka
şeyler düşünür. Cezaevine özellikle ziyarete
geldiği kişi bilindiği halde içerideki akrabası-
nın ailesi hayırlı bir iş için ziyarete 
geleceklerini ailesine bildirirler. 

Aradan çok zaman geçmeden “hayırlı iş”
için gelecek olanlar gelir. Evin üç kızı vardır bü-
yükleri ve çalışanı kendisidir. Söz döner dolaşır
hayırlı işe gelir. Evin babası karısıyla bakışır;

“Kızımızla dertleşip konuşmadan söz ve-
remem. Son karar kızımızın. Her şeyin 
hayırlısı” der.

Bu zaman dilimi içine dini bayramlar girer.
İstemeye gelenler beklemek zorunda hisseder
kendilerini, kız evi naz evidir. Başka bir akra-
balarının da Ali’nin ailesinin evlerinin yanında
evleri vardır. İki bayram da hem akrabasına
hem de o’nun ailesine ziyarete gider. Amacı

akrabaların yaptığı ziyareti birbirlerine anlat-
masını sağlamaktı. Fakat her iki akrabada bu
durumu anlayıp “hayır” ya da “şer’e” yo-
rumlamaz. Durumu annesine açıklar ortak
bir yol bulurlar. Annesi kızını böyle bir du-
rumda yalnız bırakmaz. Aile içinde de bu
durum hiç konuşulmaz. Bu nedenle, 

“Akraba evliliğine sıcak bakmıyoruz” denir.
Ali’nin ailesinin yakını Avukat Hamiyet ile

daha samimi görüşmeye başlar. Hatta kız
kardeşi yeni mezun öğretmen olmasına 
rağmen onu Bakırköy’de ki özel bir okulda
çalışmasına yardımcı olur. Bayram ve özel
günlerde “onun” aileyi ziyaret etmeyi hiç
ihmal etmez. 

Bir gün işyerinde çalışırken telefon çalar,
arayan Avukat Hamiyet’tir.

“Görüşme yapmak istiyorsan Haseki has-
tanesine götürmüşler, apandisitinden ameli-
yat olmuş. Ailesi de yanına varmak üzere.”

Birlikte çalıştığı arkadaşlarına, “Aileden
biri acil olarak Haseki Hastanesine kaldırılmış
oraya gidiyorum” der. Pür telaş çalıştığı ku-
rumdan çıkarak taksiyle hastaneye gider. Has-
taneye varmış ama onu ne diye arayacaktır
şaşkın vaziyettedir. Etrafa bakınırken bir elin
sallanıp adının seslenişini duyar. Ailenin yakını
Hamiyet hemşirenin birisiyle konuşuyordu. 

“Genel cerrahi orta odada kalıyor.” 

Hem sevinç hem de hüzün karmaşıklığı
içinde koşarak merdivenleri çıkar. 

İkinci kat koridorunda silahlı jandarma-
ları görür. Oda kapısından içeri girer. İçeride
hastadan çok jandarma ve gardiyan vardır.
Hastanın birini ayaklarından ve kolundan ya-
tağa zincirlemişler. Görevliler kimseyi yanına
yaklaştırmıyor. Yatağa yaklaştıkça o’nun 
ailesinden fertleri orada görür. Ameliyattan
yeni çıkmış yarı baygın vaziyettedir. 

Ailenin avukatı da gelir. Görevli subaya; 
“Hasta tutuklunun avukatı ve ailesi olarak

bulunduklarını” anlatır. 
Saat kaç zaman ne bilmiyordu. Bildiği tek

şey yıllar önce buğday tenli yeni traşlı suratı ve
parlak gözleriydi, şimdi nasıl merak ediyordu. 

Ameliyatın narkoz etkisi geçmeye başladı-
ğında yatağın ayakucunda herkes gibi
“onun” gözlerine baktı. Gözlerini ağır ağır
açtı, hareketleri de yavaştı. El ve ayak bilek-
lerinden zincirle karyolaya bağlı. Şaşkınca
karşısında duran yüzlere tek tek baktı. Göz

göze geldiklerinde solgun yüzüne acılı bir 
tebessüm yayıldı. Gözleri şaşkınlıkla ışılda-
maya başladı. Ameliyat ağrılarını unutmuş
heyecanla; 

“İyi ki ameliyat oldum, yoksa nasıl 
görürdüm sizi.”

İlkin ailesi hâl hatır sordu sonra avukatı. 
Yıllardır aklından çıkmayan o bakışların

sahibine sessizce yaklaştı.
Gardiyan ve silahlı jandarma hasta 

tutukluyla temas etmeyi yasaklayıp uyarsa da
zincire bağlanmamış olan elini sıkıca tuttu. 

Yıllar önce kiralık ev tutarken elini tut-
tuğu gibi bu sefer kendisi tuttu. Oysa ameli-
yattaki narkozun etkisiyle kan basıncı
düştüğünden eli soğuktu. Kalbi pır pır atar-
ken eli heyecandan sıcaktı. Ali’nin elini elleri-
nin arasına aldı. Sanki iki beden olmuş gibi
sıcaklığını ona vermeye çalıştı tuttuğu elle.
Nemli gözleriyle gözlerinin içine baktı gülüş-
tüler. Ali de narkozun etkisinden yavaşça çık-
maya başladı.

“İyileş, çıktığında konuşuruz. 
Ben, bıraktığın gibiyim.” Söylemek isteyip

de söyleyemediklerini şimdi herkesin orta-
sında ulu orta bir çırpıda söyledi. Bu 
söylediklerini sağır sultan bile duydu. 

Oda içerisinde görevliler, hastalar, hasta
yakınları, jandarma ve gardiyanlar sessizce

onları seyretti. Bazıları dayanamayıp 
başlarını çevirdi kimileri de odadan çıktı. 

Ameliyattan yeni çıkmış olan tutuklu bir
hasta, el ve ayak bileklerinden zincire 
bağlanmış halde yatakta yatmakta.

Artık ne akrabalarının patavatsızlıkları
umurundaydı ve ne de herkesten sakladığı
sevdiğini söyleyememek. 

Herkesin ortasında ulu orta ameliyattan
yeni çıkmış bir idam mahkûmuna bunu söyle-
mek sevgi ister inanmak ister cesaret ister”,
der Sezai Sami.

… 
12 Eylül Askeri Faşist Darbesi yapanlar ül-

kede eğitimli ve hakkını arayan emekten yana
sömürüye karşı kim varsa baskı ve şiddet poli-
tikası uygulayarak terör estirir. Gözaltı, baskı,
şiddet, işkence, kayıp ve ölümler hızla artar. O
koşullarda aynı idealler uğruna birlikte müca-
dele eden insanlar keza aynı iddianame de yar-
gılanıp aynı koğuşta kaldıkları halde birbirinin
özelinden bile haberi olmaz. 

1991 ortasında Yargıtay’dan geri dönen
mahkeme sonunda Ali tahliye olur. Tahliye ol-
duğu günlerden bir akşam vakti “narin” kızı-
mız, Ali’nin evine ziyaretine gelir. Dostlukları
yeniden başlar ama bir araya gelip mutluluk-
ları daim olmaz. Şimdi ise ikisi de ayrı 
kentlerde yaşamlarını devam ettirmekte.

Başakşehir Belediyesi, sosyal farkındalık
projeleri kapsamında engelli bireylerin sos-
yalleşmelerine katkı sağlamak için Kayabaşı

Mahallesi’nde hizmete açılan Engelsiz Yaşam Merke-
zi’ndeki Braille okuma ve yazma eğitimlerine devam
ediyor. Çalışan görme engellilerin katılımının sağlan-
ması için hafta içi pazartesi ve cuma günleri verilen
kurslarda eğitmenin de görme engelli olması, katılım-
cıların Braille alfabesini öğrenmesini çok daha kolay
hale getiriyor. Görme engelli bireylere düzenli eğitimler
verdiklerini belirten eğitmen Resul Koç, "Ben de görme
engelli bir bireyim. Görme engelli olmamız hayattan
tamamen kopmamız anlamına gelmiyor. Braille alfa-
besi, 6 nokta ve 63 sembolden oluşuyor. Her nokta ya
da nokta kümesi bir harfi temsil ediyor. Bir kişinin
okuma ve yazmayı öğrendiği süre içerisinde Braille’i
öğrenebilirsiniz" dedi. Eğitimlerde avantajların en üst
seviyede tutulduğunu söyleyen kursiyer İsa Arduç,
“Kursta sadece 2 saat eğitim alıp gitmiyoruz. Aynı za-
manda Braille yazıcı sayesinde çıktı alabiliyor, çalış-
malarımıza evde de devam edebiliyoruz” dedi. DHA

Sezai Sami’den bir
sevdalının anısı (3)

1. derece doğal sit koruması altında olan Üsküdar'daki Validebağ Korusu’nu yapılaşmaya açacağı gerekçesi
ile açılan dava sonucunda, koruma amaçlı nazım imar planları mahkeme tarafından oybirliği ile iptal edildi.

İmar planları iptal edildi
üsküdar'daki Validebağ
Korusu için sevindirici bir ge-
lişme yaşandı. Yıllardır koruyu

yapılaşma tehditlerine karşı koruyan Va-
lidebağ Gönüllüleri adına 2021 yılında
onaylanan koruma amaçlı nazım imar
planlarının iptali istemi ile açılan davada
karar çıktı. Sözcü'den Özlem Güvem-
li'nin haberine göre İBB, Çevre, Şehirci-
lik ve İklim Değişikliği Bakanlığı'na karşı
açılan ve Üsküdar Belediyesi'nin de mü-
dahil olduğu davada, Validebağ'ın doğal
koru statüsündeki son kalan yeşil alanı
olduğu, plan ile sit alanın statüsüne ay-
kırı yapılaşma olacağı ifade edilerek
planların iptali istenmişti.

Hukuka aykırı

İstanbul 6. İdare Mahkemesi, dava ko-
nusu planlarda şehircilik ilkelerine, plan-
lama esasları ve tekniklerine, kamu
yararına ve hukuka uyarlık bulunmadığı
sonucuna vardı ve 7 Aralık 2022 tari-
hinde oybirliği ile planları iptal etti. Ka-
rarda, planlar ile Validebağ Korusu’nun
doğal kurgusunu kaybedeceği, parçalan-
mış ekosistemlere sahip olacağı ve açık
bir biçimde korunması gereken alanın
tahribatına neden olacağına dikkat çe-

kildi. Kararda, planların yeterli sentez
çalışmalarından yoksun olduğu da vur-
gulandı. Bazı plan notlarının belirsizlik-
ler içerdiği, Millet Bahçesi peyzaj
projesinin uygulanması durumunda Va-
lidebağ Korusu’nun “orman”, “doğal ni-
telikli yeşil alan” ve “koruma alanı”
vasıflarını yani ekolojik zenginliği  kaybe-
derek “millet bahçesi – park”  kategori-
sine indirgeneceğinin altı çizildi.

Kurgu kaybolur 

“1. Derece Doğal ve Tarihi Sit” alanı ilan
edilen Validebağ Korusu’na ilişkin İBB
Park Bahçeler ve Yeşil Alanlar Daire
Başkanlığı tarafından hazırlanan Valide-
bağ Korusu Millet Bahçesi Projesi ile ko-
runun ışıklandırılması, futbol sahası
yanına amfi tiyatro yapılması, fitness
alanları oluşturulması, gözlem kulesi, bi-
siklet parkuru, çocuk oyun alanlarının
yapılması, otopark zeminlerinin yenile-
nerek çim taşı yapılması, binaların ke-
narlarında bulunan zemin
kaplamalarının değiştirilmesinin plan-
landığı kaydedildi. Bütün bunların Vali-
debağ Korusu’nun doğal kurgusunu
kaybetmesine yol açacağı ifade edildi.
HABER MERKEZİ

İ stanbul Büyükşehir Belediyesi Yol
Bakım Daire Başkanlığı ve Büyük-
çekmece Belediyesi Fen İşleri Mü-

dürlüğü ekipleri, bir yandan olumsuz
mevsim şartlarından etkilenen yolların
onarım ve asfaltlama işlerini sürdürürken
bir yandan da bölge ulaşımında önemli
katkı sağlayacak yeni yolları ilçeye kazan-
dırdı. Büyükçekmece Beledidyesi'nden
ayapılan açıklamada, “Bölge halkına
rahat ve konforlu bir ulaşım imkanı sağ-
lamak amacıyla Büyükçekmece gene-
linde sürdürülen asfaltlama çalışmaları
bu yıl rekor düzeye ulaştı” denildi. 

Koordineli çalışma

Yapılan açıklamada, “Yaz mevsimi ba-

şından bu yana Dizdariye, Çakmaklı,
Celaliye, Hürriyet, Cumhuriyet, Murat-
çeşme, Kamiloba, Kumburgaz, Türkoba,
Pınartepe, Alkent 2000, Bahçelievler, Eki-
noba, Güzelce, Mimaroba, Mimarsinan,
Ulus ve Yenimahalle mahallelerinde ihti-
yaç duyulan 200’ün üzerinde cadde ve
sokakta yol bakım, onarım ve asfaltlama
çalışması yapan Büyükçekmece Beledi-
yesi Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri, 2022
yılının sonunda çalışmalarını tamamladı.
İstanbul Büyükşehir Belediyesi Yol
Bakım Daire Başkanlığı ekipleri de Bü-
yükçekmece’nin farklı bölgelerde ilçe be-
lediyesi ile koordineli bir çalışma
yürüttü” ifadelerine yer verildi. 

Alternatif güzergah 

Açıklamada, İstanbul Büyükşehir Beledi-

yesi ve Büyükçekmece Belediyesi işbirli-
ğiyle asfaltlama çalışması yapılan Güzel-
tepe Caddesi'nin bölgedeki okullara daha
kısa sürede güvenli ulaşım hizmeti vere-
ceği belirtilerek, “Hem de Hadımköy –
TEM bağlantı yolunu kullanmak isteyen-
ler için alternatif güzergah olacak. Bölge
ulaşımına önemli bir katkı sağlayacak
olan bin 350 metrelik Güzeltepe Cad-
desi, MEV Koleji ve Alman Lisesi gibi
okullara daha kısa zamanda daha gü-
venli ulaşım hizmeti verecek. Cadde aynı
zamanda da TEM – Hadımköy bağlantı
yoluna çıkmak isteyenler için de alternatif
bir güzergah olacak” bilgisi verildi. 

Hummalı bir çalışma

İlçe genelinde sürdürülen yol bakım,
onarım ve asfaltlama çalışmalarını ya-

kından takip etiğini belirten 
Büyükçekmece Belediye Başkanı 
Dr. Hasan Akgün, bugüne kadar 18
mahallede 200’den fazla cadde ve so-
kakta çalışmalar yapıldığını belirterek;
“İstanbul Büyükşehir Belediyesi Yol
Bakım Daire Başkanlığı ve Büyükçek-
mece Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğü
ekipleri, vatandaşlarımıza daha kon-
forlu ve güvenli bir ulaşım imkanı sağ-
lamak için ilçe genelinde hummalı bir
çalışma yürüttü. Yılsonuna kadar da
ihtiyaç duyulan mahallelerimizdeki yol
bakım ve asfaltlama çalışmalarımızı ta-
mamladık. Yaptıkları çalışmalar ile il-
çemizin çehresini değiştiren İstanbul
Büyükşehir Belediye’mize ve belediye-
miz ekiplerine teşekkür ediyorum”
açıklamasında bulundu.

HABER MERKEZİ

Büyükçekmece Belediyesi Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri 18 mahallede 200’den fazla sokak ve caddede
asfaltlama çalışması gerçekleştirdi. Belediye Başkanı Hasan Akgün, “Yıl sonuna kadar ihtiyaç duyulan
mahallelerimizdeki yol bakım ve asfaltlama çalışmalarımızı tamamladık. Yaptıkları çalışmalar ile 
ilçemizin çehresini değiştiren İBB'ye ve belediyemiz ekiplerine teşekkür ediyorum” diye konuştu

ÖN-SÖZ

Ali İbrahim ÖNSOY

ali_ibrahimonsoy@mynet.com 

İBB, Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı'na karşı açılan ve 
Üsküdar Belediyesi'nin de müdahil olduğu davada, Validebağ'ın doğal koru
statüsündeki son kalan yeşil alanı olduğu, plan ile sit alanın statüsüne aykırı

yapılaşma olacağı ifade edilerek planların iptali istenmişti.

Engellilere 
özel eğitim

Beylikdüzü Belediyesi Bilgi İşlem Müdürlüğü
çatısı altında yeni bir e-hizmet hayata geçirdi.
Bugüne kadar güncel ilçe ve mahalle haritala-

rına, kurumsal web sitesi www.beylikduzu.istanbul adresi
üzerinden hizmet alımı yaparak erişim hizmeti sunan mü-
dürlük, Coğrafi Bilgi Sistemleri Birimi’nin çalışmalarıyla bu
hizmeti artık kendi bünyesinde hizmet alımı yapmadan
gerçekleştiriyor. Üstelik, daha önce ilçe ve mahalle harita-
ları olmak üzere kısıtlı bir kapsamda harita hizmeti sunu-
lurken, arzu eden vatandaşlar artık, “Beylikdüzü Ulaşım,
Beylikdüzü Demografik ve İstanbul İlçeleri Nüfus Sayıları”
haritalarına da be-
lediye web sitesini
ziyaret ederek 7/24
erişebilecek. Ha-
yata geçirilen Ha-
rita Paylaşım
Platformu hizmeti
ayrıca; öğrencile-
rin, ilçede orta öl-
çekli iş yürüten ancak CBS üzerine analiz yapamayan, bu
alana bütçe ayıramayan veya kalifiyeli bir personel bulun-
duramayan kuruluşların da istifade etmelerini sağlayacak.

Güncel ve güvenilir

Geçmiş yıllarda kent haritasını baskı olarak ürettiklerini,
talep eden vatandaşların, haritayı edinmek için belediyeye
gelmek zorunda kaldığını hatırlatan Beylikdüzü Beledi-
yesi Bilgi İşlem Müdürü Tuğçe Ceylan, gelişen teknolo-
jiyle artık birçok hizmeti dijital ortama taşıdıklarını
kaydetti. Beylikdüzü Belediyesi kurumsal web sitesini zi-
yaret eden her vatandaşın, Coğrafi Bilgi Sistemi kategori-
sine tıklayarak Harita Paylaşım Platformu sekmesini
seçmeleri halinde arzu ettikleri haritalara erişim sağlaya-
bileceğini ifade eden Ceylan, “Vatandaşlarımız, kent reh-
berlerine yer ve zaman sınırlaması olmaksızın 7/24
erişebilir. Ayrıca haritaları, isterlerse çözünürlükleri yüksek
bir şekilde indirebilirler. Sistemin, veri güncelliği tamamen
Coğrafi Bilgi Sistemleri Birimimiz tarafından yürütül-
mektedir. Bu da vatandaşımıza her zaman şeffaf, güncel
ve güvenilir bilgi sunulmasını sağlamaktadır” dedi.
HABER MERKEZİ

Belediyeden 
yeni bir adım

ILCEMIZIN 
CEHRESI 
DEGISTI
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İ mamoğlu, İçişleri Bakanlığı tarafından
yürütülen terör soruşturmasıyla ilgili
olarak bugün bir kez daha basın top-

lantısı düzenledi. “Bu ülkede asla olmaz de-
nilen her şeyi ne yazık ki bu iktidar yaptı.
Artık bizi ne şaşırtabilir diye konuşuyoruz.
Meşhur kurbağa hikâyesi gibi. Özellikle son
10 yıl boyunca suyu yavaş yavaş kaynatıyor-
lar” diyen İmamoğlu, “Menfaat vaadiyle
kötülüğün kanatlarına hiçbir zaman sığın-
mayacağız. İstanbul’un iradesinin aksine
gayri meşru, gayri ahlaki, antidemokratik
müdahaleler bir takvim içerisinde üzerimize
uygulanıyor. Kendileri de hukuksuzluktan
mağdur edilmiş olmalarına rağmen hukuku,
adaleti, millet iradesini ayaklar altına alan
kaba bir zihniyet var karşımızda. Yargılandı-
ğım davanın hâkimin sürülmesi ve bana
ceza vermesi için tehdit edildiği iddiasına
HSK’nın hâlâ sessiz kalışı. Siyasi yasak ve
hapis cezası aldığım dava öncesi ceza alaca-
ğımı bilerek yapılan skandal siyasi buluşma-
lar. Biri cumhurbaşkanı da olan iki siyasi
parti liderinin pasta yerken 16 milyon İstan-
bullunun iradesiyle ilgili tasarruf planları
yapılması. Devletin iki çok önemli bakanlığı
olan Adalet ve İçişleri Bakanlığı koltuğunda
oturanların skandal icraatları. Bunlar öyle
sıradan, alışılacak olaylar değil. Az sonra
tanık olacağınız yalan beyanlar buz dağının
görünen yüzü olduğunu ifade edeyim” 
ifadelerini kullandı. 

O kendini tüketmiş!

Ekrem İmamoğlu, bu toplantıyı inanın İçiş-
leri Bakanı'nı utandırmak için de düzenle-
mediğini belirterek, “Bakan beyi ciddiye
alma zamanı çoktan geçmiştir. O kendini

tüketmiş, son kullanma tarihini tamamla-
mıştır. Artık sayın bakanın ne şapkası ne de
tavşanı vardır. Bir de sayın bakanın yarattığı
kirlilikte gizlenen ve en az onun kadar ka-
ranlık olarak bir süreci yöneten bir bakan
daha vardır. Adalet Bakanı Bekir Bozdağ.
Sözlerimizin adresi ne İçişleri Bakanı ne de
Adalet Bakanı’dır. Onlar buzdağının sadece
görünen yüzüdür. Asıl kötülüğün bu buzda-
ğının altında saklandığını hepimiz bilelim.
Haksız, hukuksuz soruşturmaların imal
edildiği, hakimlerin, müfettişlerin bir çırpıda
değiştirildiği, mahkeme kararının yüzümüze
okunmadan ele alındığı bir merkez vardır, o
merkez bellidir. Orası ruhsatsızdır, kaçak bir
merkezdir. Orası merdivenaltı soruşturma
üretim merkezidir. İlk basın toplantımızda
sizlere söyledim. İçişleri Bakanı asla adil de-
ğildir. Bu bakan 26 Kasım tarihli açıklama-
sında neredeyse CHP’li belediyeler kadar
AK Partili belediyelerde de soruşturma açtı-
ğını ifade etmiştir. AK Partili belediyelerde
de personelle ilgili terör soruşturması açtın
mı açmadın mı cevap ver. Yanıt veremedi.
Son basın toplantısında buna değinmedi”
dedi. 

Hani yetkiniz yoktu?

Süleyman Soylu'nun terörist sayısı verdiğini
ancak sekiz ay boyunca bu kişileri, yetkisi
olmasına rağmen işten çıkarmadığını belir-
ten İmamoğlu, “Bakan Soylu, bu kişileri
işten çıkarmayarak net bir şekilde görev
suçu işlemiştir.  Sayın Bakan 'yetkim yok'
dedi. 'Hele iştirak şirketleri özel şirket gibidir,
işten çıkarma yetkisi kullanamayız' da dedi.
Yasaya göre işten çıkartma İçişleri Bakanı
onayıyla oluyor” dedi. İzmir'deki örneğe
dair belgeyi gösteren İmamoğlu, “Buradan
sormak istiyorum, hani yetkiniz yoktu? Ol-
mayan yetkinizi kullanıp nasıl oldu da 15 ki-

şiyi, şirketinden olur vererek işten çıkarttı-
nız? Bence bir toplantı daha yapmayıp
neden sekiz ay boyunca bu yetkiyi kullan-
mayıp görevini ihmal ettiğini açıklamalı. Bu-
rada çok önemli, çok değerli bir ispat
yapmış durumdayız. Bunu burada bırakma-
yacağız, hakkında suç duyurusunda buluna-
cağız” açıklamasını yaptı. 

Vicdanım kavruluyor

İmamoğlu, AK Partili belediyelere gönderi-
len "işten çıkarma" konulu belgeyi paylaşa-
rak, “Bu belediyelerde çalışan personeller
kamudan men edildiyse, bunun nedeniyle il-
gili bilgilendirme açıklamasını derhal mille-
timize yapar mısınız? Bu AKP'li başkanlar
için de bana uyguladığınız hukuku uygula-
dınız mı? AKP'li belediye başkanı arkadaş-
larım, bunları açıkladığım için kusura
bakmasınlar. Hangi partiye gönül verdiyse
versin, bütün hemşehrilerime yalan ifadele-
rini sunmayı bir borç biliyorum. Diyor ki
'120 kişiyi niye attın?' Bildiğiniz gibi 28
Kasım 2019 - 18 Nisan 2021 arasında Ba-
kan'ın yapmamışlar dediği arşiv ve güvenlik
soruşturması yapılması yasaktı. Buna rağ-
men bakan açıklamamızın ardından bazı ki-
şilerin fotoğraf ve isimlerini yayımlayarak
bunların terör örgütü kırsalında kente gelip
belediyemizde işe girdiği iddia edecek kadar
ileri gidiyor. Bakanın tüm Türkiye’ye ne
yazık ki terörist gibi lanse ettiği isimlere ba-
kalım. Veysi Altıntaş, 19 Mart 2020 tari-
hinde işe alınmış adli sicil 'kamu' seçeneği
olarak alınmış. Kayıtları temiz. Nuri Çiçek,
adli sicil 'kamu' seçeneği olarak alınmış ve
yine temiz. Mazlum Şimşek adli sicil 'kamu'
seçeneği olarak alınmış ve yine temiz. İbra-
him Doğan. Adli sicil 'kamu' seçeneği olarak
alınmış, yine temiz. Bu arada babası da bü-
yükşehir belediyesinde çalışıyor bu arkada-

şımız. O da 2012'de işe girmiş. Ömer Keleş,
geçici mevsimlik işçi. Bu arkadaşımız da ot
biçiyor. Adli sicili temiz, kaydı yok. Bakan
Abdulmeram Sevgi diye bir isimden bah-
setti. Yani vicdanım yanıyor. Kavruluyor.
Aradık, taradık. Böyle bir isim yok. Özer
Doğaner diye bir isim verdi, bunun da adli
sicili temiz. Arşiv araştırması da temiz çıktı.
Terör iltisaklısı dediği kişinin arşiv araştır-
ması da temiz. Bu arada temiz adli sicil
kaydı, milletimiz arşiv araştırması uzmanı
oldu sayesinde” diye konuştu. 

Zihin mi okuyacağım? 

“Bir hata varsa bu ben miyim, yoksa gere-
ğini yapmayan Sayın Bakan mı?” diye soran
İmamoğlu, “Mesela Özer Doğaner... Arşiv
araştırması temizse varsa terörle bağı varsa
ben nasıl anlayacağım? Zihin mi okuyaca-
ğım? Belediye başkanlarının zihin okuma
yetkisi yok. T.A. isimli iştirak şirketi çalışanı-
mızın Mart 2022'de arşiv araştırması geldi
ve terör iltisaklısı olduğu belirtiliyordu. Bu
kişiyi işten çıkardık mecburen. Yargılaması
bitmeyen birine suçlu denilmesi mümkün
değil, ama bu iktidara göre yargılaması bit-
mese de suçlu. Terörist ilan ettikten sonra
kamu görevlilerine karşı acımasız davranış-
lar var. Bu arkadaşımız ısrarla geldi, yalva-
rarak 'benim böyle bir şeyle ilgim yok' dedi.
Valiliğe tekrar arşiv araştırması soruldu.
Tam 8 ay sonra ikinci yanıt geldi. 'Herhangi
bir suç örgütüyle ilişiği bulunmamaktadır'
yazıyor. Biz adamı işten attık, sekiz ay sonra
'pardon terörist değil' diyorsunuz. Peki işe
geri aldık mı? Almadık. Kalkar bu Bakan
azılı terörist ilan eder. Muharrem Kılıç...
Şehit kardeşi. Adli sicili temiz çıkmış, üstelik
şehit yakını. Bu şehit yakını da terörist ilan
edildi. Bakan Yardımcısı olan aklı evvel de
itfaiye erini terörist ilan etmeye çalıştı. Sahi-

den liyakatıyla görev alan birisi var mı?
Dünyanın başka bir yerinde böyle bir olay
yaşansa sopayla kovarlar. 2014'de yakala-
dın, 2017'de ise sabıkası temiz raporu ver-
din. Şehit yakını kartı da verdin. Bu itfaiye
erimiz çalışmaya devam edecek, bu yalan-
ları atanlar gidecek” dedi. 

Soruma net yanıt ver!

Soylu'ya seslenen İmamoğlu, “Sayın Bakan,
soruma net olarak yanıt ver. Bu ülkede terör
ben İBB Başkanı olduğum dönemde başla-
madığını göre bu dönemlerde terör iltisaklı
insanların sızmasına neden izin verdiniz? O
dönemde İçişleri Bakanı olarak İBB’yi
neden mercek altına almadınız? Arşiv araş-
tırmaları gelmesine rağmen kılınıza neden
kıpırdatmadınız? Alenen görevi ihmal su-
çunu nasıl işlersiniz? Bir yıllık dönemi sa-
dece inceledik, ortaya çıkan gerçekleri sizinle
paylaştık. Buradan tekrar sesleneyim. Pan-
dora’nın kutusunu açtım. Mevlüt Bey ve
sayın Yerlikaya benim kusuruma bakmasın.
Soruşturma tarihlerine sizi kattıkları için bu
açıklamaları yapmak zorundayım. Bir iltisak
meselesidir almış gidiyor. Milleti sefil ettiniz,
aileleri parçaladınız. Bazıları da imtiyazlı.
Öyle makamlara geliyorlar hepimizi şaşırtı-
yorlar. Ama artık yüz binler diyemiyoruz,
maalesef milyonlara 'iltisaklı' diyorsunuz.
Bunu kaldıramıyorum, bu çok büyük bir
vicdansızlıktır. Bakın Hz. Peygamberimiz ne
diyor? 'Kimse kendi suçundan başkasıyla
suçlanamaz. Oğlu babasının, babası da oğ-
lunun suçu üzerine suçlanamaz.' Peygambe-
rimizin binlerce yıl önce belirttiği husus,
evrensel hukukun en önemli unsuru. Ama
siz Allah'ın elçisinin sözünü bile önemsemi-
yorsunuz. Senin yakının olunca görmezden
geleceksin, ama yüz binlerce kişinin hayatını
karartacaksın” diye konuştu. 

ANIL BODUÇ

İmamoğlu konuşmasının devamında,
“Kusura bakmayın bu insanların açık-
ları bitmiyor. Sürekli 505 personelin
işe girişinde sorun olduğunu vurgu-
ladı. Biz Mevlüt Uysal ve Ali Yerlikaya
döneminde işe alınan terör iltisaklıla-
rını deşifre edince aniden sayı 484'e
geriledi. Bu 21 kişiyi bize anlatacak-
sın, izah edeceksin. Bakan diyor ki
'Mevlüt Uysal'ın işe aldığı 191, Yerli-
kaya'nın işe aldığı 51 kişiyi inceledik.
Ancak İmamoğlu'nun işe aldığı kişiler
kamuda görev almamalıydı' diyor.
Arşiv araştırmasının serbest olduğu
dönemde işe alanın 4 bin 116 kişiden
1800'ü için güvenlik soruşturması ve
arşiv araştırması istenmemesini ne-
reye koyacaksınız? Ben suçlu, Uysal
ve Yerlikaya temiz. Uysal döneminde
işe alınan ve sabıka kayıtlarında 'si-
lahlı terör örgütü üyeliği' ve 'yönetici-
liği' yazan iki kişi de işe girmiş. Ama

bakarsanız ben suçluyum, Sayın Uysal
temiz. Ben hiçbir zaman ılıksı demo-
kratı olmayacağım. Her anını mille-
timle paylaşacağım. Türkiye bu
duruma net bir şekilde tanık olacak.
Ne demiştim önceki toplantıda? Uysal
dönemini özellikle araştıracağım
dedim, araştırdım. Mevlüt Bey görev-
deyken, İçişleri Bakanı yine Soy-
lu'yken terör sorunu yok muydu? 28
Eylül 2017 - 31 Aralık 2018 döne-
minde 30 bin 798 kişiyi işe almış. 5
bin 608 kişiden sabıka kaydı dahi
alınmamış. 5 bin 870 kişinin adli sicili
kamu seçeneğinden değil ‘özel' olarak
alınmış. Bakan bey, hülle mi demiş-
tin? İşe alınanlar arasında, bombalı
saldırı dahil beş terörist kaydı var. 10
bin 858 kişi için arşiv araştırması is-
tenmemiş, yasak olmadığı halde.
Bunu ben yapsam neler olurdu varın
siz düşünün” tepkisini gösterdi. 
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İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, İçişleri Bakanı Süleyman Soylu'nun 'terörle iltisaklı' 
olduklarını ileri sürdüğü kişilerin adli sicil kayıtlarının temiz çıktığını söyledi. Mevlüt

Uysal döneminde işe alınanlar arasında bombalı saldırı gerçekleştirenler dahil beş terö-
rist kaydı olduğunu belirten İmamoğlu, “O dönemde İçişleri Bakanı olarak İBB’yi neden
mercek altına almadınız? Bir iltisak meselesidir almış gidiyor. Milleti sefil ettiniz, aileleri

parçaladınız. Bunu kaldıramıyorum, bu çok büyük bir vicdansızlıktır” diye konuştu. 

GÖK KUBBEYİ BAŞINIZA YIKARIZ
Adalet Bakanı Bekir Bozdağ'a da sesle-
nen Ekrem İmamoğlu, “Dün partimizin
üst düzey yöneticileri Adalet Bakanı'nı zi-
yaret edip HSK nezdinde girişimde bulu-
nacaklarını söyledi. Benim ümidim yok
açıkçası. Bu beceriksizlikler büyük bir
kaos yarattı. Bu kaotik ortamı lütfen son-
landırın. Devletimizi basiretsiz yöneticile-
rin, hırstan gözü dönmüşlerin kararlarına
teslim etmeyin. Sessiz kalan, bu kaosu
sükunete erdirmek için çaba göstermeyen
herkes bu vebalin sorumlusu olur. Bunu
yargıyı tehdit ediyor diye istismar edenler
var. İyi niyetli bir uyarıdır. Bakanların ha-
talarını, öfkeyle alınmış kararları düzelte-
cek olan siz değerli yargı mensuplarıdır.
Lütfen bu konuda hassas olun. Devletin
dini adalettir. Değerli adalet dağıtıcıları
kusura bakmayın da siz de doğruyu eğip
bükecekseniz neden o koltuklarda oturu-
yorsunuz? Gök kubbeyi başınıza yıkarız
dedim. Yıkarız kardeşim, bundan hiç
şüpheniz olmasın. Savcılık aynı 'suçu'

başkalarının da işlediğini kabul etmezse
yıkarız. Yargıyla, siyasi baskılarla, bizi
millete hizmet etme yolundan çevirmeye
kalkarsanız gök kubbeyi başınıza yıkarız.
İddia edildiği gibi Cumhurbaşkanı ve
ortağı pasta keserek İstanbul iradesiyle
oynamaya karar vermişse bu hukuksuz-
luğa karşı gök kubbeyi başınıza yıkarız”
tehdidinde bulundu. 

BAŞKANLARIMIZLA OMUZ OMUZAYIZ
İmamoğlu konuşmasının sonunda,
“Değerli arkadaşlar, bu dediklerim
hiç istemesek de gerçekleştirilirse söz
veriyorum, hiçbir sıfata gerek olma-
dan, tüm Türkiye'yi başta İstanbul
olmak üzere mahalle mahalle, cadde
cadde anlatmaya söz veriyorum.
Mersin'de, Adana'da, Diyarbakır'da
her yerde anlatacağım. Ankara'da
Mansur Başkanımın birkaç kez Gök-
çek'in kepazeliklerine karşı başlattığı
soruşturmaların akabinde onun hak-
kında soruşturma açmayı mı görev
sayıyorsunuz? Haydi oradan. Bütün
belediye başkanlarımızla omuz omu-
zayız. Eğer tarihi bir hatayla beni ve
yöneticilerimizi suçlayıp İstanbullu-
nun hakkına çökmeye kalkarsanız
karşınızda milyonlarca insanın vic-
danının gücünü göreceksiniz, 23 Ha-

ziran’da gördüğünüz gibi. Gök kub-
beyi başınıza yıkmak, adalet arayı-
şına çıkmış milyonlarca insanla
meydanlarda buluşunca oluyor. 6
Mayıs'ta seçimi iptal ettiğinizde 13
bin oy farkının 800 bine çıkması,
gök kubbeyi başınıza yıkmak oluyor.
Kaybettiler, yine kaybedecekler. Biz
milletimizin ferasetine güveneceğiz,
onlar vesayet odaklarına. Sonucu
hepimiz biliyoruz, milletimiz kazan-
cak, vesayetçiler kaybedecek. Gök-
kubenin başınıza nasıl büyük bir
gürültüyle çökeceğini merak ediyor-
sanız az kaldı seçim gecesi gökkube-
nin başınıza nasıl yıkıldığını size net
olarak bu değerli ittifak gösterecek.
Milyonlarca oy farkı yediğinizde
gökkubbenin nasıl yıkıldığını anlaya-
caksınız” ifadelerini kullandı.

İmamoğlu, “Menfaat vaadiyle
kötülüğün kanatlarına hiçbir
zaman sığınmayacağız. İstanbul’un
iradesinin aksine gayri meşru, gayri
ahlaki, antidemokratik müdahaleler bir
takvim içerisinde üzerimize uygulanıyor.
Kendileri de hukuksuzluktan mağdur edil-
miş olmalarına rağmen hukuku, adaleti,
millet iradesini ayaklar altına alan kaba bir
zihniyet var karşımızda” ifadelerini kullandı.

BEN SUÇLUYUM UYSAL TEMİZ!



T arım ve Orman Bakanlığı verilerin-
den derlenen bilgiye göre, dünya
çapında ayva dikili alanlar 5 yılda

yüzde 13,6 artarak 2019-2020 döneminde
93 bin 699 hektara ulaştı. Dünyadaki ayva
dikili alanlardan yüzde 55,2 pay alan Çin ilk
sırada bulunurken, İran yüzde 7,7 ile ikinci,
Türkiye yüzde 7,6 ile üçüncü sırada yer alı-
yor. Dünyadaki ayva ihracatının yüzde 89’u
Türkiye, Hollanda, İspanya, Yunanistan ve
Avusturya’dan oluşan 5 ülke tarafından ya-
pılıyor. Dünyanın en büyük ayva ihracatçısı
konumunda olan Türkiye, bu alanda yüzde
41,4 paya sahip bulunuyor.

13 milyon dolarlık ihracat

Dünya ayva üretimi ve ihracatında lider ko-
numdaki Türkiye’den 2019-2020 sezo-
nunda 13 milyon dolar değerinde 16 bin
333 ton ayva ihracatı yapıldı. Dünya ayva
ihracatında yüzde 24 payla Türkiye’den
sonra ikinci sırada yer alan Hollanda, üre-
tim yapmadığı halde Türkiye dahil çeşitli
ülkelerden ithal ettiği ayvayı ambalajlayıp
cazibe kazandırarak ve pazarlama kanalla-
rını da etkin kullanarak ihraç ediyor. 2019
yılında dünya ayva ihracatından yüzde 6,2
pay alan Avusturya da aynı yolu izliyor.
Dünya ayva ithalatında ise yüzde 19’luk
payla Rusya ilk sırada yer alıyor.

En çok üretim Sakarya'dan

Türkiye’de 2019-2020 sezonunda ayva di-
kili alanlar 71 bin dekar, ortalama ayva ve-
rimi ise dekara 2 ton 542 kilogram olarak

gerçekleşti. Ayva dikili alanların yüzde 67’si
Sakarya, Denizli, Bursa, Isparta, Kahra-
manmaraş, Çanakkale’den oluşan 6 ilde
bulunuyor. Türkiye’de söz konusu sezonda
ayva üretiminin yüzde 80’i Sakarya, Bursa,
Denizli, Bilecik, Çanakkale, Isparta ve
Amasya’da gerçekleştirildi. Meyve veren
ağaç sayısı 3,4 milyon olurken meyve veren
ağaç başına düşen en yüksek verim 100 ki-
logram ile Sakarya’da görüldü. Ayrıca 2020
yılında Türkiye’de ayva üretimine yönelik
toprak analizi, mazot, gübre, organik tarım,
iyi tarım uygulamaları, sertifikalı fidan/fide
kullanımı, sertifikalı fidan üretimi alanla-
rında destek verildi. Ülkedeki ayva üretimi-
nin yüzde 60’a yakını Sakarya’nın Geyve
ilçesinde gerçekleştiriliyor. Bölgede yetiştiri-
len ayva, sulu ve sert yapısı ile tadındaki
şeker-asit oranındaki denge dolayısıyla tü-
ketici tarafından tercih ediliyor.

İklim şartları tat veriyor

Geyve Ziraat Odası Başkanı Süleyman
Pınar, Geyve’yi “ayvanın başkenti” ilan et-
tiklerini söyledi.
İlçede 13 bin dekar ekili alanda 65-70 bin
ton civarında ayva rekoltesine ulaştıklarını
aktaran Pınar, “İklim şartlarından dolayı
ayvamızın aroması çok güzel Bu sayede bu-
radaki ayva daha kaliteli. Geyve ayvası,
dünya çapında isim yapmış kaliteli ayvadır.
Dünyada Çin, İran ve Fas’ta da ayva üre-
timi var. Çin’deki ayva üretimi bizden alan
olarak çok fazla olmasına rağmen verimde
biz birinci sıradayız. İhracatta da onların

önündeyiz” diye konuştu. Pınar, 2 yıldır ay-
vanın rekoltesinin ve kalitesinin yüksek ol-
duğunu dile getirerek, bu yıl ayvanın
kilogramının 3 ila 5 liradan satıldığını kay-
detti. Hasadı tamamlanan ayvanın depo-
lara çekilerek ihracata hazırlandığını
anlatan Pınar, “Şu anda ayvaya 9-10 lira
arasında fiyat belirlemesi yapılıyor. Çiftçiye
3-4 liraya mal olan ayva, buzhanelere de
girdikten sonra 7-7,5 lira civarında maliyeti
oluyor” dedi. AA

Hu kuk Danýþman larý: av. uğur SayaNER, av. Mustafa ENgİN
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ankara'da ekmek fiyatının 5 TL'ye çıka-
rılmasının ardından simidin fiyatının da
zamlanması bekleniyor. Ankara Simitçiler

Odası Başkanı Savaş Delibaş, en son ekim ayında ya-
pılan zamla simidin 5 TL olduğunu, ancak ham mad-
deye yüzde 200'ün üzerinde zam geldiğini söyledi.

Esnaf para kazanamıyor

Delibaş, şunları söyledi: “Ekim ayından
şu ana kadar ham mad-

deye gelen zamlar
yüzde 200'ün üze-
rinde. Ekmekte şu
anda un sübvansi-
yonu olduğu için
ekmek o yüzden 5

TL. Yoksa ekmek de 8
TL. Simit özel bir üründür. Bunun susamı

yağı işçiliği daha fazladır. Simit unlu mamuller her
zaman özel ürün olduğu için KDV'si yüksek olduğu
için maalesef şu an 7 TL'ye dahi hiçbir esnafın para ka-
zanmadığını söyleyebilirim. Simidin gerçek fiyatının 10
TL olması gerekiyor ki esnaf para kazanabilsin. Anka-
ra'da ocak ayı itibarıyla 7 TL, zam yazılarını yazdık.
Büyük bir ihtimalle onaylanacak. Ocak ayının 20-25’i
gibi simit 7 TL diyebiliriz. Olmazsa bu sefer esnaf kal-
mayacak.”  HABER MERKEZİ

1 simit 7 lira
olAcAK!
Ankara Simitçiler Odası, Ankara’da ekmeğin 
5 TL olmasının ardından simide zam
yapılmasını talep etti. Ankara Simitçiler Odası
Başkanı Savaş Delibaş, “Ankara’da ocak ayı
itibarıyla 7 TL zam yazılarını yazdık. Büyük bir
ihtimal ile onaylanacak. Ocak ayının 20-25’i
gibi simit 7 TL diyebiliriz” dedi

Ülkemiz kendine has yemekleriyle globalde
ilgi görmeye devam ederken, Akdeniz Böl-
gesi’nin incisi Mersin’in yöresel lezzeti tan-

tuni, ülke sınırlarını aşarak yurt dışındaki gurmelerin
tabağına konuk ediliyor. Son olarak serüvenine 2005’te
İzmir Bornova’da başlayan Ayla Tantuni, Alman-
ya’dan sonra yurt dışındaki yeni bayisini Dubai’de açtı.
Ülkemize özgü yemekleri dünyaya tanıtmayı amaçla-
yan restoran, farklı ülkelerin gastronomisine de yenilik-
ler katmayı hedefliyor. Ülkemizin her bir bölgesinin
farklı mutfak kültürüne sahip olduğu söyleyen Ayla
Tantuni Kurucusu Rıza Şimşek, konuya dair düşünce-
lerini şu sözlerle paylaştı:  “Mersin, birçok kökenden
insanın bir arada yaşadığı bir şehir olmasından dolayı
birbirinden farklı lezzetlere de ev sahipliği yapıyor.
Bunlardan biri de yörede en yaygın tüketilen ve herkes
tarafından Mersin’le özdeşleştirilen tantuni. Akdeniz’in
bu geleneksel lezzetini önce ülkemiz, sonra da dünyaya
duyurma misyonuyla büyümeye devam ediyoruz.
Mersin’in muhteşem ve vazgeçilmez lezzeti tantuniyi
dünyanın dört bir yanındaki sevenlerine ve keşfetmek
isteyenlere sunmaktan mutluluk duyuyoruz.”  DHA

Mersin tantunisi
DuBAİ’DE
Mersin’in yöresel lezzeti tantuni, ülke sınırlarını
aşarak yurt dışındaki gurmelerin tabağına konuk
oluyor. Son olarak Ayla Tantuni, Almanya’dan
sonra yurt dışındaki yeni bayisini Dubai’de açtı

BiZDENYEDi!

Dikili alanı 
7 kat fazla olan Çin'i 

ayva üretiminde geride
bırakan Türkiye, yüzde

41,4'lük payla ihracatta da
lider konumda 

bulunuyor

DÜNYA AYVAYI DÜNYA AYVAYI DÜNYA AYVAYI DÜNYA AYVAYI DÜNYA AYVAYI DÜNYA AYVAYI DÜNYA AYVAYI DÜNYA AYVAYI DÜNYA AYVAYI 
Pınar, bölgenin iklim şartlarından ve
toprak yapısından bahsederek, “Geyve
Boğazı’ndan gelen tatlı bir esinti,
Geyve ayvasına ayrı bir aroma vermek-
tedir. Dolayısıyla Geyve’nin ayvası
diğer yerde yetişen ayvalara göre çok
daha kalitelidir, elma şeklinde yenilebi-
lecek ayvadır. Türkiye dünyada ayva
üretiminde birinci sırada, Türkiye’de
de Geyve birinci sırada” ifadelerini kul-
landı. İhracata daha fazla özen göste-
rilmesi gerektiğini vurgulayan Pınar,
“Biz, ‘Rekolte çok olsun.’ diyoruz ama
asıl maksadımız; rekoltenin çok olması
değil, kalitenin yüksek olmasını sağla-
mak olmalıdır. Paketlemede de eksikle-
rimiz var. Hollanda, bu sayede dikili
ağacı yokken bizden aldığı ayvayla
dünyada söz sahibi.” değerlendirme-
sinde bulundu. Pınar, gelecek dö-
nemde yapılacak çalışmalarla ürünün
katma değerinin artırılarak ihracatın
daha da yükseltilebileceğini sözlerine
ekledi.

İhracata
özen
gösterilmeli

Bira içmek lüks oldu
Türkiye Tekel Bayileri Platformu Başkanı Özgür Aybaş, dün belli olan ÖTV zammına
şirketlerin yaptığı zam da eklenince bira çeşitlerinin bugün itibarıyla yüzde 35 zamlandığını
söyledi. Aybaş, ithal bira çeşitlerinde bu oranın yüzde 50'yi bulduğunu açıkladı

Yılbaşı öncesi zamla-
nan biraya dün itibarıyla
bir zam daha geldi. Ön-

ceki gün belli olan ÖTV zammına
şirketlerin yaptığı zam da eklenince
bira çeşitleri bugün itibarıyla yüzde
35 zamlandı. İthal bira çeşitlerinde
bu oran yüzde 50’yi buldu. Türkiye
Tekel Bayileri Platformu Başkanı
Özgür Aybaş, bu zamla beraber bira
fiyatlarının ortalama 10 TL zamlan-
dığını, yüksek alkollü ve ithal grup-
larda ise bu zammın 13-15 TL
aralığında değiştiğini duyurdu. Ara-
lık ayı başlarında da ithal bira çeşit-

lerine yüzde 10 zam gelmişti.

45 liraya çıktı

Bugünkü zamla birlikte en ucuz bi-
ranın fiyatı da 22 TL’den 33 TL’ye
çıkmış oldu. Bazı bira çeşitleri 28 li-
radan 38 liraya çıkarken, bir bira çe-
şidi 30 liradan 45 liraya, aynı gruba
ait bir diğer bira çeşidi ise 50 liradan
70 liraya yükseldi. Aybaş, sosyal
medya hesabından yaptığı açıkla-
mada, “Bu fiyatlarla bira içmek artık
lüks oldu” değerlendirmesini yaptı.
Öte yandan, önceki gün Türkiye
İstatistik Kurumu'nun (TÜİK) en-

flasyon oranlarını açıklamasıyla si-
gara ve alkollü içeceklere uygulana-
cak otomatik ÖTV zammı belli
olmuştu. Aybaş, bugün yapılan
zammın hem şirket hem de ÖTV
zammının yansıması olduğunu ak-
tardı. Yasa gereği sigara üzerindeki
maktu ve asgari maktu ÖTV tutarla-
rına her 6 ayda bir yurt içi üretici fi-
yatları (Yİ-ÜFE) oranında zam
yapılıyor. TÜİK'in açıkladığı verilere
göre, Yİ-ÜFE'deki altı aylık artış
artış yüzde 22,29 olurken bu artışın
içki ve sigara fiyatlarını etkilemesi
bekleniyor. DHA

TÜİK yıllık enflasyonun 20 puan düştüğünü
açıklasa da marketlerdeki fiyatlar cepleri yakıyor
Yüzde 64.27’lik enflasyona karşın marketlerdeki
etiketler yüzde 400’leri bulan oranlarda arttı

Yıl içinde hızla yükselen ve Ekim 2022'de
yüzde 85.51 ile 24 yılın rekoruna imza atan
enflasyonun baz etkisiyle düşmesi bekleni-

yordu ancak bir anda 20 puanlık düşüş şaşkınlığa neden
oldu. Kasım ayında beklenen baz etkisi kendisini göster-
miş, tüketici fiyat endeksi (TÜFE) sınırlı gerileyerek
yüzde 84.39 olmuştu. Dün açıklanan yüzde 64.27'lik yıl-
lık enflasyon ise vatandaşı şaşkına çevirdi. Türkiye İsta-
tistik Kurumu'nun (TÜİK) hesaplamalarına göre
aralıkta enflasyon 20 puan birden geriledi ancak çarşı
pazarda böyle bir etkiden söz etmek pek de mümkün
değil. Kaldı ki yüzde 36.08 olan 2021 enflasyonunu kat-
layan 2022 enflasyonundaki düşüş önceki aylara göre
sert gibi görünse de pahalılık vatandaşın cebini yak-
maya devam ediyor.

Fiyatlar uçtu

2021'in son aylarında artışa geçen enflasyon Ocak 2022
ile birlikte ivmelenirken son bir yıllık dönemde temel
ürünlerin market fiyatlarında da uçurum oluştu. 2022'yi
zam şampiyonu olarak göğüsleyen kuru soğanın kilo-
gramı Ocak 2022'de 2.48 TL iken bugün 13.5 TL'ye sa-
tılıyor. Aynı dönem kış sebzelerinden karnabahardaki
fiyat artışı yüzde 183'ü aşarken, et ve peynir fiyatları ise
ikiye katlandı. Geçen yıla göre kış meyvesi portakalı
yüzde 165 ve yine kış sebzesi ıspanağı yüzde 132 zamlı
olarak alabilirken patates, pirinç gibi ürünlerdeki artış da
yüzde 100'lerde dolaşıyor. HABER MERKEZİ
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Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Tüm milletimizden
2023'te son defa ve çok daha güçlü bir

destek istiyoruz. Bu son defa ifademizi birileri
yanlış anlıyor, ben bu seçimle ilgili 

söylüyorum. 'Start' değil bu 'finish', bunu 
bu şekilde başaracağız" ifadelerini kullandı.
Erdoğan memur ve emeklilerin maaşlarına

yapılan zam oranının yüzde 30'a
yükseldiğini, en düşük emekli maaşının 

ise 5 bin 500 lira olduğunu açıkladı

2023’TE SON DEFA2023’TE SON DEFA2023’TE SON DEFA2023’TE SON DEFA2023’TE SON DEFA2023’TE SON DEFA2023’TE SON DEFA2023’TE SON DEFA2023’TE SON DEFA
DESTEK ISTIYORUZ
P artisinin grup toplantısında konu-

şan Cumhurbaşkanı Erdoğan,
“Bizim milletimize bir ahdimiz var.

Biz eser ve hizmet siyasetiyle milletimizin
gönlüne girdik. Varsın birileri ucube bir
masa etrafında köşe kapmaca oynasın, bir-
birlerine çelme taksın, birbirlerinin gözünü
oysun. Varsın birileri bizim emeğimizi iki
satır sosyal medya mesajıyla çalmaya kalk-
sın. Varsın birileri kendi saplantılarını ülke-
nin gerçeği sanarak kendi devletine karşı
kin kusmaya devam etsin. Biz demokrasi-
mizi güçlendireceğiz, mağdurların umudu
olarak ülkemizi bölgesinde ve dünyada yü-
celtmeyi sürdüreceğiz. AK Parti'nin, Cum-
hur İttifakı'nın farkı diğerlerinden budur.
Milletimiz yalanlara, kavgalara bakmaya-
cak. Sandığa vardığında milletimizin baka-
cağı tek şey kendisi ve evlatları için kimin ne
yaptığıdır. Ne icat ne vizyon konusunda bi-
zimle yarışacak kimse görmedik, tanımıyo-
ruz. Bizim en büyük gücümüz
inancımızdır. Türkiye Yüzyılı'nın inşasını
milletimizle birlikte gerçekleştireceğiz” dedi. 

Yüzde 5 artırdı

“Yeni yönetim sistemimizin sağladığı hızlı

karar alma kabiliyetini, programlarımızı
daha çabuk hizmete geçirmek için kullanı-
yoruz” diyen Erdoğan, “Biz de yaptıkları-
mızla yetinmeyecek daha ötesindeki hizmet
ve eserleri arayacağız. Gençlerimize Tür-
kiye Yüzyılı hedeflerine emin adımlarla yü-
rüyecekleri bir ülke bırakma hedefindeyiz.
Tüm milletimizden 2023'te son defa ve çok
daha güçlü bir destek istiyoruz. Bu son
defa ifademizi birileri yanlış anlıyor, ben bu
seçimle ilgili söylüyorum. 'Start' değil bu 'fi-
nish', bunu bu şekilde başaracağız” ifadele-
rini kullandı. AK Parti iktidarının
icraatlarının saymakla bitmediğini dile geti-
ren Erdoğan, “Asgari ücret rakamını iki kat
artışla 8 bin 507 liraya yükselttiğimizin
müjdesini vermiştik. Asgari ücret destek
miktarını da 100 liradan 250 liraya çıkar-
mıştık. Şimdi de asgari ücret desteğini 400
liraya yükseltme kararı aldığımızı duyur-
mak istiyorum. Dün de 2022 enflasyonunu
aldıktan sonra memurlarımızın ve emekli-
lerimizin maaş artışını yeniden değerlendir-
dik. Memur maaşlarında yüzde 87'lik artışa
gitmiş, temmuz ayında yüzde 42'ye varan
zam yapmıştık. Memurlarımızın ve emekli-
lerimizin oranlarına razı olamadık. Bakan-

larımızla yaptığımız değerlendirme sonu-
cunda memur ve emekli maaşlarında
yüzde 25'lik bir artışa gitmeyi kararlaştır-
mıştık. Bunu da dün katıldığımız memur
buluşmasında duyurmuştuk. Memur bu-
luşmasına giderken bakanlarımıza bu oranı
daha da yukarı çıkacak formüller bulmaları
talimatını vermiştik. Dün ve bugün yürütü-
len çalışmalar sonucunda memur ve
emekli maaş artış oranını yüzde 30'a çıka-
racak imkanlar sağladık. Buradan memur-
larımıza ve tüm emeklilerimize ocak ayı
maaş artışlarının yüzde 30 olarak uygula-
nacağı müjdelerini veriyoruz. En düşük
emekli maaşının da 5 bin 500 lira olacağını
duyuruyoruz. Yılın ikinci yarısı için toplu
sözleşme ve enflasyon farkı göz önünde
bulundurularak yeni artışlar yapılacağını
hatırlatmak istiyorum” diye konuştu. 

Bizde şov olmaz

EYT sorununu çözerek 2 milyon 200 bin
kişinin emekli olmasını sağladıklarını be-
lirten Erdoğan, “Gereken her türlü desteği
vermeyi sürdüreceğiz. Milletimizle paylaş-
mak istediğim bir diğer husus şudur; CHP
tarafından gündeme taşınan başörtüsü
konusunu kökünden çözme irademizin bir
takipçisiyiz. Şayet bu teklif Meclis Genel
Kurulu'nda 400'ün üzerinde bir sayıyla
kabul edilirse önümüze gelen değişikliği

onaylarız. Ama 400'ün altında bir sayıyla
çıkarsa referanduma götürmemiz gereki-
yor. Böyle bir durum oluşursa milletimizin
hakemliğine gitmekten çekinmeyiz. Türki-
ye'de 'yapılamaz' denilen ne varsa hepsini
insanımıza sunmuş olmanın mutluluğu
içindeyiz. Bizde şov, göz boyama olmaz.
Bizde sadece yaptıklarımız ve yapacakları-
mız vardır” şeklinde konuştu. 

Kumluca'da olacağız

“Ülkemizin çözülmemiş hiçbir meselesi,
bölgemizde ve dünyada tamir edilmemiş
hiçbir ilişki bırakmama azmiyle yolumuza
devam ediyoruz” diyen Erdoğan, “İnşal-
lah bu hafta neredeyiz; bu hafta Antal-
ya'dayız. Kumluca'ya gideceğiz, bütün
yaptığımız konutları yerlerinde göreceğiz.
Rabbi'mden 2023'te bizlerle birlikte kulla-
rının hakkında hayırlı olanını takdir eder-
ken her zorluğa kolaylık, her bedene
sağlık, her ömre bereket vermesini duaları-
mızın kabulünü niyaz ediyoruz” ifadelerini
kullandı. Cumhurbaşkanı Erdoğan, grup
toplantısının ardından gazetecilerin seçim
tarihinin öne çekilip çekilmeyeceğiyle ilgili
soruya "Kamuoyunda ne koşulursa hepsi
bizim gündemimize gelir. Çünkü biz isti-
kametimizi kamuoyunda konuşulanlardan
alıyoruz" yanıtını verdi. 
HABER MERKEZİ

CHP'nin dünyse bugün de öyle olduğunu
dile getiren Erdoğan, “İşte Bayraktar, Bay-
kar. Baykar bize bir şeyi öğretti; artık biz
yaparız, yaparız, yaparız. Biz İHa'yı yaptık
mı, sİHa'yı yaptık mı, akıncı'yı yaptık mı,
Kızılelma'yı yaptık mı? Şimdi savaş uça-
ğını yapıyor muyuz? Bu millet yapar. Bizim
kendi eserimiz olan füzemiz yoktu, şimdi
bunları kendimiz yapıyor muyuz? Öyle ya-
pıyoruz ki Yunan tutuştu. 561 kilometre
menzil, ben de arkadaşlara dedim ki yet-
mez, bunu 1000 kilometreye çıkarmamız
lazım. Bu Haber geçince 'Bunlar atina'yı
vuracak' yazmaya başladılar. siz uslu

durun, bizim atina'yla işimiz yok. Bize do-
kunmayana, biz dokunmayız. Karabağ'da
bizim kardeşlerimiz var, onların imdadına
yetiştik. Libya'ya gittik, kardeşlerimiz var
onun için gittik. Mazlumların oluğu her
yerde Türkiye var, Türk var. Kardeşlerim
ekranları başında bizi izleyen vatandaşla-
rıma sesleniyorum; aK Parti projelerini
hazırlar, bunları hayata geçirir ve ardından
daha büyük hedeflere yönelir. Biz işte
buyuz. Ömrü boyunca girdiği hiçbir seçimi
kazanamayarak siyasette kifayetsizliğe ta-
kılanların meselesini de biz çözüme ka-
vuşturacağız” dedi. 

BU MiLLET YAPAR

İYİ Partİ Genel Başkanı Meral Akşener,
partisinin TBMM'deki haftalık grup toplan-
tısında gündeme ilişkin değerlendirmelerde

bulundu. Akşener, konuşmasına, Ankara'da sokak orta-
sında öldürülen eski Ülkü Ocakları Genel Başkanı
Sinan Ateş'in eşinin açıklamasını okuyarak başladı. “An-
kara bir suikaste sahne oldu. Sinan Ateş'e düzenlenen
suikast, Emniyet birimlerini ayağa kaldırması gereken
bir olaydır. Bu olayın acilen aydınlatılması için ellerin-
den geleceğini yapacağına inanıyorum” diyen Akşener,
“Ailesinin bir özel talebi oldu. Soru önergesi, araştırma
önergesi yapılmamasına dair Ayşe Ateş üzerinden bir
talebi oldu. Bütün herkese duyurmakla mükellefim
bunu. Allah yeniden hepsine sabır versin” ifadelerini
kullandı. 

Zamları kim yaptı?

2023'ün dönüm noktası olduğunu ifade eden Akşener,
“Bu yıl Büyük Türk Milletinin en büyük başarılarından
biri olan  Cumhuriyetimizin 100’üncü yılındayız. Ata-
türk’ün çocuklarıyla aynı inanç ve azimle Türkiye’nin
düştüğü bu girdarptan çekip çıkaracağız. Artık gün gibi
ortada duruyor ki o sene bu sene. Bu sene Cumhuriye-
timizi ikinci asrının şafağında Türk milleti yeniden tarih
yazacak.
Hiçbir öngörüsü gerçek olmayan, sözünün arkasında
durmayan Erdoğan, 2023'ün ilk günlerinde alıştığımız
yönetim performansına kaldığı yerden devam ediyor.
Kendisi yine bir açıklama yaptı. 2023'te herkes hesabını
yüzde 20'ler seviyesindeki bir enflasyona göre yapsın.
2023'ün daha ilk sabahında bizi selamlayan zamları
kim yaptı! Devletin tüm kalemlerinde en az yüzde
120'ler seviyesindeki zamları kim yaptı? Makyajlı enflas-
yon rakamlarının bile üzerine çıkan zamları sen yaptın
Sayın Erdoğan” dedi. 

Hodri meydan!

Konuşmasında Erdoğan'a seslenen Akşener, “Madem
söz verdin, o zaman hodri meydan. Hesabı tutmayan
sensin, millete verdiği sözden dönen de sensin. Bir de
çıkmışsın utanmadan 'bizim sırtımızda küfe var' diyor-
sun. Hadi oradan be, hadi oradan. Sizin sırtınızda bir
küfe var ama orada 85 milyon vatandaşımız yok, 5 mü-
teahhitiniz, yandaşlarınız var. Sayın Erdoğan'ın sırtın-
daki israf ve yolsuzluk küfesinin ceremesini biz
çekiyoruz. Onlar Saray sefası sürerken bizler asgari üc-
retle geçinmeye çalışıyoruz. Yeni asgari ücret aylık net 8
bin 500 lira olarak açıklandı. İşverene maliyeti 11 bin
750 lira oldu. Türk İş'in açıkladığı açlık sınırı 8 bin 137
liraydı. Asgari ücretin bu yüzden 9 bin 600 lira olmasını,
vatandaşların hiç değilse birkaç ay nefes almasını öner-
miştik. Kendi hortlattıkları enflasyon yüzünden asgari
ücret artışı eriyip gitti. Açıklanan asgari ücret, açlık sını-
rının sadece 370 lira üzerinde. Maalesef enflasyonun
yakıcı artışı doğrultusunda önümüzdeki ay muhteme-
len açlık sınırının altında kalacak. Türkiye'de çalışanla-
rın yüzde 60'ının aldığı ücret açlık sınırının altında
olacak. Sayın Erdoğan milletimizi açlığa mahkum
edecek” eleştirisinde bulundu. 

Kaybedeceğini biliyor

Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın seçimi kaybedeceğinin
farkında olduğunu savunan Akşener, “Nereden mi
biliyorum? Giderayak, “seçimi kaybetsek de, bu işte
yokum.” dediği işleri, birer birer yapmaya başladı
da, oradan biliyorum. Evet, EYT düzenlemesin-
den bahsediyorum.  Eee demek ki artık seçimi
kaybedeceğini, o da, yavaş yavaş içselleştirmeye
başladı. Ama yanlış anlaşılmasın: Biz bu durum-
dan, ziyadesiyle memnunuz. Muhalefet korkağı
bir iktidarın, her gün, biraz daha sözümüze gel-
mesini, büyük bir keyifle izliyoruz. Hatta, önü-
müzdeki seçimlerden sonra, hiç değilse, insan
içine çıkabilmeleri için, bundan sonra da, bizi
takip etmelerini, kendilerine tavsiye ediyoruz.
Hep söylediğim gibi:  Bizim çözümlerimiz,
projelerimiz, mirî maldır. Alsınlar kullansınlar.
Yeter ki, milletimize faydası olsun” dedi. İBB
Başkanı Ekrem İmamoğlu'nun davasına da
değinen Akşener, “Eğer ki, iktidardakiler; ken-
dilerini, sandıkta, iki kere yenen belediye baş-
kanımızı, sandıkta bir daha
yenemeyeceklerini gördükleri için, hukuk
oyunlarıyla, kumpaslarla, bertaraf etmeye
çalışıyorsa; biz, ona da, dur diyeceğiz. Biz,
her zaman dimdik duracak; 'kahrolsun is-
tibdat, yaşasın hürriyet' diyeceğiz” açıkla-
masını yaptı.  NERGİZ DEMİRKAYA

Türk Milleti 
tarih yazacak
Partisinin grup toplantısında konuşan İYİ Parti
lideri Meral Akşener, 2023'ün dönüm noktası
olduğunu söyledi. Akşener, “Bu yıl Büyük Türk
Milletinin en büyük başarılarından biri olan
Cumhuriyetimizin 100’üncü yılındayız. Artık gün
gibi ortada duruyor ki o sene bu sene. Bu sene
Cumhuriyetimizi ikinci asrının şafağında Türk
milleti yeniden tarih yazacak” dedi

İmamoğlu
tehdit ediyor
İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu'nu "hakimleri tehdit etmekle"
suçlayan Adalet Bakanı Bekir Bozdağ, "Hiç kimse yargı görevini
yapan hakim ile savcıyı tehdit edemez, İmamoğlu da tehdit edemez.
Tehdit eden her zaman karşısında hukuku bulur" dedi

Basın mensuplarının sorularını yanıtla-
yan adalet Bakanı Bekir Bozdağ, İBB
Başkanı Ekrem İmamoğlu’nun beledi-

yeye açılan terör soruşturmasıyla ilgili yaptığı top-
lantıya tepki gösterdi.
Bozdağ, İmamoğlu'nun "Eğer bu dosyada eski baş-
kanlar ve vali de aynı suçtan suçlanmıyorsa gök
kubbeyi başınıza yıkarız" ifadelerine karşılık, İBB
Başkanı'nın üslubunun kabul edilemez olduğunu
söyledi. İmamoğlu'nun açıklama-
sıyla adil yargılamayı ve yargı gör-
evini yapanları etkilemeye
teşebbüs ettiğini iddia eden Boz-
dağ, yargı görevini yapanları teh-
dit etmenin suç olduğunu
vurguladı.

Saygısız bir dil

saygısız bir dil kullananların hukuk
işlediğinde şikayet etmemesi ge-
rektiğini öne süren Bozdağ, "Hiç
kimse yargı görevini yapan hakim
ile savcıyı tehdit edemez, İma-
moğlu da tehdit edemez, başka bi-
rileri de tehdit edemez. Tehdit
eden her zaman karşısında hu-

kuku bulur. Hakim, savcıları, görevini
yapan insanları kendi aleyhine çıkan so-
nuçlar nedeniyle tehdit edenler ve tehdit
dilini kullananlar hukuku da hukuk devletini
de içselleştirememiş ilkel bir zihniyeti tem-
sil ederler. Bu ilkel zihniyetten Türkiye çok
çekti" değerlendirmesini yaptı. Hakimlerin,
savcıların vazifelerini hukuka uygun yaptığını
belirten Bozdağ, "süreç işlerken yargıyı, isti-

nafı şimdiden hedefe ko-
yuyor, bunlar kabul
edilemez" dedi. İmamoğ-
lu'nu, hukuku, mahkemeyi,
yargıyı tanımaya, saygılı,
temiz bir dil kullanmaya
'davet eden' Bozdağ, "siya-
seten kaybettiği irtifayı ada-
let Bakanı'yla, İçişleri
Bakanı'yla, yargıyla kavga
ederek; hükümeti, siyaseti
suçlayarak kazanmaya çalışı-
yor. Benim ona tavsiyem Tür-
kiye'nin yönetimiyle
uğraşacağınıza İstanbul'un so-
runlarıyla uğraşın" ifadelerini
kullandı. HaBER MERKEZİ
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E senyurt Şanlıurfa Dernek
Başkanı Yaşar Cızlak'ın
sahibi olduğu Emek

Grup İşgücü Lojistik ve Depo-
lama Planlama Destek Hizmet-
leri şirketinin düzenlediği Urfa
Sıra Gecesi programı Esenyurt
Paçacı Remzi’de gerçekleştirildi.

Etkinliğe; Esenyurt İl Dernekleri Başkanı
Orhan Onur, Mali Müşavir Tuncer Dağ,
Çınar Mahallesi Muhtarı Kazım Kara-
kuş, Balıkyolu Mahallesi Muhtarı Metin
Yaman, Esenyurt Belediyesi Sosyal İşler
Müdürü Orhan Akyıldız, Esenyurt Muş
Dernek Başkanı Murat İmde, Esenyurt
Diyarbakır Dernek Başkanı Mehmet Ali
Ateş, Esenyurt Iğdır Dernek Başkanı Ali
Sakar, Esenyurt Bingöl Dernek Başkanı
Abdurrahman Ordu, Esenyurt Romanlar
Federasyonu Başkanı Semih Makaracı,
Esenyurt Kırşehir Dernek Başkanı Cemil
Ceylan ve çok sayıda davetli katıldı. 

Her türlü kabiliyete sahibiz
Etkinlik öncesi konuşan Yaşar Cızlak,
Emek Grup olarak hedeflerinden söz
ederken, “Lojistik, tekstil ve sanayi sektö-
rünün içerisindeki kalifiye personel eksik-
lerini gidermek amacı ile: 2010
kurdğumuz Emek Grup, özellikle Ça-
talca, Esenyurt, Hadımköy, Kıraç, Beylik-
düzü, Büyükçekmece, Avcılar, Halkalı,
İkitelli gibi İstanbul’un Sanayi ve Lojistik
sektörünün en yoğun olduğu bölgelerde
gerekli her türlü sistem ve ekibi kurabilme
kabiliyeti ve yetkinliğine sahip” dedi.

Hedefini açıkladı

Cızlak, 2023 hedeflerinin istihdamı ço-
ğaltmak olduğunu ifade ederek, “2010 yı-
lında kurulan bir firma olarak bugün 14
kişilik idari kadromuzla 700 kişi çalıştıran
bir firmayız. 2023 yılında bu sayıyı arttıra-
rak istihdama katkı sağlayacağız. Şirketi-
mizin 10. yıl dönümünde bu güzel gecede

benim yanımda olduğunuz için başta
ailem, şirket çalışanlarım, dernekler, muh-
tarlar, iş insanları, gazeteciler ve dostlarım
bu güzel geceyi bana eşlik ettiğiniz için te-
şekkür ederim” diye konuştu.Yılmaz Çelik

Urfa Sıra Gecesi grubunun sahne aldığı
gecede konuklar doyasıya eğlenirken
konuk sanatçılarla da birbirinden güzel
türküler eşliğinde unutulmaz bir gece ya-
şadılar.

2023 hedefi
istihdamı artırmak

BARIŞ 
KIŞ

HABER

2 bin işçi hak arayışında!
BirlEşik Metal-İş’in örgütlü olduğu
MESS kapsamındaki 5 işletmeye bağlı 11
fabrikadan yaklaşık 2 bin işçiyi kapsayan
grup toplu sözleşmesinde işçilerin taleple-
rinin karşılanmaması üzerine uyarı eylem-
leri başladı. Elektromekanik Metal
İşverenleri Sendikasının (EMİS) kendisini
feshedip Türkiye Metal Sanayicileri Sendi-
kasına (MESS) katılmasının ardından
daha önce EMİS kapsamında yer alan
fabrikaları kapsayan TİS görüşmeleri son
iki dönemdir MESS’le yürütüldü. Schnei-
der Enerji, Grid Solutions Enerji, Schnei-
der Elektrik, Hitachi ve Arıtaş Kriyojenik’te
çalışan 2 bine yakın işçiyi kapsayan ve
ekim ayında başlayan toplu sözleşme gö-
rüşmelerinde MESS 3 yıllık sözleşme da-
yattı. Ücret zammında ilk 6 ay için yüzde
30 teklif eden MESS’in sonraki 6 aylar için
teklifi enflasyon oranında oldu. MESS,
sosyal haklarda ise yıllık resmi enflasyon
olan yüzde 80,21 oranında artış teklif etti.
Öte yandan MESS’in dayatmaları ara-
sında, ikramiyelerin fiili çalışmaya bağlı
ödenmesi, denkleştirme ve telafi çalışması
yapılması, deneme süresinin 4 aya çıkarıl-
ması da yer aldı.

İşçilerin talepleri farklı

Birleşik Metal-İş üyesi işçilerin talebi ise 2
yıllık sözleşme ve yüzde 100 ila 130 arası
zam (işyerlerine göre değişiyor) oldu. Bir-
leşik Metal-İş çalışmada esneklik içeren
maddelerin de kabul edilemeyeceğini söy-
ledi. MESS’in dayatmaları nedeniyle an-
laşma sağlanamaması üzerine uyuşmazlık
tutanağının tutulmasının ardından süreç
ara bulucuya gitti. Metal işçileri ise taleple-
rinin karşılanması için bugün her vardi-
yada uyarı eylemlerine başladı. 
ANIL BODUÇ

MESS’e kapsamındaki 5 işletmeye bağlı 11 fabrikadan yaklaşık 2 bin işçiyi kapsayan grup toplu
sözleşmesinde işçilerin taleplerinin karşılanmaması üzerine uyarı eylemleri başladı

TCDD, Yüksek
Hızlı Tren 

biletlerinin
fiyatlarına

yaklaşık yüzde
15 zam yaptı.

Zamla birlikte
İstanbul-
Ankara

arası bilet
fiyatı 215

TL’den 248
TL’ye çıktı

Yüksek Hızlı Tren
(YHT) bilet fiyatları
yeni yılda yaklaşık

yüzde 15 zamlandı. Yapılan
zammın ardından İzmit-İstanbul
arası tren bilet fiyatı 51 TL'den
59 TL'ye yükseldi. İstanbul-An-
kara arası bilet fiyatı ise 215

TL'den 248 TL'ye çıktı. 2022 yılı
içerisinde Türkiye Cumhuriyeti
Devlet Demiryolları (TCDD) ta-
rafından YHT biletlerine ocak
ayında yüzde 20, mart ayında
yüzde 10, nisan ayında yüzde
15 ve son olarak haziran ayında
ise yüzde 30, eylülde yüzde 10
oranında zam yapılmıştı.

Bilet fiyatları ne
kadar oldu?

Yapılan zamla eski-

şehir-konya arası bilet fiyatı
120 TL’den 141 TL’ye, eskişehir-
Ankara arası bilet fiyatı 95
TL’den 110 TL’ye, eskişehir-İs-
tanbul (söğütlüçeşme) arası
bilet fiyatı da 140 TL’den 161
TL’ye çıktı. Ankara-konya bilet-
leri ise 95TL'ten 112 TL’ye çıktı.
Ayrıca İzmit-İstanbul arası tren
bilet fiyatı 51 TL'den 59 TL'ye,
İzmit-Ankara arası bilet fiyatı
200 TL'den 230 TL'ye yükseldi.
HABeR MeRkeZİ

İstanbul-Ankara arası 248 TL

Eğitim 
gönüllüleri 
bir arada
Birleşik Uluslararası Sağlık ve Eğitim
Gönüllüleri Dernekleri Federasyonu,
bünyesinde yer alan, cemiyet, sanat, sağlık
ve iş dünyasından birçok üyesi bulunan 
İstanbul BUSADER’in Büyük Kulüp’te
düzenlediği Yılbaşı Alışveriş Şenliği, 
cemiyet hayatının seçkin isimlerinin
yanısıra ünlü oyunculardan da ilgi gördü

Eğitim ve sağlık alanlarındaki iyilik ha-
reketine 2017 yılında Bursa’dan başlayan
ve yoluna Birleşik Uluslararası Sağlık ve 

Eğitim Gönüllüleri Dernekleri Federasyonu ola-
rak devam eden BUSADER’in çatısı altında yer
alan İstanbul BUSADER, anlamlı bir organizas-
yona imza attı. Tüm geliri burslu öğrencilere akta-
rılan Büyük Kulüp’teki Alışveriş Şenliğine cemiyet
hayatının seçkin isimlerinin yanısıra ünlü oyuncu-
lar da katıldı. Usta sanatçı Sermin Hürmeriç ile
ekranların genç ve başarılı oyuncuları Esra Kızıl-
doğan ile Özgül Seçkin’in katılarak alışveriş yap-
tığı bu yıl üçüncü kez gerçekleştirilen Yılbaşı
Alışveriş Şenliği, büyük ilgi gördü. Gerçekleştirdiği
başarılı organizasyondan dolayı BUSADER Fe-
derasyonu Başkanı Zerrin Özgüle tarafından kut-
lanan İstanbul BUSADER Başkanı Dr. Yasemin
Yakut, iyilik hareketine 2023’te de durmadan
devam edeceklerini söyledi. DHA

Her şey sıfır
atık için
Gaziosmanpaşa Belediyesi, “GOP
Sıfır Atık” mobil uygulaması ile hediyeler
kazandırmaya devam ediyor. Topladıkları
atıkları uygulama aracılığıyla belediyeye
teslim eden Sarıgöl Kent Konutları
sakinleri, kamelyaların sahibi oldu

Gaziosmanpaşa Belediyesi’nin sıfır
atık seferberliği kapsamında hayata geçir-
diği “GOP Sıfır Atık” mobil uygulama-

sına ilgi çığ gibi büyürken, vatandaşlar hediyelerine
kavuşmaya devam ediyor. Kampanyaya katılan Sa-
rıgöl Kent Konutları sakinleri biriktirdikleri geri dö-
nüşüm atıkları, uygulama üzerinden belediyeye
teslim ederek kazandıkları puanlarla kamelyaların
sahibi oldu. 2 adet kamelya, belediye ekipleri tara-
fından site bahçesine yerleştirildi. Belediyenin geri
dönüşüme teşvik amaçlı uyguladığı hizmet, vatan-
daşlar tarafından memnuniyetle karşılandı.

Ekonomiye katkı verecek

Gaziosmanpaşa Belediyesi tarafından geliştirilen
GOP Sıfır Atık mobil uygulaması ile vatandaşlar,
ev veya iş yerlerinde biriktirdikleri geri dönüşüm
atıklarının evlerinden alınması için atık toplama ta-
lebi oluşturuyor. Uygulama üzerinden bildirilen
atıklar, belediye ekipleri tarafından adresten teslim
alınıyor. Uygulamayı kullananlar, teslim ettikleri
atık miktarına göre kazandıkları puanlarla çeşitli
hediyelerin sahibi olabiliyor. Gaziosmanpaşa Bele-
diyesi ekipleri, bisiklet, tablet bilgisayar, ateş ölçer,
tansiyon ölçüm cihazı, temizlik ürünleri seti, kedi ve
köpek maması, kupa bardak ve çeşitli oyuncaklar
ile siteler için kamelya, bahçe bankı, piknik masası,
atık yağ ünitesi ve basketbol potası gibi hediyeleri,
kazanan kullanıcılara ulaştırmaya devam ediyor.
HABER MERKEZİ

Esenyurt Şanlıurfa Dernek Başkanı Yaşar Cızlak'ın sahibi olduğu Emek Grup İşgücü Lojistik ve Depolama Planlama
Destek Hizmetleri Şirketi, yeni yıl için 'Urfa Sıra Gecesi' programı düzenlendi. Program öncesinde konuşan Cızlak, “Yeni
yıl hepimize iyilik getirsin, mutluluk getirsin. Şirket olarak bizim 2023 hedefimiz istihdamı artırmak” dedi
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Ayhan ONGUN
DUYARLILIK

ayhanongun@gmail.com 

“Bir anlatabilsem yavrum
Şu kısacık görüş anında sana
Tel örgülerin anlatamadığını
Taş duvarlar gerisinde babanın
Nasıl öfkesinden yatamadığını
Niye öter gardiyanın düdüğü zamansız
Ellerimizdeki bu kelepçe, tutsaklık neden
Niye öpemem kara gözlerinden
Niye okşayamam saçlarını
Bir anlatabilsem yavrum”

12 Eylül dönemi tutsaklık günlerinden kalma
dizeler. Kırk yılı aşkın bir süre geçmesine
karşın değişen bir şey olmadığı gibi arta-

rak devam eden hukuksuz uygulamalar, haksız yargıla-
malar, vicdana sığmayan tutuklamalar ve cezaevinde
binlerce tutsak.

Bir saat, bir gün, bir ay, bir yıl değil.
Tam altı yıldır yılbaşını cezaevinde bir hücrede karşı-

lamanın ne demek olduğunu yaşamayanlar bilemez.
Bizler de 12 eylül faşizminden payımıza düşeni

aldık.
Her türlü işkence, insanlık dışı uygulamalara rağmen

cezaevinde en azından yoldaşlarımızla birlikteydik.
Yokluğu, yoksunluğu, acıyı paylaşma şansımız vardı.
Elle tutulur tek bir kanıt, belge olmadan hazırlanmış

bir iddianameyle ömür boyu hapis cezasına çarptırılan
Osman kavala ve Gezi davasından 18 er yıl ceza alan 7
yiğit insandan söz ediyorum.

Ne olur bu satırları okumakla kalmayın.
Empati yapın, bir an kendinizi onların yerine koyun.
72 yaşına kadar her dönemde ülkesinin refahı, de-

mokrasi ve özgürlükler için mücadele etmiş, o yaşına
kadar bir ev sahibi bile olamamış ama Gezi davasının
finansörü diye lanse edilmeye çalışılan bu onurlu kadını
düşünün bir anlığına,

Türkiye’nin yetiştirdiği en yetenekli sinema yönet-
menlerinden biri olan, gazetecilik, çevirmenlik, yapım-
cılık, muhabirlik yapan ve suçsuz olduğuna emin,
duruşmaya katılmak için yurt dışından çıkıp gelen Çiğ-
dem Mater’i getirin gözlerinizin önüne.

Üstelik de kaçma şüphesi gibi gülünç bir gerekçeyle
tutuklanan bu güzel yüzlü kadının yerine koyun bir kez
kendinizi.

Daha olmadı, sinemacı, yönetmen, reklamcı, insan
hakları savunusu Mine Özerden’in o hep gülen fotoğraf-
larından birini alın elinize ve Bakırköy cezaevini getirin
gözlerinizin önüne. Her türlü baskı, zulüm ve hukuksuz-
luğu gülerek karşılayan bu yiğit kadınları düşünerek
başlayın bir güne.

Nerede bir haksızlık, hak ihlali varsa hep en ön saf-
larda gördüğünüz bir insan hakları avukatı, aktivist
Can Atalay’ı sanırım tanımayanınız yoktur. Tanımayana
da bizim söyleyecek sözümüz yoktur.

Onlar eminim siyaset bilimci, uluslararası üne sahip
akademisyen Hakan Altınay’ı da tanımazlar.

İnsan hakları savunucusu, Nesin Vakfı ve Bilgi Üni-
versitesi Mütevelli Hayeti üyesi Yiğit Ali Ekmekçi’ye de
bizden selam olsun.

Ya küçük Vera için ne düşünürsünüz?
Babası Şehir plancısı, Akademisyen Tayfun Kahra-

man’ı nasıl bilirsiniz?
Hepsi bir yana her türlü ihtiyaçlarınızın yer aldığı

lüks bir odaya kapatın kendinizi.
Yalnızca bir gün hiç dışarı çıkmadan aynanın karşı-

sına geçip kendinizi seyredin.
Kimi zaman Mücella Olun, bazan Çiğdem ve bir 

anlığına Mine.
Daha olmadı Can’ın Soma’da, Aladağ’da açıklama-

lar yaparken ki öfkeli yüzünü görün aynada.
Kızı Vera’yla kucaklaşmasına bile izin verilmeyen

Tayfun çıkar karşınıza, arkasında Hakan ve Yiğit’in gü-
lerek size el salladığını düşünün. 

Eminim en sonunda Demirtaş’ı göreceksiniz aynada.
“Sarı öküzü vermeyecektiniz” uyarısını yaparken.
Bu arada Osman Kavala’ya da siz bir selam 

gönderin bari.
“Anlaşıldı ben anlatamayacağım
Bari sen anlayabilsen
Bilsen ne sevinirim
Büyüdün, anladın beni diye
Ama sen yine de çocuk kal yavrum
Bu yaşta bu kadar büyümek niye”
Barış, demokrasi, özgürlük mücadelesinde yitirdikle-

rimizin anısına saygıyla.

Cumhuriyetin yüzüncü 
yılında tutsaklara özgürlük

2 022 Yılı Dış Ticaret Rakamları
Açıklama programında konu-
şan Cumhurbaşkanı Recep

Tayyip Erdoğan, Türkiye'de yılda 400
üzerinde fuar düzenlediğinin altını çize-
rek, “Ülkemizin fuarcılıkta marka ha-
line gelmesi amacıyla İstanbul'a
yakışan bir fuar alanı kazandırma sözü
vermiştik. Hemen kolları sıvayarak 208
bin metrekaresi açık 225 bin metreka-
resi kapalı olmak üzere büyüklüğü top-
lam 433 bin metrekareye ulaşacak bir
fuar alanının yapımına başladık. Tür-
kiye İhracatçıları Meclisimizin yöneti-
minde yer alacağı yeni yapılanma ile
ülkemizin uluslararası fuarcılık hizmet-
lerinde rekabet gücünü artırmakta ka-
rarlıyız. Burada fuar nerede olacak diye
merak edenleriniz olabilir. Atatürk Ha-
valimanı'nın yanında inşallah bu fuar
merkezini gerçekleştireceğiz. Böylece
İstanbul'un bir ucundan bir diğer
ucuna gitmek gibi bir sıkıntı içinde ol-
mayacağız. Şehrin merkezinde böyle
bir fuara kavuşmuş olacağız” ifadele-
rini kullanmıştı. 

Vizyonu çok geniş

Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın Atatürk
Havalimanı'nın yanında yapılacağını
açıkladığı fuar merkeziyle ilgili Dam-
ga'ya açıklamalarda bulunan Eser
Otelleri Yönetim Kurulu Başkanı Bü-
lent Alıcı, “2023 yılını turizm için atak
yılı olacak. Cumhurbaşkanımızın geçen
gün açıkladığı projenin Bakırköy ve Av-
rupa Yakası'ndaki oteller ve uluslararası
ticaret için olması gerektiğini İTO sae-

çimleri sürecinde söylemiştim. O sü-
reçte iş insanları ve turizm elçileri ile
yaptığım kahvaltıda geniş kapsamlı bir
şekilde anlatmıştım. Şükürler olsun
Cumhurbaşkanımzın vizyonu geniş.
Yatırımcının yanında olan bir lider.
Cumhurbaşkanımızla, ülkemiz için, va-
tanımız için aynı düşüncede olmak
bizim de doğru yolda olduğumuzun bir
göstergesi” diye konuştu. 

Önerilerini sıraladı

Atatürk Havalimanı'na yapılacak fuar
merkeziyle ilgili önerilerini sıralayan
Alıcı, “Kongre vadisi yap-işlet-devret
modeliyle ülke ekonomisinin programı
bozulmadan yapılmalı. Bu bölgeye sa-
dece 3 ve 4 yıldızlı yatay mimaride
yap-işlet-devret modeliyle oteller yapıl-
malı. Fuar için gelecek kişilerin uçak-
larla taşındığı, uçakların indiği
dünyada tek olan fuar merkezi oluştu-
rulmalı. İstanbul Havalimanı'na inen
VİP misafirlerin helikopterle ulaşımını
sağlayarak dünya genelindeki iş adam-
larını hiç yaşamadığı bir atmosferle bir
ilki gerçekleştirmek ve dünyaya bir ilk
olmak için yapmalıyız” dedi. Fuar için
gelen misafirlerin havalimanına geldik-
ten sonra helikopterlerle fuara getiril-
mesi gerektiğini belirten Alıcı, “Ayını
şekilde geri götürülmeli. Tarfiğe girme-
lerinin önüne geçilmeli. Fuar ve kongre
vadisi projesine her kesimin destek ver-
mesi gerekir” diye konuştu. Bodrum
üzerinden örnek veren Alıcı, “Eğer
Bodrum Hristiyan bir şehir olsaydı;
Cannes ve Nice ayarında bir yer
olurdu. Hristiyan bir şehir olmadığı
için gözde bir şehir olamıyor. İlk biz

yapalım istiyoruz” açıklamasını yaptı. 

Herkes destek vermeli

Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın açıkladığı
projeyi sonuna kadar desteklediklerini
belirten Bülent Alıcı,  Atatürk Havali-
manı'nın yerine fuar merkezi yapılması
gerektiğini kendisinin de daha önce
İTO seçimleri vesilesiyle katıldığı prog-
ramlarda sık sık vurguladığını söyledi.
Alıcı, "İTO seçimlerinde, Bakırköy'de
Marriott Otel'de işadamları ve turizm
elçileriyle yaptığımız kahvaltıda, ulusal
gazete ve TV yayınlarında fuar merke-
zinin Bakırköy bölgesiyle Avrupa Yaka-
sı'ndaki oteller ve uluslararası ticaret
için olması gerektiğini daha önce anlat-
mıştım. Ülke için yapılan tüm projelere
senin-benim kavgası olmadan hayata
geçirilmesi ve destek verilmesi gereki-
yor. Sayın Cumhurbaşkanımızı bir tu-
rizm elçisi olarak onun da söylemini
destekleyen proje ve önerilerim var"
dedi.

2023 TURIZM ICIN 
ATAK YILI OLACAK
9 Kasım 2022'de gerçekleşen İTO seçimlerinde Oteller Komitesi'ne aday olan Eser Otelleri
Yönetim Kurulu Başkanı Bülent Alıcı, Damga'ya konuştu. Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın
Atatürk Havalimanı'nın yanında bir fuar alanı yapılacağını duyurduğunu belirten Alıcı, 
“İTO seçim sürecinde aynı öneriyi dile getirdim. Cumhurbaşkanımz yatırımcının yanında
olan bir lider. 2023 yılını turizm için atak yılı olacak” dedi

ARİF ELMAS

Ağıtlarla uğurlandı
Sancaktepe’de eski nişanlısı Bedirhan Uysal tarafından evinin önünde öldürülen 24
yaşındaki Ülkü Deniz Ersöz son yolculuğuna uğurlandı. Törende anne Ayşegül Ersöz
ayakta durmakta güçlük çekti. Baba Engin Ersöz taziyeleri kabul etti

Olay, 26 aralık'ta saat 14.30'da sıralarında
Sancaktepe'de meydana geldi. 24 yaşındaki
Ülkü Deniz Ersöz'ü 1 yıl önce ayrıldığı eski

nişanlısı Bedirhan Uysal, evinin önünde zorla otomo-
biline bindirmeye çalıştı. 17 yaşındaki C.K ile birlikte
Ersöz'ü kaçırmaya çalışırken çevredekiler kadının oto-
mobile bindirilmesine engel olarak polise haber verdi.
O esnada kendisinin polis olduğunu iddia eden Bedir-
han Uysal, çevredekileri uzaklaştırarak Ersöz'ün yü-
züne doğru ateş açtı. Boynuna isabet eden kurşunun
ardından ağır yaralanan kadın ambulansla hastaneye
kaldırılarak yoğun bakıma alındı. 9 gün yaşam müca-
delesi veren Ersöz, hayatını kaybetti. Ersöz için bugün
Sancaktepe’de bulunan Hz. Ömer Cami’nde cenaze
töreni düzenlendi. Törende anne ayşegül Ersöz
ayakta durmakta güçlük çekti. Baba Engin Ersöz tazi-
yeleri kabul etti. Öğle vakti kılınan cenaze namazının
ardından, Ersöz’ün cenazesi Sultanbeyli Uzundere

Osmangazi Mezarlığı’nda toprağa verildi.

Eşimi tehdit etmiş!
Baba Engin Ersöz, "Tek istediğim, bayrağına ve topra-
ğına kurban olduğum güzel ülkemizde bu tür ölümler
olmasın. Devlet büyüklerinin bu tür konularla yakından
ilgilenmesini istiyorum. Ben orada olsaydım o tür bir
olay olmazdı, olsa bile orada kalmazdı. Çok iddia var
şimdi bir şey diyemiyorum, hukuki süreç başlayınca
konuşacağız. Bedirhan Uysal’ın annesi eşim ayşegül’ü
tehdit etmiş. aylar önce eşime, ‘Eşini ve kızını dağa kal-
dırtacağım, şişlettireceğim. Bizim milletvekili tanıdıkla-
rımız var’ demiş. Oysa bizim 1 tane değil 550 tane
milletvekilimiz var. Türkiye Büyük Millet Meclisi’nde ne
kadar milletvekili varsa hepsi bizim içindir. Bedirhan
Uysal’ın annesinin azmettirici olarak kayıtlara geçmesi
gerek. Bedirhan Uysal’ın babasını tanıyorum, babası
mülayim bir insan. ama annenin yargı sürecinde sor-

gulanmasını istiyo-
rum. Kimlerle
iletişime geçti? Ben
1 haftadır gece var-
diyasında çalışırken
neden gelmediler?
Ben evdeyken ve
oğlum evdeyken
neden olmadı? Bu
bilgiler nereden
alındı. Ne tür bağ-
lantılar kuruldu.
Benim kızım ‘çok
şey biliyorum’
derdi, demek kızımı
konuşturmamak
için olayı buraya
kadar getirdiler"
dedi. DHa

Hırsızlar okullara
DADANDI
Büyükçekmece Fatih Mahallesi'nde bulunan Halime Bulduk
İlkokulu'na hırsız girdi. Müdür odasının kapısını patlatan
hırsızlar, 4 adet diz üstü bilgisayar çaldı. Hırsızların daha
önce de çok sayıda okula girdiği öğrenildi

büyükçekmece'de hır-
sızlar okullara dadandı.
Büyükçekmece'nin Fatih

Mahallesi'nde bulunan Halime Bul-
duk İlkokulu, geçtiğimiz günlerde
hırsızların hedefi oldu. Alt katta ana
sınıfının camını kırarak içeriye giren
hırsızlar, müdür odasının kapısını
patlatarak 4 adet diz üstü bilgisayarı
alarak kayıplara karıştı. Hırsızların

okula girdiği saatlerde elektriğin
kesik olduğu öğrenildi. Elektrikler
kesik olduğu için okulda çalan alar-
mın emniyette sinyal vermediği belir-
tildi. Halime Bulduk İlkokulu'ndan
önce hırsızların, Güzelce Cevdet Ze-
bure Kotan Ortaokulu ve Kumbur-
gaz Kuvayi Milliye İlkokulu'nu da
soydukları öğrenildi.  
SEMANUR POLAT

Denizanası yoğunluğu
Sarıyer Sahili yürüyüş
yapmak ve deniz havası
almak isteyenlerin tercih et-

tiği noktalar arasında yer alıyor. Sa-
hilde geçen yıllarda olduğu gibi bu
yılda denizanası yoğunluğu görüldü.
Sahil binlerce denizanasıyla beyaza
bürüdü. Denizanasının yanı sıra, sa-
hilde bazı bölgelerdeki çöpler de dik-
kat çekti. Sahil havadan görüntülendi.
Sahilde yürüyüş yapan, Dursun Ba-
şaran "Havaların soğumasıyla mev-
simi geldiği zaman denizanaları
çoğalır. Mart ayından sonra azalır bu
normal bir durum" dedi.
Vedat Odabaş, "İlçe belediyesi bura-
nın temizliğini yapmalı. Yaz aylarında
olmuyor fakat kış aylarında balıkçı
gemilerinin pisliği geliyor. Denizana-

sının olması normal fakat atılan çöp-
lerle çok daha fazla oluyor" dedi.
Vezir Mavzer ise "Ben her gün burada
yürüyüş yapıyorum. Bunun sebebi
çevre kirliği, insanların duyarsızlığı
olabilir. Bilim insanı değiliz ama bunu
fark edebiliyoruz. Büyükşehir Beledi-
yesinin bunun üzerinde çalışması
lazım, kim buradan sorumluysa çalış-
ması lazım" diye konuştu. DHA

Atığını getir puanını topla
Zeytinburnu Belediyesi’nin “Atığını getir, puanını topla,
alışverişinde harca” sloganıyla 2 yıl önce başlattığı Atık
Kazanç Geri Toplama projesinde bugüne kadar
vatandaşlara, 4 milyon 240 bin TL dağıtıldı

Zeytinburnu Belediyesi’nin Sıfır Atık
Projesi kapsamında, bundan 2 yıl önce
günde 2 mahalleye hizmet verecek şe-

kilde oluşturduğu özel donanımlı Mobil Atık Ka-
zanç Aracı ve 2 farklı mahallede sabit toplama
noktaları vasıtasıyla atıkların geri dönüşümüyle
ekonomiye tekrar kazandırılmasın sağlandığı Atık
Kazanç Projesi beklenilenin üstünde bir talep
gördü. “Atığını getir, puanını topla, alışverişinde
harca!” çağrısıyla vatandaşları teşvik eden Atık
Kazanç Projesi’nde, iki yılda 4 bin 400 ton atık
geri dönüştürülürken, proje kapsamında ilçe sa-
kinlerine market alışverişinde kullanmaları için 4
milyon 240 bin TL değerinde para puan dağıtıldı.

Yüzde 100 artış

2023 yılında da projeye hız kesmeden devam ede-
cek olan Zeytinburnu Belediyesi, atıkların geri ka-

zanımı konusunda teşvik edici uygulamalarını ar-
tırma kararı alarak, geri kazanılabilir atıkların
mevcut bedellerinin artırılması yönünde lisanslı
geri dönüşüm firmalarıyla anlaşma sağladı. Bu
doğrultuda, 2023 Ocak ayından itibaren geçerli
olmak kaydıyla atık bedellerinde yüzde 30 – yüzde
200 oranlarında değişen artışlar yapıldı. Böylelikle
birçok atık türünde artış oranları yüzde 100’e
ulaşmış oldu. Zeytinburnu Belediyesi’nin 2 yıl
önce başlattığı Atık Kazanç Projesi, Çevre, Şehir-
cilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı ve Marmara
Belediyeler Birliği tarafından Sıfır Atık İyi Uygula-
maları arasında gösterildi. Proje aynı zamanda 3.
Sıfır Atık Zirvesi ve Ödül Töreni’nde ise Sıfır Atık
Sistem Kurulumu kategorisinde ödüle layık gö-
rüldü. Birçok belediyeye örnek olan Atık Kazanç
Projesi, Türkiye genelindeki ilçelerde uygulan-
maya başladı. SELVİ SARITAÇ

Bülent Alıcı
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O rta gelirlilere yönelik ‘Yeni
Evim Kampanyası’nın
detayları açıklandı. Pro-

jede tüm bölgelerde asgari peşinat
oranı yüzde 10 olarak belirlendi,
azami 15 sene vadeyle sağlanacak
finansmanlarda faiz/kar payı oran-
ları yüzde 0,69'dan başlayan oran-

larla uygulanacak. Kampanyanın ticari
olmaktan ziyade barınma ihtiyacına çözüm
sunacağına dikkat çeken Gayrimenkul Da-
nışmanı Şule Alp, projeyle 2023’ün inşaat
sektörü için altın yıl olacağını kaydetti.

0.69’dan başlayacak

Proje hakkında bilgi veren Gayrimenkul Da-
nışmanı Şule Alp, “Yeni Evim Programı ile
bankalar ve katılım finans kurumları tarafın-
dan sağlanacak finansman tutarlarının 1.
Bölge olan İstanbul'da en çok 5 milyon TL,
2. Bölge'deki illerde en çok 3 milyon TL, 3.
Bölge'deki iller için ise en çok 2 milyon TL
olarak belirlendi. Tüm bölgelerde asgari pe-
şinat oranı yüzde 10 olacak. Azami 15 sene
vade ile sağlanacak finansmanlarda faiz/kar
payı oranları yüzde 0,69'dan başlayan oran-
larla uygulanacak” dedi.

Konut geliştiricilere destek

Projenin sektöre büyük katkı sağlayacağını
belirten Alp, “Dar gelirli vatandaşlar için
sosyal konut kampanyasından sonra şartları
sağlayamayan orta gelirliler için yapılan bu
önemli kampanyanın sektöre büyük katkı
sağlayacak. Bu kampanyayla beraber hem
vatandaşın alım şartları iyileşecek hem de
üretimin artması için konut geliştiricilerine
finansal destek sağlanacak” diye konuştu.

Fırsatçılar dur diyecek

Kampanyanın ticari bir araç olmadığına dik-
kat çeken Alp “Detaylarına baktığımız
zaman, bu kampanya ticari bir araçtan zi-
yade gerçekten barınma ihtiyacına çözüm
sunacağı görüyoruz. Yani ‘Ev alıp satıp ka-
zanayım’ denilemeyecek. 5 yıl satmama şartı
da fırsatçıların önünü kesecek. Gelinen bu
noktada sosyal konutla fiyat artışlarının da
duracağını bekliyorum” ifadelerini kul-
landı.

Vatandaşlar değerlendirmeli

Gayrimenkul ilanlarının da takip edi-
leceğini kaydeden Alp şunları söy-
ledi: “Yapılan açıklamada
altını çizerek belirtilen önemli
bir konu ise Bakanlık tara-
fından uzun süredir in-
ternet sayfalarındaki
fiyat artışlarının yaki-
nen izlemeye ve de-
ğerlendirmeye alındığı
duyuruldu. Gayri-
menkul sektörüne yö-
nelik mali, finansal, tapu
ve emlak ilan site verileri
kullanılarak analiz ve değerlen-
dirme çalışmalarının detaylı şekilde yürütül-
düğü açıklaması haksız fiyat artışının da
önüne geçileceğinin göstergesidir. Yapılan
bu kampanyalar yabancıya yönelik satışlarla
birlikte değerlendirildiğinde 2023 yılının in-
şaat sektörü için altın yıl olacağını söyleyebi-
liriz. Artan maliyetler düşünüldüğü zaman
0,69 kredi oranını vatandaşlarımızın çok iyi
değerlendirmeli.”

Gayrimenkul Danışmanı Şule Alp, Yeni 
Evim Kampanyası'nın detaylarını anlattı. Alp,
söz konusu projeyle 2023’ün inşaat sektörü
için altın yıl haline geleceğini söyledi

ANIL
BODUÇ

HABER

Yeni-
kapı
için

Hong Kong mo-
delini öneren şair,
yazar Levent Ağa-
oğlu, hayalindeki
fuar merkezi hak-
kında şu bilgileri

verdi: “2000’li yılla-
rın başlarında İstan-
bul Büyükşehir
Belediyesi tarafın-

dan hazırlanan İstan-
bul Metropoliten Tarihi

Yarımada Planlama-
sı’nda, Tarihi Yarıma-

da’nın kültür, sanat,
turizm merkezi olması ka-

rarlaştırılmıştı. Bu plan uy-
gulanıyor ve Tarihi Yarımada

sokaklarındaki değişim hisse-
diliyor. Ancak bu planlamada
Tarihi Yarımada’ya gelen mil-
yonlarca yerli ve yabancı turistin
etkileşime gireceği uluslararası
standartlarda bir fuar merkezi
yok. Tarihi Yarımada sınırları
içinde yer alan Yenikapı uluslar-
arası fuar merkezi için ideal bir
yer. Miting ve toplanma alanı

korunarak Hong Kong’daki
gibi yeni bir fuar merkezi ya-
pılmalı. Hong Kong fuar

merkezinin konumu bizim Yeni-
kapı’ya çok benziyor. Burada
sadece kültür, sanat, teknoloji,
turizm konulu fuarlar açılmalı.
Deniz yolu, raylı sistemler, kara-
yolu imkanları ve Tarihi Yarı-
mada ile yürüme mesafesindeki
bu lokasyon uluslararası bir
fuar merkezi için mükemmel bir
yerdir.”

Sanat dünyasına 
katkı verir

Yenikapı'daki fuar merkezinin
sanat dünyasına katkı verece-
ğini belirten Ağaoğlu, “İstan-
bul’a gelen yerli ve yabancı bir
turist bir kültür, sanat fuarı için
Beylikdüzü’ne, Yenibosna’ya gi-
demez ama yürüyerek Yeni-
kapı’ya gelir. En büyük
hayallerimden biri milyonlarca
ziyaretçi çekecek Yenikapı fuar
merkezinin açılmasıdır. Böyle
bir fuar merkezinin kültür, sanat
dünyamıza maddi anlamda
çok büyük katkıları olacaktır”
dedi. Ağaoğlu, Beylikdüzü ve
Atatürk Havalimanı bölgesin-
deki fuar merkezlerinde diğer
sektörlere yönelik fuarların
devam etmesi gerektiğini sözle-
rine ekledi. 
SEMANUR POLAT 

Şair, yazar Levent Ağaoğlu,
Beylikdüzü ve Atatürk

Havalimanı bölgesindeki fuar
merkezlerinin ulaşım zorluğu

nedeniyle yerli ve yabancı
ziyaretçiler için cazibesini

kaybettiğini özellikle kültür,
sanat, teknoloji, turizm konulu

fuarların Tarihi Yarımada
sınırları içindeki 

Yenikapı’da açılması 
gerektiğini söylediALTIN YIL!

Gayrimenkulde 
Yenikapı’ya fuar

MERKEZi 
AÇILMALI

www.gazetedamga.com.tr
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rus senaryosunu
bozmalıyız

Zelenskiy gece Telegram
hesabından paylaştığı
günlük görüntülü mesa-

jında, Rusya'ya karşı devam eden
savaşta daha fazla destek alın-
ması için bazı ülkelerin liderleri ile
telefonda görüştüğünü belirtti.
Zelenskiy gün içinde Kanada Baş-
bakanı Justin Trudeau, İngiltere
Başbakanı Rishi Sunak, Hollanda
Başbakanı Mark Rutte ve Norveç
Başbakanı Jonas Gahr Store ile
ayrı ayrı telefon görüşmesi yaptı-
ğını kaydetti. Rusya'nın Ukray-
na'ya karşı yeni seferberlik
hazırladığını iddia eden Zelenskiy,
"Şu an, ortaklarımızla birlikte sa-

vunmamızı güçlendirmemiz gere-
ken bir andır." ifadesini kullandı.
Rusya'nın ülkesine yönelik yeni
olası saldırılara karşı hazırlık yap-
tıklarını ifade eden Zelenskiy şöyle
devam etti: "Bu Rus senaryosunu
bozmalıyız. Bunun için hazırlanı-
yoruz. Teröristler kaybetmeli. Yeni
saldırılarına yönelik herhangi bir
girişim başarısız olmalıdır." Rus
ordusunu, Ukrayna'da sivil altya-
pıya saldırı yapmakla suçlayan
Zelenskiy, Donetsk bölgesindeki
Drujkovka şehrinde bulunan "Al-
taire" buz arenasının dün gece
Rus füze saldırısı sonucu 
yıkıldığını söyledi. AA

BYMEHMET 

ADRES: Cumhuriyet mahallesi Atatürk bulvarı No:3 Kapı No: 66 
Beylikdüzü/İstanbul Beycity Çarşı, 34510 Beylikdüzü/İstanbul
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Komsu sifayı kaptı!
Havaların soğumasıyla grip vakalarında ciddi artışın yaşandığı Yunanistan'da
uzmanlar, haftalık vaka sayısının 350 bine yükselebileceği uyarısında bulundu

atina-PiRe Devlet Hastaneleri
Doktorları Birliği (EİNAP) Başkanı
Matina Pagoni, ocak ve şubat ayla-

rında grip vakalarının en yüksek seviyesine ula-
şacağını belirterek grip aşısının hastalığa
yakalanma riskini büyük oranda düşürdüğünü
söyledi. Girit Üniversitesi Tıp Fakültesi Göğüs
Hastalıkları uzmanı Prof. Dr. Nikos Canakis
de yaptığı açıklamada, grip vakalarındaki

önemli artışa dikkat çekerek ülkedeki hastane-
lerde baskının artacağına işaret etti. Haftalık
vaka sayısının 350 bine ulaşabileceği değerlen-
dirmesinde bulunan Canakis, "Paniğe gerek
yok. Sağlık sistemi daha kötüsünü de görm-
üştü." dedi. Ülke genelinde yaşanan ilaç sıkın-
tısına da değinen Canakis, kendisinin çalıştığı
İraklio Hastanesinde tek eksikliğin enjekte edi-
lebilir formda parasetamol olduğunu kaydede-

rek uygun bir yönetim şekliyle bu sorunun üs-
tesinden gelinebileceğini savundu.Yunanistan
Sağlık Bakanı Plevris, ilaç sıkıntısıyla ilgili
AB'ye mektup göndermiş, mektupta, "son za-
manlarda belirli ilaçların yeterliliği sorunu AB
genelinde sürekli olarak artmaktadır. Bu so-
runu ülkeler tek başlarına çözmeye çalışıyor.
Ancak AB genelinde merkezi politikaların bu-
lunması şart." ifadeleri kullanılmıştı. AA

Beyaz Saray Sözcüsü Karine Jean Pierre, ABD'nin Güney Kore'yi, Kuzey Kore'nin nükleer saldırısı
dahil her türlü şiddet eylemine karşı savunmaya sonuna kadar kararlı olduğunu söyledi

Guney Kore’yi
savunacaGiz!
Y onhap'ın haberine göre,

Sözcü Jean-Pierre, düzen-
lediği günlük basın toplan-

tısında, gazetecilerin sorularını
yanıtladı. Güney Kore Devlet Baş-
kanı Yoon Suk Yeol'un, ortak nük-
leer tatbikat açıklamasına atıfta
bulunan Jean Pierre, iki liderin hü-
kümetlerine söz konusu tatbikatlar
yerine ABD'nin "genişletilmiş cay-
dırıcılık" stratejisine dayalı, ortak
savunma hazırlıklarını daha da ar-
tırma talimatı verdiklerinin altını
çizdi. Jean Pierre, "ABD, ittifaka

tamamen bağlıdır ve ülkenin tüm
savunma gücü Güney Kore'ye ge-
nişletilmiş caydırıcılık sağlıyor."
dedi. Sözcü Jean Pierre, "Kamboç-
ya'daki görüşmelerinin ardından
(ABD Başkanı Joe) Biden ve Yoon,
ekiplerine Kuzey Kore'nin nükleer
silah kullanımı dahil, bir dizi senar-
yoya etkili ve iş birliği içinde bir
yanıt verme görevi verdi. Yoon da
açıklamasında, bu göreve atıfta bu-
lunuyordu." diye konuştu. Öte yan-
dan Biden dün, iki ülkenin ortak
nükleer tatbikatları görüşüp görüş-

mediği yönündeki soruya, "Hayır"
yanıtını vermişti. Yoon ise ülkesinin
Chosun Ilbo gazetesine verdiği rö-
portajda, "Etkili genişletilmiş cay-
dırıcılık stratejisi için ABD ile ortak
planlama ve nükleer kapasite açı-
sından ortak tatbikatlar hakkında
görüşme halindeyiz. ABD de bu
konuda oldukça olumlu." ifadele-
rini kullanmıştı.

2022'de 90'ı aşkın füze fırlattı

Kuzey Kore, 2022'de önceki sene-
lere göre, bir yılda fırlattığından

daha fazla sayıda füze ateşleyerek
Kore Yarımadası ve Doğu Asya'da
tansiyonu yükseltti.Doğu ve batı
yönlerine çeşitli tip ve menzillerde
toplam 90'ı aşkın füze fırlatan
Pyongyang yönetimi, Kasım
2022'de sadece bir günde 23 füze
ateşledi. Pyongyang, 2023'ün ilk
saatlerinde de balistik füze dene-
mesi yapmıştı. Güney Kore Genel-
kurmay Başkanlığına göre, yerel
saatle 02.50 sularında Ryongsong
bölgesinden kısa menzilli balistik
füze fırlatılmıştı. AA

Ukrayna Devlet Başkanı Volodimir Zelenskiy, Rus
ordusunun ülkesine karşı düzenleyebileceği olası
saldırılara karşı hazırlık yaptıklarını belirtti

aBD’De yapılan bir an-
kette katılımcıların yüzde
90’ı, 2023'ün iç siyasette

çekişmelerle geçeceğine inandığını
belirttiGallup araştırma şirketi tara-
fından düzenlenen anket, ABD’lile-
rin büyük bir kısmının 2023 için
karamsar olduğunu ortaya koydu.
5-19 Aralık'ta gerçekleştirilen ankete
katılan yetişkinlerin yüzde 90’ı
2023'ün siyasi çatışmalarla geçme-
sini bekliyor. Katılımcıların yüzde
79’u, 2023’ün aynı zamanda “eko-
nomik zorluklar” yılı olacağına
inandığını ifade ediyor. Güvenlik
açısından ise ülkedeki suç oranları-
nın artacağını belirtenlerin oranı
yüzde 72.

Demokratlar 2023'ten 
daha umutlu

Ankete katılanların siyasi görüşle-
rine göre yapılan sınıflamada ise
Demokratların özellikle ekonomide
2023 beklentilerinde Cumhuriyetçi-

lere ve bağımsızlara göre daha iyim-
ser olduğu görüldü. Demokratların
yüzde 69’u istihdamın artacağını,
yüzde 53’ü borsanın ve fiyatların
makul bir şekilde yükseleceğine
inandığını belirtti. Cumhuriyetçile-
rin yüzde 23’ü ve bağımsızların
yüzde 39’u istihdamın artması ko-
nusunda olumlu düşünürken borsa
ve makul fiyat artışlarında ise bu
oran Cumhuriyetçilerde yüzde
15’lerde, bağımsızlarda da yüzde

30’larda kaldı. Uluslararası gelişme-
ler konusunda da ABD’li yetişkinle-
rin yüzde 85’i 2023'ün barışçıl
olmaktan çok uluslararası anlaş-
mazlıklarla dolu bir yıl olacağı tah-
mininde bulundu. Katılımcıların
yüzde 64’ü ABD’nin dünyadaki gü-
cünün gerileyeceğine inanırken
yüzde 73’ü, Çin’in yükseleceğini
söyledi.ABD’lilerin yüzde 64’ü Rus-
ya’nın da dünyadaki gücünün aza-
lacağına inanıyor. AA

Amerikalılar mutsuz!

Rus
ailelere
yardım

sözü

Rusya Devlet Başkanı Vladimir
Putin, Ukrayna'da savaşta ölen
Rus askerlerin ailelerine 5 milyon

ruble yardım verilmesini öngören kararı im-
zaladı. Rusya Devlet Yasa Bilgi internet site-
sinde, Rus askerleri, güvenlik güçleri ve
ailelerine yönelik ilave sosyal garantileri içeren
Putin'in imzaladığı karar yayımlandı. Karara
göre, Ukrayna'daki "özel askeri operasyon"
esnasında hayatını kaybeden askerlerin, İçiş-

leri Bakanlığı ve Rusya Ulusal Muhafız 
mensuplarının ailelerine, bir defaya mahsus 
5 milyon ruble (yaklaşık 71 bin 500 dolar)
ödenecek. Ayrıca söz konusu kimselere yara-
lanması, travma ve şok geçirmesi halinde ise
3 milyon ruble (yaklaşık 42 bin 900 dolar)
ödeme yapılacak. İmzalandığı tarih itibarıyla
yürürlüğe giren karar, 24 Şubat 2022'den iti-
baren hayatını kaybeden askerlerin ailelerini
ve yaralananları kapsayacak. AA
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MUNIR OZKUL
UNUTULMUYOR
İ stanbul'da 15 Ağustos 1925'te

dünyaya gelen sanatçı, İstanbul
Erkek Lisesi'nde eğitim gördü.

Henüz lise öğrencisiyken, 1937'de
Bakırköy Ortaokulu'nda ilk defa sah-
neye çıkan sanatçı, daha sonra
1940'ta kurulan Bakırköy Halkevi
sahnesinde, "Erkek Güzeli" adlı
oyundaki başarısıyla adını duyurdu.
Muhsin Ertuğrul, "İnsan ve Tiyatro
Üzerine Gördüklerim" adlı kitabında
yer verdiği bir anısında, usta oyuncu-
nun 12 yaşındayken sahneye çıktığı
Ankara'daki bir tiyatro oyununu
Mustafa Kemal Atatürk'ün de izledi-
ğini belirterek, etkili bir oyunculuk
sergileyen Özkul'u Atatürk'le tanıştır-
dığını, Atatürk'ün Özkul'a "Çocuk,
çok büyük bir tiyatrocu olacaksın."
dediğini aktarmıştı.Ses Tiyatrosu'nda
1948'de sahnelenen "Aşk Köprüsü"
ile profesyonel olarak oyunculuğa
adım atan sanatçı, daha sonra Muh-
sin Ertuğrul yönetimindeki Küçük
Sahne'ye geçti. Münir Özkul, 1951'de
John Steinbeck'in "Fareler ve İnsan-
lar" ile John Millington Synge'in "Ba-
bayiğit", 1954'te George Axelrod'un
"Yaz Bekarı", 1955'te John Patrick'in
"Çayhane" eserlerinin yanı sıra "Bana

Çiçek Yollama", "Generalin Aşkı",
"Yağmurcu" ve "Godot'yu
Beklerken"in de aralarında olduğu
önemli eserlerde rol aldı. İstanbul
Şehir Tiyatroları, Ankara Devlet Ti-
yatrosu ve özel tiyatrolarda da görev
yapan sanatçı, Sadık Şendil'in "Kanlı
Nigar" oyunundaki rolüyle 1968'de
İlhan İskender Armağanı'nı kazandı.

5 kişi hayatına etki etti

Sanat yaşamında beş kişinin büyük
etkisi olduğunu düşündüğünü ifade
eden Özkul, bir röportajında şunları
anlatmıştı  "Bu isimler, Muhsin Er-
tuğrul, Ferdi Tayfur, Haldun Dor-
men, Sadık Şendil ve Şakir
Eczacıbaşı'dır. Bugün sanatımın gele-
ceğiyle ilgili hiçbir şey söyleyecek du-
rumda değilim. Yalnız şu sıralarda
Haldun Taner'in benim için yazdığı
bir eser var. Tüm arzum bu piyesi ba-
şarıyla oynamak. Sanat yaşamım
içinde her zaman 'İbiş'e ve 'Kavuk-
lu'ya hayranlık duymuşumdur. Nede-
nini şöyle anlatayım; insanı çeşitli
etkilerden kurtarabilseydik, ortaya
birçok müşterek yönleri olan bir
insan tipi çıkardı. Bu, gerçek yönleri
ağır basan evrensel insan tanımı ve ti-

pidir. Ben Kavuklu'da veya İbiş'te
kendi içimdeki o insanı yakalamak ve
o insana varmak istiyorum."

Dümbüllü'nün kavuğunu
devraldı

Geleneksel Türk tiyatrosunun son
temsilcisi İsmail Hakkı Dümbüllü,
Kel Hasan'dan devraldığı 50 yıllık
simgesel kavuğunu 1968'de Özkul'a
teslim etti. Münir Özkul'un ardın-
dan Ferhan Şensoy ve Rasim Özte-
kin'in taşıdığı kavuk son olarak
Şevket Çoruh'a devredilmişti. Münir
Özkul, Haldun Taner'in "Sersem
Kocanın Kurnaz Karısı" oyunundaki
rolüyle "Avni Dilligil", "Ulvi Uraz",
"İsmet Küntay" ve "İsmail Düm-
büllü" ödüllerinin sahibi oldu. Sine-
mada 1950'lerden itibaren
görünmeye başlayan sanatçı, can-
landırdığı karakterlerle büyük beğeni
kazandı. Özellikle 1970'li yıllarda,
kalabalık kadrolu Ertem Eğilmez
filmlerinde önemli rolleri canlan-
dırdı. Sanatçı, Hababam Sınıfı seri-
sindeki Özel Çamlıca Lisesi'nin tatlı
sert müdür yardımcısı "Kel Mah-
mut" tiplemesiyle unutulmazlar ara-
sına girdi. Başarılı oyuncu,

yönetmenliğini Sırrı Gültekin'in yaptığı
1979'da yayınlanan "İbiş'in Rüyası"
adlı yapımla ilk kez televizyon dizi-
sinde rol alırken, dizilerin yaygınlaş-
maya başladığı 1990'lı yıllarda,
"Uzaylı Zekiye", "Ana Kuzusu",
"Şaban ile Şirin" ve "Reyting
Hamdi"de de oynadı. "Mavi Bon-
cuk", "Bizim Aile", "Aile Şerefi",
"Gülen Gözler", "Neşeli Günler", "Gır-
gıriye" ve "Görgüsüzler" adlı aile filmle-
rinde Adile Naşit ile başrolü paylaşan
Özkul, canlandırdığı karakterlerle Türk
izleyicisinin hafızasına kazındı. AA

Peribacaları, kayadan oyma tarihi
yapıları, doğal kaya oluşumlarıyla kaplı
vadileri ve alternatif tur etkinlikleri ile

turistlerin tercih ettiği Kapadokya'da, en gözde
aktivitelerden sıcak hava balon turuna katılım
sağlayan turist sayısında rekor elde edildi. 2022 yı-
lında 662 bin 443 turist sıcak hava balon turuyla
Kapadokya'yı kuşbakışı izledi. Nevşehir Valisi İnci
Sezer Becel, gazetecilere, sıcak hava balonlarının
Kapadokya ile özdeşleştiğini, bölgede her gün
156 balonun gökyüzüne yükseldiğini belirtti.

Balonlara rağbet eden çok

Balon turuna katılımın, 2022 yılında geçmiş sene-
lere kıyasla artarak rekora ulaşıldığını kaydeden
Becel, sözlerini şöyle sürdürdü: "Kapadokya'da
27 şirket, 300 balon var. Balonun bu noktaya gel-
mesi, ciddi bir emeğin, 40 yıla yakın çalışmanın
neticesidir. Dünyada, turistik maksatlı olarak bu
kadar yoğun şekilde ve geniş alanda balon kulla-
nan başka bir yer yok. İki yıldır yapılan balon fes-
tivalleri ile bunu taçlandırmaya gayret
gösteriyoruz. Balonun burada popüler olmasının
sebebi, balondan görünenlerdir. Çünkü balonla
seyir halindeyken açık hava müzesi, peribacaları
ve vadilerin üzerinden geçiliyor. Aşağıya bakmak
son derece keyifli. Aynı zamanda 156 balonu aynı
anda görmek için tepeleri dolduran ziyaretçileri-
miz oluyor. 2022 yılında balonda rekor
kırdık."Bölgede düzenlenen balon turlarına 2014
yılında 434 bin 639, 2015'te 498 bin 812, 2016'da
250 bin, 2017'de 329 bin 390, 2018'de 537 bin
500, 2019'da 585 bin 582, 2020'de 120 bin 917,
2021'de ise 388 bin 833 kişi katılmıştı. AA

Kapadokya'ya
ziyaretçi akını

Sanata
adanmış
bir ömür

Babam sahnede bir devdi!
Usta sanatçı Münir Özkul'un kızı Güner Özkul, babasının tiyatrocu tarafından ziyade rol aldığı sinema film-
leriyle hatırlandığını belirterek, "O filmlerden önce babam tiyatroda bir devmiş. Kimse artık bilmiyor." dedi

Usta sanatçı Münir Özkul'un
kızı Güner Özkul, babasının
tiyatrocu tarafından ziyade

rol aldığı sinema filmleriyle hatırlandı-
ğını belirterek, "İzleyicinin birçoğu ba-
bamı sinemadaki 7-8 filmiyle biliyor. O,
7-8 film ki 7-8 bin film etkisinde bir dö-
neme damgasını vuran filmler. O film-
lerden önce babam tiyatroda bir
devmiş. Kimse artık bilmiyor." dedi. Ba-
bası gibi oyuncu olan Güner Özkul, 5
Ocak 2018'de 93 yaşındayken vefat
eden Türk tiyatrosu ve sinemasının
usta ismi Münir Özkul'u AA muhabi-
rine anlattı. Babasının sevgi dolu, anla-
yışlı ve toleranslı olduğunu ifade eden
Özkul, "Bütün o aile filmlerinin hazırlık
ve çekim aşamalarında beni de paket
gibi yanında taşıdı. 1975'ten beri tüm o
filmlerin setinde bulundum ki, bu bence
inanılmaz bir eğitim oldu." açıklama-
sını yaptı.

Eşyasını kendi taşırdı

Güner Özkul, film sektöründeki varlı-
ğını babası ve annesinden (Suna Selen)
aldığı iş ahlakıyla sürdürdüğünü ifade
ederek, şunları kaydetti: "Film setle-
rinde babamın bir gün olsun önüne
yemek getirildiğini hatırlamıyorum. Her
zaman için sıraya girmiştir, yemeğini
almıştır. Babam eşyasını kendi taşımış-
tır. Biz bugün bir dizi veya filmde rol al-
dığımız zaman kostüm görevlisi bizi
arıyor bedenimizi ve ayak numaramızı

soruyor. Tabii ki yanımızda yedek bir
şeyler götürüyoruz ama o arkadaşlar is-
tenen rol için bize kıyafetleri ayarlıyor-
lar. Halbuki annem, babam her
şeylerini kendileri ayarlardı. Bugün
annem hala çalışıyor, salonunda beş
tane eşek dolusu kıyafeti var. Madam
kıyafetinden hasta kadına, köylüden İs-
tanbul hanımefendisine her türlü kıya-
fet. O dönemde oyuncular senaryo

üzerinde yönetmenle birlikte uzun süre
çalıştıkları için karakter hakkında çok
daha bilgi sahibi olurlardı. O doğrul-
tuda kendi hazırlıklarını yaparlardı ki,
bence bu çok önemli bir şeydi."

Parayı hiç düşünmezdi

Hem Münir Özkul'un hem de Suna Se-
len'in dakik insanlar olduğuna dikkati
çeken Güner Özkul, babasının kendi-

siyle geçirdiği vaktin ablası ve ağabe-
yine göre daha çok olduğunu söyledi.
Münir Özkul'un "Hababam Sınıfı" fil-
mindeki rolü teklif edildiğinde "15 yıl-
dan sonra ilk defa başrole benzer bir
rol geldi" diyerek, kendisine haber ver-
diğini aktaran Güner Özkul, şu bilgileri
verdi:"'Rıfat Ilgaz'ın 'Hababam Sınıfı'
diye bir oyunu var, oradaki öğretmen
rolünü verdiler' dedi. 'Kaç lira alacaksın
baba?' dedim. 'Bilmem, sormayı unut-
tum' diye karşılık verdi. Para hiç umu-
runda değildi. O kadar heyecanlanmış
ve mutlu olmuş ki. Babam parayı hiç
düşünmeyen bir insandı. 1992'de man-
kenlik yaptığım yıllarda bir arkadaşım-
dan aldığım borçla Cihangir'de bir
bahçe katı aldım. Bu benim için önemli
bir şeydi. 'Baba, ben ev aldım' diyerek
yanına gittim. 'Ne gerek vardı kızım?'
dedi. Böyle bir anlayışı vardı. İzleyicile-
rin birçoğu babamı sinemadaki 7-8 fil-
miyle biliyor. O, 7-8 film, 7-8 bin film
etkisinde bir döneme damgasını vuran
yapımlar. O filmlerden önce babam ti-
yatroda bir devmiş. Kimse artık bilmi-
yor. Çünkü tiyatro üretildiği anda
tüketilen bir şey olduğu için belki ufak
tefek fotoğraf ya da birkaç parça kaset
bulunabilir ama hani bunun dışında
bunu değerlendirebilecek ve hakkını ve-
rebilecek bir seyirci yok. Çünkü babamı
en son sahnede seyreden kesim artık 60
yaşın üstünde. Dolayısıyla gençler onu
filmleriyle ancak bilebiliyorlar." AA

Türk sinemasında oynadığı rollerle hatırlanmaya devam eden usta oyuncu Münir Özkul'un vefatının üzerinden 5 yıl geçti

Usta sanatçı, "Sev Kardeşim" filmindeki
rolüyle 1972'de Altın Portakal Film Festi-
vali'nde "En İyi Erkek Karakter Oyuncu
Ödülü"ne, "Bizim Aile" filminde canlan-
dırdığı "Yaşar Usta" rolüyle de 1977'de
Azerbaycan Film Festivali Özel Ödülü'ne
değer görüldü. Başarılı oyuncu, 1980'de
40. sanat yılını, 1996'da Atatürk Kültür
Merkezi'nde gerçekleştirilen etkinlikte ise
55'inci sanat yılını kutladı.Uluslararası İs-
tanbul Tiyatro Festivali tarafından
2006'da verilen Onur Ödülü'ne layık bulu-

nan sanatçı, 2014'te 18. Afife Tiyatro
Ödülleri'nde Muhsin Ertuğrul Özel 
Ödülü'nü, 2015'te ise Cumhurbaşkanlığı
Kültür ve Sanat Büyük Ödülü'nü aldı.
Hayriye, Ferdi ve Güner adlı üç çocuğu
bulunan sanatçıya, Kültür ve Turizm Ba-
kanlığı tarafından 1998'de "devlet sanat-
çısı" unvanı verildi. 5 Ocak 2018'de
yaşamını yitiren usta oyuncu, Harbiye
Muhsin Ertuğrul Sahnesi'nde gerçekleşti-
rilen törenin ardından Bakırköy Mezarlı-
ğı'ndaki aile kabristanına defnedildi.

Birçok ödül aldı

Güner Özkul, babasının canlandırdığı
roller arasında "Kel Mahmut" karakte-
rini çok sevdiğini belirterek, aile babası,
marangoz, sütçü, "Yaşar Usta" gibi rol-
lerinin de çok sevildiğini dile
getirdi.Münir Özkul'un kılık kıyafetine
önem veren birisi olduğun işaret eden
Özkul, "Koleksiyoncu bir insandı. Resmi
çok severdi. Özellikle empresyonist res-
samları, Fransız ressamların etkisinde
kalmış Türk ressamları çok severdi. Mi-
maride Art Nouveau dönemini çok se-

verdi. Sürekli beraber yürüyüşlere çıkar-
dık. 'Şu kapının kulpuna bak, şuradaki
ferforjeye bak' diye anlata anlata gezdi-
rirdi beni. Her gün çocuğunu gezdiren
insanlar nasıl parka götürüyorsa biz de
babamla burada dolanırdık. Bu an-
lamda çok farklı bir çocukluğum oldu."
diye konuştu. Özkul, dönemin Film-San
Vakfı Başkanı Ümit Utku'nun çabala-
rıyla babasının emekli olduğunu dile ge-
tirerek, sözlerini şöyle sürdürdü:
"Babam para işlerinden anlamadığı için

aynı zamanda muhasebecilerin de kazı-
ğını çok yemişti. Sonradan Film-San
Vakfı'ndan emekli oldu. Emeklilik bugün
aslında gündemde olan bir konu. Emek-
lilikle bir kere bir yükümlülükten kurtu-
luyorsunuz, ödemeleriniz azalıyor. Bir
yandan da az da olsa bir geliriniz olu-
yor. Babam emekli olduktan sonra ha-
yatında çok şey değişti. Babam emekli
olduğunun farkında bile değildi ama o
zamanki eşi Umman Hanım, babam
için işlerin kolaylaştığını fark eden ve

idare eden kişiydi. Dolayısıyla ben
şunun da altını çizmeyi çok isterim. Her-
kes bana ulaşabildiği ve babamla ilgili
bir takım şeyleri benden öğrendikleri için
'Babanıza siz çok iyi baktınız, çok emek
harcadınız' diyorlar. Tabii ki elimizden
geleni yaptık ama en büyük emeği, en
büyük bakımı, eşi Umman Hanım sağ-
ladı. Babam öldüğünde aşağı yukarı 40
senedir beraberlerdi. Dolayısıyla hani
kırk sene gözü gibi baktı babama. Ye-
medi yedirdi, içmedi içirdi. Bütün kişisel
kredilerini babam için kullandı. Onun
hakkını ödemek çok zor. İnanılmaz öz-
verili bir insandı. Çocukları olarak biz
babamın kendisini bu kadar seven bir in-
sanla karşılaşabileceğini düşünemezdik."

Müziğe profesyonel ola-
rak 1951'de Ankara Rad-
yosu'nda başlayan

Sağyaşar, sanat hayatı boyunca
100'ün üzerinde 45'lik plak, taş plak
ve albüm çalışmalarına imza attı.
Kültür ve Turizm Bakanlığınca
1998'de "Devlet Sanatçısı" unvanını
alan Sağyaşar, Anadolu Ajansının

kültür, sanat, bilim, spor, siyaset ve
iş dünyasının "duayen" isimleriyle
devam ettirdiği "Türkiye Çınarları"
projesine konuk olarak, müzikal ka-
riyerine başlama hikayesini ve çalış-
malarını anlattı. Usta sanatçı,
ilkokul hayatına yaşıtlarından erken
başladığını, bu durumun da haya-
tında birçok fırsatı beraberinde ge-

tirdiğini söyledi. Tamburi Cemil
Bey'in oğlu Mesut Cemil'in yöne-
timi zamanında TRT Ankara Rad-
yosu'na girerken 3 imtihandan
geçtiğini dile getiren Mustafa Sağ-
yaşar, TRT Radyo'da 18 yaşından
küçük sanatçı konumunda, Ada-
na'dan Türk sanat müziğini temsil
eden ilk kişi olduğunu ifade etti.

En büyük emeği eşi verdi

Turizm merkezlerinden Kapadokya'da
geçen yıl 662 bin 443 turist sıcak 
hava balon turuna katıldı

89 yaşındaki 
Türk sanat müziği

sanatçısı ve bestekar
Mustafa Sağyaşar,

bu yıl 70. sanat yılını
geride bıraktı
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Beşiktaş Teknik Direktörü Güneş, "Gaziantep maçında sanki astık kestik. Mağdur olan biziz. Ne yanlış yapıldı,
hakem kırmızı kart gösterebilirdi. Açıklaması da yapılmış, hata yaptı. Bu bir suç değil hatadır." diye konuştu

SPOR

B eşiktaş Teknik Direktörü Şenol
Güneş, Türkiye Futbol Federasyonu-
nun, siyah-beyazlı takımın Gaziantep

FK ile oynadığı maçtaki VAR kayıtlarını
açıklamasıyla ilgili değerlendirmede bu-
lundu.Siyah-beyazlı takımın, BJK Nevzat
Demir Tesisleri'nde gerçekleştirdiği antren-
man öncesinde basın mensuplarının sorula-
rını yanıtlayan Güneş, 2018 yılında VAR için
"Önemli olan niyet" yorumu yaptığını hatır-
latarak, "30 sene önceye de gidip bazı sözle-
rimi alırsanız onlar da hala geçerli. Dün
akşam tesadüfen eski maçları seyrettim.
Trabzonspor’daki maçlarda önde pres, tek
topta attığımız goller var. Şimdi onları an-
latmaya çalışıyoruz, bize yaşlandı diyorlar.
O gün yaptığımızı bugün siz yapıyorsunuz.
Yeni geldiniz, hoş geldiniz. Haklı çıkmak
önemli değil. Söylediklerimizi paylaşmak,
ortak değerde buluşmak önemli olan." dedi.

Biz beraber yaşıyoruz

"Biz beraber yaşıyoruz." diyen Güneş, söz-
lerini şöyle sürdürdü: "Yönetimi, teknik he-
yeti, oyuncusu, medyası birlikte yaşıyoruz.
Burada birbirimizi dövüp düşmanlık mı is-
tiyoruz yoksa sevgi saygı mı istiyoruz. Men-
faat için bunu yok ediyoruz. Aslında yok
ettiğin kendin. Karşı tarafı yok edersen ken-
dini de yok edersin. Bugün 4 büyükler de
Anadolu kulüpleri de Türk futbolunun gü-
zide kulüpleri. Rekabet için en iyisin sun-
mak lazım. Gaziantep maçında sanki astık
kestik. Mağdur olan biziz. Ne yanlış ya-
pıldı, hakem kırmızı kart gösterebilirdi.
Açıklaması da yapılmış, hata yaptı. Bu bir
suç değil hatadır. Hata, bilmeyerek yapılan
bir şey. Gördüğünde yanlış karar verdi.
Ama rakibin 15-16 faulü var. Bunun içinde
biz hücuma giderken, sarı kartla birlikte
atılması gereken oyuncular var. Biz ağzı-
mızı açmadık ve mahkum olduk. Kırmızı
kartlık pozisyona kadar zaten biz daha iyiy-
dik. Bizim oyuncu da hata yaptı, provokas-
yona, tuzağa düştü. Hakem de
provokasyonu gördüğü için takdir hakkını

sarı karttan yana kullandı, bana göre de
yanlış yaptı."

Beşiktaş da puan kaybetti

Beşiktaş'ın söz konusu karşılaşmada 2 puan
kaybettiğini hatırlatan Güneş, "2 puan kay-
bettiğimiz halde suçlu oluyoruz, 3 puan alıp
bizi suçlayanlar oluyor. Haksızlığı hak görü-
yorsak neyi konuşalım biz sizinle. Onun için
susmakta yarar var diyorum. Buradan bir
şey çıkmayacak. Diyecekler ki ‘Menfaati var’
çünkü hayata böyle bakıyorlar. Hatalarımız
tabii ki olacak ama suç işlemeyelim. Şu
anda hakem camiasını yok ediyoruz sonra
bu hakemlerle devam etmek istiyoruz. O
zaman başka bir şey istiyorsunuz" ifadele-
rini kullandı.

Bizi niye bu olaya ortak ettiniz?

Gaziantep FK ile oynadıkları maçta oyun-
cuları Nkoudou'nun rakip futbolcu Kitsi-
ou'ya yaptığı harekete değinen Güneş,
"Beşiktaş’ın da Galatasaray’ın da Fenerbah-
çe’nin de Trabzonspor’un da lehine bir hata
olması aslında aleyhine bir hatadır. 1 hafta
önce Gaziantep maçı oynanmış ardından
Adana Demirspor maçına çıkmışız. Şimdi
dönüyoruz tekrar maça. Tamam her pozis-
yonu birlikte izleyelim, hakem bize 1 puan
için yardımcı mı oldu, 2 puana mı engel
oldu. Bu tip konuşmalarla diğer maçlara
baskı yapıp ortalığı toz duman etmeye çalı-
şıyorlar. Bunu dedikten sonra Kasımpaşa
maçında haksız bir karar verilirse ben rahat-
sız olurum." diye konuştu. Eski ve yeni ha-
kemleri dinlediğini ve bu kişilerin kuralları
bilmediğini kaydeden Güneş, "Kuralları ken-
dilerine göre yorumluyorlar. VAR sistemi
için o yüzden söylemiştim bu sözü. Bilime
göre 2 artı 2 daha 4 eder. Futbolda ise bu
sonuç 3 ya da 5 olur. Bilimle çözmeye kal-
karsanız hata yaparsınız. Tartışmalı kararlar
vardır ve bunun üzerinden gidersek menfa-
atler ortaya çıkarsa, o zaman susmak daha
iyidir. Bizi niye bu olaya ortak ettiniz? Be-
şiktaş’a haksızlık yapıyorsun demeye mi ça-

lışıyorsunuz. Biz zaten gerideyiz. Bırakın ya-
kamızı ya. Biz işimizi yapacağız. Futbol oy-
namaya çalışıyoruz." değerlendirmesinde
bulundu.

Her maçın kayıtları açıklanmalı

Hakemlerin oyunu hızlı oynayan takımlara
izin vermesi gerektiğine dikkati çeken
Güneş, şunları söyledi: "Gaziantep maçında
bize izin vermedi. Mesela ilk frikik pozis-
yonu bana göre kırmızı karttı. Aynı pozis-
yonu yıllar önce kasıtlı olarak bastı diyerek
kamuoyu oluşturanlar vardı. Haksızlık
varsa zaten hakemler ceza alır. Merkeze
girip, bu şekilde itibarsızlaştırmak markayı
kurtarmaz, batırır. Artık geri dönmek de zor.
Bir şeyi açtılar, açıkladılar ve devam etmeli-
ler. Şu saatten sonra geri dönmek de zor.
Açılmamalıydı ama artık devam etmeli. Her
maçın kayıtları açıklanmalı o zaman. Bu tür
konuşmaları da doğru bulmuyorum. İşimizi
nasıl iyi yaparız diye düşünüyoruz ve bizi de
bu tür oyunların içine sokmasınlar diye dü-
şünüyoruz."

Türk futboluna zarar veriyorlar

Futbolun marka değerinin düşürülmemesi
gerektiğini vurgulayan Güneş, "İlk başta
VAR konusu konuşuldu burada da. Gün-
demi biz oluşturuyoruz ama futboldaki
gündem o değil. Futbolun sahibi hepimiziz.
İnsanlar güzel futbol izlemek için para veri-
yor. Yöneticiler, antrenörler, hakemler, kuv-
vetler ayrılığı içinde olmalı. Hepsi özgür
olmalı, kendi içlerinde hataların hesabını ke-
sebilmeli. Federasyondan tek başına bunu
beklemek doğru değil. Bugün yöneticiler ko-
nuşuyor. Ben şu anda konuşurken yanlış
yaptığımı düşünüyorum. Oysa yöneticilerin
yanlış yaptığını düşünmesi lazım. İnanın
Kasımpaşa maçında iki takım da güzel fut-
bol oynayıp, bunun konuşulmasını istiyo-
rum. Futbolculara da ‘Siz sahada kendinizi
konuşturun ki, başka şey konuşulmasın’
dedim. Akşam Newcastle-Arsenal maçını iz-
ledim. Adam 18’e mahkum etti ama maç 0-

0 bitti. Hakem hata yaptı ama bu konuşul-
madı. Bu yapılanlardan bilinen ya da yarar-
lananlar var ki, biri diğerine çaktırmadan
baskı oluşturmaya çalışıyor. Bu çirkin bir
şey. Sonra marka değeri iyi olsun. Kimse
Türk futbolunu ve marka değerini düşürme-
sin, herkes kendi işini düşünsün. Ben de
kendi işimi düşünüyorum." dedi.

İlk 11'de olma ihtimali fazla

Adana Demirspor karşısında galibiyeti geti-
ren golü atan Masuaku'yla antrenman ön-
cesinde yaptığı sohbetin hatırlatılarak bu
oyuncunun takımdaki geleceğiyle ilgili so-
ruyu yanıtlayan Güneş, şunları söyledi:
"Aynı şeyi söyleyip farklı şeyler konuşulu-
yorsa, benim yapacağım bir şey yok. Ben
düşüncelerimi açık açık söyledim. Gizli bir
görüşmem olmadı. Bütün oyuncularla il-

gili söylediğim şeyler olduğu ifade ediliyor.
Açık olmak lazım ama her şeyi her yerde de
konuşmamak lazım. Bazen mahrem yerlere
giriyoruz, bu da ülkenin sıkıntısı. Kozmik
odadan girip de hakemler odasına, ailenin
odasına girerseniz bütün ortak değerleri
kaybedersiniz. Masuaku diğer oyuncular
gibi bizim oyuncumuz. Bugün itibariyle Se-
mih’i de çağırdım idmana. Bütün hepsi
bizim oyuncularımız. Devre arasına kadar
bütün oyuncuları iyi değerlendireceğiz.
Kimin gidip kalacağına ise ben, kulüp ve
oyuncu karar verir. Birlikte karar verirken de
teknik, idari ve ekonomik karar vereceğiz.
Kimin gideceğini ben de yüzde 100 bilmiyo-
rum ama bu hafta kimin oynayacağına ha-
zırlık yapıyorum. Bunların içinde de
Masuaku’nun 11’de olma ihtimali çok fazla.
Oynattığımız oyuncuyu şu anda göndermi-
yoruz ama yarın ne olacağını da bilmiyo-
ruz." Takımdaki bazı oyuncularda olduğu
gibi Masuaku'nun da verilerinde düşüşler
olduğuna dikkati çeken Güneş, "Verilerde
düşüklükler var. Bazen bilime inanmıyorsun
diyenler oldu ama ben kendimi biliyorum.
Bu verilere kimse karşı çıkmaz ama futbol
bilimle eşdeğer değildir. 2 artı 2 bazen 4 de-
ğildir. Bazen ofsayttır bazen değildir. Bunlar
yoruma açıktır ve tartışılacaktır, o yüzden
herkes konuşuyor. Fiziksel verileri çok iyi
olan oyuncunun bazen sahadaki diğer veri-
leri iyi olmadığı için verimi iyi olmuyor.
Koşu mesafesi çok konuşuldu, şiddetli ko-
şulardan bahsedildi. Sonra atletik oyuncu-
lar konuşuldu ama teknik de önemli. Dünya
Kupası’nda atletik oyuncuların ne kadar iyi
olduğunu anladık ama her atletik oyuncu
da iyi oyuncu değil. Yetenekli oyuncunun at-
letik olması iyi. Özellikle siyahi oyuncuların
öne çıkmasındaki bir sebep buydu. Yetene-
ğini iyi kullanamayanlar da gücünü iyi kul-
landı. Biz de diyoruz ki, yeteneğin var,
fiziksel gücünü kullan, mental olarak da
bunu takımla birleştir. Bunu sağladığın
zaman zaten durum kolay. Masuaku da
bunlardan birisi." diye konuştu. AA

Spor Toto Süper Lig'in 18.
haftasında Kasımpaşa ile
yapacaklara maça da
değinen Güneş, rakiple-
riyle kritik bir mücade-
leye çıkacaklarına
dikkati çekti. Lig yarışı-
nın uzun bir maraton ol-
duğunu belirten Güneş,
"Birçok maç var, daha
devre olmadı. Sürekli
hiçbir takım kötü gitmez,
sürekli iyi gitmez. Önemli
olan düşüşlerde puan
kaybetmemektir." diye
konuştu. Gaziantep ma-
çında 2 puan kaybettik-
lerini ve oyun
tempolarının düşük oldu-
ğunu vurgulayan Güneş,
sözlerini şöyle sürdürdü:
"Ama kazanabilirdik.
Sonrasında Adana De-
mirspor maçını kazandık.
Kasımpaşa maçına hazır-
lanıyoruz. Önemli olan
oyun felsefemizi gelişti-
rebilmek. Puan açısından
sabırlı olacak durumda
da değiliz. Kaybedilen
puanlar geri gelmiyor.
Kasımpaşa maçıyla bir
seri yapmak istiyoruz.
Adana Demirspor maçı-
nın ardından 3 puan
almak istiyoruz. Takımın
genel durumu iyi. 

Sabırlı
olacak

zamanda
değiliz

Masuaku'nun geçen sezon
kadroda bulunmadığını hatır-
latan Güneş, "Birçok oyuncu
geçen sene yoktu, bu sene var.
Biz de gittik ve geldik. Önemli
olan bu kulübün başarılı ol-
ması, ilkeleri, prensipleri olan,
tarihe damga vuran bir kulüp
olarak bunu sürdürmesi. Biz
bunun bir parçasıyız. İşimizin
getirdiği yetki ve sorumluluklar
var. Taraftarlara söyleyeyim,
hiç merak etmesinler. Ben ‘Sa-
bırlı olun’ lafını kullanmayı
sevmiyorum. Doğru, ilkeli oldu-
ğumuz zaman bize destek ola-
caklar, işimizi iyi yapacağız ve
sonuç alacağız. Biz yanlış işler
yaparak sonuç almak istemi-
yoruz. Böyle beyanlarımız ol-
madı, böyle yapanlara da karşı
çıkıyoruz." değerlendirmesinde
bulundu.alih Uçan, Oğuzhan
Akgün ve Ghezzal’in durumları
olumsuz görünüyor. Salih
henüz takıma katılmadı,
Kerem ayrı çalışıyor. Çok ciddi
değil ama 3-5 gün sürebilir.
Bugün idmanda olmayan Weg-
horst’un önemli bir durumu
yok. Dinlenmesini istedik ve
durumuna bakacağız. Takımın
genel olarak sezon başından
bu yana bulunduğu yerden
kimse memnun değil. Bunu yu-
karı çıkarmak için çalışıyoruz
ve eldeki oyuncuların da buna
iyi cevap verdiğini düşünüyo-
rum. Bu maçtan 3 puan alır-
sak gelecek için güzel
olacağını düşünüyorum."

3 puan
almamız
gerekiyor
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Siyah-beyazlı kulüpten "Bugüne kadar ne-
redeydiniz?" başlığıyla yayımlanan açıkla-
mada, "Herkesin yarışın içinde olduğunu
daha sezon başlamadan söyledik. Zama-
nında destek bulamadığımız tavrımıza yö-
nelik maalesef birçok kulüp sessiz kaldı.
Bu söyleme sahip çıkmayan başkan ve yö-
neticiler şimdi yarışta olduklarını iddia
ederek aynı taleplerde bulunuyorlar. Her-
kes bir şekilde yarışın içindedir. Şampiyon-
luğa oynayanlar, Avrupa kupalarına
katılmak isteyenler, kümede kalmak için
mücadele veren takımlar. Bundan sonraki
maçlarla ilgili lehlerine karar çıkmasını he-

defleyenler bu açıklamaları ile sadece
hakem camiasını baskı altına almak iste-
mişlerdir." ifadelerine yer verildi.

Hiç hoş olmadı

Kulüp başkanlarının günü kurtarma adına
kendi menfaatleri doğrultusunda söylem-
lerde bulunduğu iddia edilen açıklama,
şöyle devam etti: "Bugüne kadar hakem
hataları ile puanlar alan kulüplerin bugün
birbirleriyle ilgili karşılıklı söylemleri hiç
hoş olmamıştır. Ne yazık ki kamuoyunda
yanıt bulamayan çağrılarımıza bugün
cevap aranmak istenmektedir. Yazık olan,

vahim olan da budur. Evet Beşiktaş olarak
tüm maçların VAR kayıtlarının açıklanma-
sını istiyoruz. Hem de en ince ayrıntısına
kadar. Bu talebimizin sonuna kadar arka-
sındayız. Ve yine çok yazıktır ki Türk fut-
boluna hizmet edenler kendi camialarının
saygınlıkla rını da zedelediklerinin farkında
değillerdir. Beşiktaş Kulübü olarak, sezon
başından bu yana VAR kayıtlarının açık-
lanması gerektiğini söyledik. Bugün Si-
vasspor-Galatasaray maçının VAR
kayıtları açıklandı ve fahiş hatalar ortaya
çıktı. Ama ne ilginçtir, aynı anda Gazian-
tep ile oynadığımız maçın VAR kayıtları da

açıklandı. Bu durumun iki
maçla anlatılmaya çalışıl-
ması ile ne amaçlanmıştır?"
Beşiktaş'ın hakemlerin
gençleşmesi gerektiğini
geçen sezondan beri
vurguladığı anlatıla-
rak, "Sorunun sadece
kurumlardan, kurullar-
dan, yönetenlerden kay-
naklanmadığını
vurguladık. Eğer öyle
olsaydı, kurumların,
kurulların, yönetenle-
rin değişiminin hakem
kararlarına olumlu bir
yansıması olurdu. Ha-
kemlerin de sorunun bir
parçası olduklarına dikkat çek-
tik. Bugün bu gerçek herkes tarafın-
dan görülmüş ve dile getirilmiştir. Türk
futboluna ve adalete katkı vermesi gereken
kulüp başkanı ve yöneticilerinin sadece
konu kendilerinin menfaati olduğunda or-

taya çıkmaları ve konuşma-
ları manidardır. Kulüp başkanı
ve yöneticilerinin öncelikli gö-

revleri Türk futboluna doğru
ve yakışır bir şekilde hiz-

met etmeleridir." denildi.
Açıklama, şu ifadelerle

tamamlandı: "Şiddetle
talep ediyoruz ki, öncelikle
ve özellikle Beşiktaş'ın,
Galatasaray'ın, Fener-
bahçe'nin, Trabzons-
por'un ve diğer
takımlarımızın sezon
başından bu yana tüm

maçlardaki VAR kayıtla-
rını olduğu gibi eksiksiz

tüm açıklığı ile kamuoyuna
açıklayın. TFF'nin bugüne kadar

VAR kayıtlarını açıklayamamasının se-
bebini anlamakta güçlük çekiyoruz. Ne ol-
muştur da neden bugün ve sadece iki maç
açıklanmıştır? TFF'nin bu konuya açıklık
getirmesini bekliyoruz."

VAR kayıtlarına tepki geldi
Beşiktaş Kulübü, Türkiye Futbol Federasyonun (TFF), Demir Grup Sivasspor-Galatasaray maçıyla
Gaziantep FK-Beşiktaş karşılaşmasının VAR kayıtlarının aynı anda açıklanmasına tepki gösterdi



Yaz transfer sezonunda Fenerbahçe 'den
ayrılarak 3 milyon euro bonservisle Hull

City'e transfer olan Ozan Tufan için
birçok kulübün ismi geçiyordu. Hull

City'nin Başkan Yardımcısı Tan
Kesler, canlı yayımlanan bir

programda açıklamalarda bu-
lunmuştu. Kesler, Ozan

Tufan, Doğukan Sinik,
Oscar Estupinan, Benja-

min Tetteh gibi isim-
lere teklif olup

olmadığı yönünde
gelen soruya,
"Uluslararası lig-
lerden büyük
ilgi var ancak
teklif yok" diye

yanıt vermişti.

Beşiktaş alacak

Ocak ayında orta saha transferi yapacak olan Beşiktaş
'ın Hull City'den Ozan Tufan'la ciddi şekilde ilgilendiği
iddia ediliyordu. Beşiktaş Teknik Direktörü Şenol Gü-
neş'in yönetimle bir toplantı yaptığı ve bu toplantıda
Ozan Tufan ismini verdiği öğrenilmişti. Adana De-

mirspor karşılaşmasından sonra açıklamalarda bulu-
nan Şenol Güneş, transferle ilgili önemli sözler sarf
ederken Ozan Tufan transferine açık kapı bırakmıştı.
Ozan Tufan ile görüşüp görüşmediğine ilişkin gelen
soruyu Şenol Güneş, şu şekilde cevaplandırdı: “Ozan
Tufan beni aramadı ama Şenol diye birini aramış ola-
bilir. Ben de okudum. Ozan’ı beğeniyorum iyi bir
oyuncu. Samet’i sordular onu da beğeniyorum. Söy-
lüyorum bu sefer kulüpler rahatsız oluyor. Bunlar
saygı değer oyuncular. Şu an öyle bir şey yok.”

Bilgi verilecek

Türkiye'de Ozan Tufan transferi haberlerinin çıkması
Hull City Teknik Direktörü Liam Rosenior'a da ko-
nuyla ilgili soru soruldu. Basın mensuplarına açıkla-
malarda bulunan Rosenior, "Bana gelen veya benim
duyduğum bir şey yok. Spekülasyonlar olabilir ancak
iyi bir teklif gelirse, bana bilgi verileceğinden eminim"
dedi. Hull City'nin yeni hocası Liam Rosenior tarafın-
dan pek ilk 11'de görev verilmeyen Ozan Tufan için
yeni bir gelişme daha yaşandı. Yağız Sabuncuoğlu'nun
haberine göre Beşiktaş, Ozan Tufan için resmi temas-
lara başladı. Bu sezon Hull City formasıyla 23 maça
çıkan Ozan Tufan, 4 gol atarken henüz asist yapa-
madı. Süper Lig kariyerinde ise 191 maça çıkan Milli
futbolcu, 21 gol atarken 30 da asist yaptı.
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Hatayspor'un ardından Antalyaspor'u da yenen Fenerbahçe, maç
fazlasıyla Galatasaray'dan liderliği kaptı. Sarı-Lacivertliler derbi
öncesinde büyük bir risk taşıyan konuda rahat nefes aldı

S üper Lig'de Giresunspor ve
Trabzonspor karşılaşmala-
rında üst üste iki yenilgi alan

Fenerbahçe , sahasında Hatayspor'u
4-0 yenerek moral bulmuştu. Önü-
müzdeki pazar günü derbide Galata-
saray 'ı ağırlayacak
Sarı-Lacivertliler, zorlu Antalyaspor
deplasmanında mağlup duruma
düştüğü mücadelede kayıp 
yaşamadı.

İkisini birden 11'e koydu

Kadıköy'de nefeslerin kesileceği kar-
şılaşma öncesi hem üst üste ikinci
zaferini elde eden hem de maç fazla-
sıyla Cim Bom'un 2 puan önünde 35
puanla liderliği kapan Kanarya'da sı-
nırdaki oyuncular da sorun yaşa-

madı. Antalya'daki maçta Miguel
Crespo ve Ferdi Kadıoğlu kart sını-
rındaydılar. eğer bu ikiliden biri kart
görseydi, Galatasaray karşısında
forma giyemeyecekti. Teknik direktör
Jorge Jesus, beklentilerin aksine
Ferdi ile Crespo'yu ilk 11'e koydu.

Skor üstünlüğünü alınca...

Jesus, ikinci devrede skor üstünlü-
ğünü aldıktan dakikalar sonra sınır-
daki oyuncularından Crespo'yu
kenara aldı. 67'de Portekizli orta
saha kenara geldi ve yerine Miha
Zajc sahaya girdi. Ferdi ise çok dik-
katli şekilde oynayıp, 11 dakika
uzatma verilen (90+14'te bitti) kar-
şılaşmanın 90+11. dakikasında ye-
rini Gustavo Henrique'ye bıraktı.

Crespo çok dikkatli oynadı

Kanarya'da teknik direktör Jorge Je-
sus'un orta sahada vazgeçemediği
oyunculardan biri olan Miguel
Crespo, Galatasaray derbisi öncesi
kart sınırında Antalyaspor'a karşı
forma giydi. Özellikle ilk yarıda kart
görmemek adına ikili mücadelelerde
son derece dikkatli olan Crespo, orta
sahada oyundan ikinci yarıda çıkana
kadar görevini en iyi şekilde yaptı.

Valencia derbiyi bekliyor

Hatayspor karşılaşması öncesi dizin-
deki sorun sebebiyle son anda maç
kadrosundan çıkarılan enner Valen-
cia, dünkü Antalyaspor deplasma-
nına götürülmedi. Teknik direktör

Jorge Jesus'un risk almak istemediği
Valencia, İstanbul'da kalarak çalış-
malarına devam etti. Tecrübeliforve-
tin, Kadıköy'deki Galatasaray
derbisine saklandığı öğrenildi.

İlk yarıda direk engeli

Antalyaspor deplasmanının ilk yarı-
sında Fenerbahçe, şanssız anlar ya-
şadı. Golleri ikinci yarıda bulan
Sarı-Lacivertliler, ilk devrede iki kez
direklere takıldı. 11. dakikada Jos-
hua King, ceza sahası içine girip sol
çaprazdan vuruşunu yaptı ama top
direkte patladı. 43'te ise soldan Ferdi
Kadıoğlu ortaladı, bu kez Serdar
Aziz'in kafa vuruşunda top direğe
çarparak kaleden uzaklaştı.
HABer MerKeZİ

Derbi öncesi
SORUN YOK
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Çağlar
bombası!

İngiltere Premier
Lig ekibi Leicester
City'den ayrılmak
üzere olan Çağlar

Söyüncü, sözlü
olarak anlaşmaya

varırken, transferde 
bir de Beşiktaş 

detayı ortaya çıktı

İngİltere Premier Lig ekiplerinden
Leicester City'de forma giyen milli
oyuncu Çağlar Söyüncü, artık takım-
dan ayrılmak için adeta gün sayıyor.
Yeni yılın bombasını İspanyollar du-
yurdu! Real Madrid, Hazard için Süper
Lig deviyle masada, cazip teklif 2018
yılında 21.10 milyon bonservis bede-
liyle Alman ekibi Freiburg'dan transfer
edilen yıldız oyuncu, İngiliz ekibiyle
yeni sözleşme imzalamamıştı. Takımın
vazgeçilmez isimlerinden biriyken, yeni
sözleşmeye imza atmadığı gerekçesiyle
kulübeye çekilden Çağlar, devre arası
transfer döneminde yeni takımına katı-
lacak.

Bonservis istiyor

Leicester City, sezon sonunda sözleş-
mesi sona erecek olan Çağlar'ı devre
arasında düşük de olsa bir miktar bon-
servis bedeli kazanarak satmak istiyor.
Çağlar ile ilgilenen takımların başında
ise, Atletico Madrid geliyor. Aston Villa
ve Roma'dan gelen teklifleri reddeden

Çağlar'ın yeni durağı La Liga olacak,
ancak iki koşul var.

Atletico için iki koşul

Çağlar Söyüncü'yü kadroya katmak is-
teyen İspanyol ekibi iki koşulu yerine
getirmek zorunda... İlk koşul, mevcut
stoperlerden biriyle yolların ayrılması
gerekiyor. Atletico Madrid, Mario Her-
moso ve Beşiktaş ile adı anılan Feli-
pe'nin takımdan ayrılmasına izin
vermeye hazır. İkinci koşul ise, Leices-
ter City transferin devre arasında ger-
çekleşmesine ancak bir miktar
bonservis karşılığında müsaade edecek.

51 kez milli formayı giydi

26 yaşındaki başarılı savunmacı, 92'si
İngiltere Premier Ligi olmak üzere, Lei-
cester City formasıyla 125 maçta görev
yaptı. Başarılı oyuncu bu maçlarda üç
kez gol sevinci yaşarken iki kez de asist
yapmayı başardı. Çağlar Söyüncü, A
Milli Takım 'ın formasını ise 51 kez
giydi. HABER MERKEZİ

Ümraniyespor'a
yeni sponsor
Global armatür markası Pure 
Concept, Süper Lig takımlarından 
Ümraniyespor’un yeni sponsoru oldu
Pure Concept CeO’su Ömer Faruk Kumru, “Amacımız
sadece ticari başarılar elde etmek değil, sosyal ve kül-
türel alanlarda da toplumumuza faydalı olmak en
büyük arzumuz. Süper Lig takımlarımızdan Ümraniyes-
por’a sponsor olarak Türk futboluna katkı sağlamak is-
tedik. Ümraniyespor’umuza Süper Lig’de başarılar
diliyorum. Bize bu fırsatı veren kulüp başkanımız Sayın
Tarık Aksar Başkanımıza da teşekkür ediyorum” dedi. 

Şirket hakkında

Pure Concept, İstanbul merkezli banyo ve mutfak ar-
matürleri markası olarak sektörde faaliyet gösteriyor.
35 yıllık geçmişe sahip şirket, 2014 yılında sıra dışı
banyo ürünleri tasarlayarak alışılmışlığın dışına çıkıyor.

'Pure Banyo’ marka-
sını kuran şirket,
2018 yılında 'Pure
Concept’ markasını
sektöre kazandırdı.
Kısa süre içinde
ürün gamını geniş-
leten marka, tasa-
rımlarını beş yıl
içinde dünyanın dört
bir yanındaki bin-
lerce banyo ve mut-
fağa ulaştırdı. DHA

Championship ekibi

Hull City'de forma 

giyen Ozan Tufan'ın
geleceği ile yeni

gelişmeler yaşanıyor.

Süper Lig ekibinin milli 

oyuncunun transferi

için resmi temaslara

başladığı öğrenildi



GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

Geçtiğimiz haftalarda talihsiz bir kaza geçiren Zeynep Bastık,
Kuruçeşme'deydi. Ünlü şarkıcı, “Çok iyiyim, toparladım arkadaşlar.
2022 son şakasını yaptı ama talihsiz bir şaka oldu bu” dedi

TOPARLANDI!

B eylikdüzü Belediyesi’nin
Gürpınar, Kavaklı ve Ya-
kuplu mahallelerindeki

kırdan kente dönüşüm sürecini
çok boyutlu ele aldığı “3 Köy 3
Meydan” projesinde çalışmalar
devam ediyor. Köyiçi meydanları-
nın ana merkez özelliklerini yeni-

den canlandırma hedefiyle başlatılan projenin
Gürpınar ayağında yeni bir adım daha atıldı.
Eskimiş ve kullanım ömrü dolmuş olan Gür-
pınar Polis Karakolu’nun yıkımıyla başlayan
çalışmalar kapsamında, proje alanında bulu-
nan elektrik trafosunun yeni yerine taşınması-
nın ardından mevcuttaki trafonun yıkımı
gerçekleştirildi. Alanda Beylikdüzü Belediyesi,
İSKİ, İGDAŞ ve Türk Telekom iş birliğiyle
atıksu, yağmur suyu ve içme suyu ile doğal-
gaz ve internet altyapı hatlarının deplase çalış-
maları yürütülecek. Altyapıya ilişkin
çalışmaların ardından kısa sürede temeli atıla-
cak olan proje tamamlandığında, sosyal alan-
larının yanı sıra kapalı otopark gibi
fonksiyonlarıyla da bölgenin ihtiyaçlarını kar-
şılayacak. Meydan düzenlemesiyle birlikte ha-
yata geçirilecek Beylikdüzü Kent Enstitüsü ise
içerisindeki atölyelerle kadın, genç ve çocukla-
rın aktif kullanacağı bir alana dönüşecek. 

Çekim merkezi haline gelecek

Proje alanındaki çalışmalarını yerinde incele-
yen Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, çalışmalar hakkında bilgi aldı.
Başkan Çalık, “Gürpınar Köyiçi Meydan dü-
zenleme çalışmalarımız kapsamında eski
Gürpınar Polis Karakolu’nun yıkımını gerçek-

leştirmiştik. Modern ve donanımlı bir yapı
olarak inşa ettiğimiz Gürpınar Polis Merkez
Amirliği’ni tamamlayarak Türk Polis Teşki-
latı’na armağan ettik. Şimdiki aşamada da
altyapı ile ilgili çalışmalarımızı yürütüyoruz.
Burada yaşayan komşularımızın huzur içinde
kullanabilecekleri bir köy meydanları olacak.
Gençler, kadınlar ve çocukların çok aktif ola-
rak kullanacağı bir Kent Enstitüsünü de ha-
yata geçireceğiz. Kısa süre içerisinde burayı
temel atmaya hazır hale getireceğiz. Temel at-
tıktan sonra da hızlı bir şekilde inşayı tamam-
layıp çok güzel bir köy meydanını
Gürpınar’da yaşayan komşularımıza hediye
edeceğiz. Çekim merkezi olacak bir noktayı
tasarlıyoruz. Burası bir dönüşümü yaşayacak
ve bu kentin çok güzel noktalarından biri ola-
cak. Bu projeyi vatandaşımıza anlatarak ve
onların da onayını alarak hayata geçireceğiz.
Yakuplu, Kavaklı ve Gürpınar’a verdiğimiz
köy meydanı sözümüzü birer birer yerine ge-
tirmenin huzurunu yaşıyorum” ifadelerini
kullandı. 

Habertürk'ten Volkan Özdemir'in haberine göre;
Geçtiğimiz haftalarda merdivenlerden kayıp
düşmesi sonucu omurga kemiklerinden iki ta-
nesi kırılan Zeynep Bastık, Kuruçeşme'deki bir
mekandaydı. Ünlü şarkıcı, yakın arkadaşı Ber-
kay Şahin'in doğum günü yemeğine katıldı.
Yaklaşık 5 saat kaldıkları mekanın çıkışında
basın mensuplarının sorularını yanıtlayan Bas-
tık, “Çok iyiyim, toparladım arkadaşlar. 2022
son şakasını yaptı ama talihsiz bir şaka oldu
bu. Bir tedavi söz konusu değil şu anda çünkü
hassas bir bölge olduğu için alçı ya da başka
bir şey uygulanamıyor. Zamanla geçecek bir
durum ve korseyi çıkardım. 21 Ocak'ta Bakü'de

konserim var, o güne kadar dinleneceğim. Ber-
kay'ın doğum günüydü bugün, onu kutladık ve
güzel bir gece oldu” dedi.

Gururlandı 

Zeynep Bastık, geçtiğimiz yıl en çok dinlenen
kadın şarkıcılardan biri olmasının kendisini çok
gururlandırdığını, çalışmaya ve üretmeye
devam edeceğini ifade etti. Öte yandan geçtiği-
miz haftalarda talihsiz bir kaza geçiren Zeynep
Bastık, Bastık, “ameliyatlık değilim fakat bir
süre korseli şekilde, kemikler kaynayana kadar
istirahat etmek zorundayım” demişti.
HaBEr MErKEZİ 

www.gazetedamga.com.tr

3 Köy 3 Meydan projesi kapsamında Gürpınar'da yürütülen çalışmalara ilişkin konuşan Beylikdüzü Belediye Başkanı
Mehmet Murat Çalık, “Gürpınar Köyiçi Meydanı bu kentin çok güzel noktalarından biri olacak. Yakuplu, Kavaklı ve
Gürpınar’a verdiğimiz köy meydanı sözümüzü birer birer yerine getirmenin huzurunu yaşıyorum” ifadelerini kullandı
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Proje aşamasında yaşadıkları sorunlara da
değinen Çalık, “Burası zor bir alan. Bir taraf-
tan mülkiyetle ilgili sorunlarla karşılaştık.
Burada Milli Emlak Genel Müdürlüğü’ne ait
300 metrekarelik bir alan var. trampa işle-
miyle bu alanı projeye dahil etmek istedik.
Fakat bir trampa işlemini bile bize çok gör-
düler. Son olarak vazgeçerek o alanı proje
alanına dahil etmedik ve projemizi revize
ettik. Bazı arkadaşlarımız ‘Biz bu trampanın
gerçekleşmesini sağlamazsak onlar da köy
meydanını yapamazlar’ diye düşündüler. Bu
vatandaş adına haksızlıktır. Biz burada köy
meydanını yapmakta kararlıyız” şeklinde
konuştu. Başkan Çalık yıkımın ardından
bölge esnafını gezerek hem hayırlı işler di-
ledi hem de projenin detaylarını paylaştı. 

Köy meydanını 
YAPMAKTA 
KARARLIYIZ

Emniyetin gücüne güç kattık
Bağcılar Belediyesi, Bağcılar İlçe Emniyet Müdürlüğü’ne 10 motosiklet hibe etti. Her
zaman emniyetin mücadelesinde yanında olduklarını söyleyen Bağcılar Belediye Başkanı
Abdullah Özdemir, “Motosikletlerle beraber emniyetin gücüne güç katmış olduk” dedi

BAğcılAr Belediyesi, kuruluşun-
dan bu yana kamu kurumlarına yö-
nelik hizmetlerini sürdürmeye
devam ediyor.  Bu kapsamda Bağ-
cılar Belediyesi, ilçenin huzuru ve
güvenliği için 7/24 esasıyla görev
yapan Bağcılar İlçe Emniyet Mü-
dürlüğü’ne 10 motosiklet hibe etti.
Motosikletlerin teslim töreninde ko-
nuşan Bağcılar Kaymakamı Abdul-
lah Uçgun, “Daha huzurlu ve
yaşanılabilir bir Bağcılar için yapı-
lan büyük hizmetlerden bir tanesin-
deyiz. On motosikletimiz bugün
itibariyle kullanıma sunulmuş ola-
cak. Emniyet güçlerimiz hızlı bir şe-

kilde olay yerine ulaşabilecek” dedi.

Polisimizin yanındayız

Polisin kutlu mücadelesinin ya-
nında olduklarını belirten Bağcılar
Belediye Başkanı Abdullah Özde-
mir ise “Göreve geldikten sonra
emniyet müdürümüzün ricasını de-
ğerlendirdik. Hızlı bir şekilde reaksi-
yon göstererek motosikletleri
emniyet teşkilatımıza kazandırmış
olduk. Biz her zaman emniyet teşki-
latımızla el ele kol kola yürüyoruz.
Motosikletlerle beraber emniyetin
gücüne güç katmış olduk” diye ko-
nuştu. HABER MERKEZİ

Yunus polisleri
tur attılar
Olaylara daha çabuk mücadele
etme ve hareket kabiliyetini ar-
tırma açısından motosikletin
önemli bir ihtiyaç olduğunu söyle-
yen Bağcılar İlçe Emniyet Müdürü
Cemal Ünlü de emeği geçenlere
teşekkürlerini iletti. Konuşmaların
ardından yunus polisleri, hibe edi-
len motosikletlerle tur attı.

Kadınlar için sanat eğitimi 

Arnavutköy
Belediyesi Kadın
Kültür ve Sanat
Merkezi birçok
farklı branşta
kadınlara yönelik
eğitim vermeye
devam ediyor

ArnAvutköy Belediyesi Kadın Kültür ve
Sanat Merkezi tarafından verilen kurslar, Arna-
vutköylü kadınlar tarafından yoğun ilgi görüyor.
Kursiyerler, yetenekleri ve ilgileri doğrultusunda
çeşitli kurslara katılarak bilgi ve becerilerini geliş-
tiriyor.  Arnavutköy Kadın Kültür ve Sanat Mer-
kezi’nin en yoğun kurslarından biri olan Kurdele
Nakış Kursu’nda 45 vatandaş eğitim alıyor.
Kurs hocalarının da yardımı ile ilmek ilmek do-
kunan ipleri sanata dönüştüren kursiyerler, el
becerilerini geliştirmenin yanı sıra aile ekonomi-
sine de katkıda bulunuyor. 

Çamurdan sanata yolculuk

Kadın Kültür ve Sanat Merkezi’nde verilen
kurslar ile tablo, süs eşyası, resim gibi çeşitli

eserler ortaya çıkaran kadınlar tarafından Sera-
mik Biçimlendirme Kursu da yoğun ilgi görü-
yor. Yaklaşık 20 kişinin eğitim aldığı Seramik
Biçimlendirme Kursu ile seramik sanatının ince-
liklerini öğrenen kursiyerler, çamuru hayal ettik-
leri sanat eserine dönüştürüyor.  Arnavutköylü
kadınlar, Seramik Biçimlendirme, Kuaförlük,
Profesyonel Makyaj, Kurdele Nakışı, İğne
Oyası, Bilgisayar, Ahşap Boyama, Pasta Ya-
pımı, Yemek Yapımı gibi birçok kursa başvuru
yapabiliyor. Ücretsiz olarak verilen eğitimlere
katılan, yeteneklerini keşfedip eğitim aldıkları
alanda uzmanlaşan kadınlar, el emeği ürünlerini
Kadın Kültür ve Sanat Merkezi içerisinde bulu-
nan Çarşım’da satarak, aile ekonomilerine katkı
sağlıyorlar. HABER MERKEZİ


